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Povabilo
na

ogled
razstave
Razstava ročnodel- 

skih izdelkov štirih dru
štev žena, deklet in 
gospodinj v občini 
Hajdina je še zmeraj 
na ogled. Razstavo si 
lahko ogledate vsako 
prvo nedeljo v mesecu 
med 8.00 in 10.00 uro 
v društvenem prostoru 
v novem PSC Hajdina.

Vljudno vabljeni!
Foto: Studio 2M

Na podlagi 16. člena Statuta občine Hajdina (Uradni 
vestnik Mestne občine Ptuj, št. 2/99 in Uradni list RS, št. 
109/99, 12/01) ter 10. člena Odloka o priznanjih (Uradni 
list RS, št. 84/00, 91/01) Komisija za mandatna vpraša
nja, volitve in imenovanja občine Hajdina objavlja

JAVNI RAZPIS 
O PRIZNANJIH OBČINE 

HAJDINA
i.

Priznanja občine so: Častni občan, Priznanje občine 
Hajdina, Zlata plaketa občine Hajdina, Zahvalna listina, 
Priznanje župana občine Hajdina.

II.
Priznanja občine se lahko podeljujejo občanom, drugim 

posameznikom, podjetjem, zavodom, društvom in sku
pinam, združenjem in drugim pravnim osebam za dose
žke na področju gospodarstva, šolstva, kulture, znanosti, 
športa, ekologije, zaščite in reševanja ter na drugih pod
ročjih človekove ustvarjalnosti, ki prispevajo k boljšemu, 
kvalitetnejšemu in popolnejšemu življenju občanov in 
imajo pomen za razvoj in ugled občine Hajdina.

Listina ČASTNI OBČAN se podeli občanu za njegovo 
življenjsko delo na znanstvenem, ekonomskem, kul
turnem, razvojnem, vzgojno-izobraževalnem, športnem, 
naravovarstvenem, humanitarnem ali na katerem drugem 
področju dela, ki ima trajen pomen za razvoj, ugled in 
uveljavitev občine Hajdina.

Listina PRIZNANJE OBČINE HAJDINA se podeljuje 
posameznikom ali skupini ljudi, ki so dosegli izjemne 
uspehe in dosežke na družbenoekonomskem, znanstve
nem, tehničnem, kulturnem in drugih področjih ustvarjal
nosti dela v večletnem obdobju, ki ima poseben pomen 
za razvoj in napredek občine Hajdina.

ZLATO PLAKETO OBČINE HAJDINA lahko prejmejo 
posamezniki, skupine občanov ali pravne osebe za 
enkratne pomembne dosežke na v že zgoraj imenova
nih področjih.
ZAHVALNA LISTINA ima pomen priznanja za posebne 

zasluge in dejanja na vseh področjih dela in življenja v 
občini.

PRIZNANJE ŽUPANA OBČINE HAJDINA se podeljuje 
posameznikom, mlajšim občanom, v posebnih primerih 
tudi ostalim. To priznanje ima pomen osebnega prizna
nja in pohvale po prvem človeku v občini.

III.
Pobudniki oziroma predlagatelji za podelitev priznanj 

občine Hajdina so lahko občani, politične stranke, vaške 
skupnosti, podjetja, društva ter druge organizacije in 
skupnosti.

Pobuda za podelitev priznanja mora biti predložena v 
pisni obliki in mora vsebovati:

- naziv in ime pobudnika,
- ime in priimek predlaganega prejemnika priznanja ter 

osnovne osebne podatke,
- obrazložitev pobude,
- dokumente, ki potrjujejo dejstva v obrazložitvi.

IV.
O podelitvi priznanj odloča Občinski svet občine Haj

dina.
Predloge pošljite na naslov: Občina Hajdina, Komi

sija za mandatna vprašanja, volitve in imenovanja, 
Zg. Hajdina 45, 2288 HAJDINA vključno do 8. sep
tembra 2006.

Predsednik Komisije za mandatna vprašanja,
volitve in imenovanja 

Jože Kmetec, ir.
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Zupanov uvodnik
Z odprtjem PSC Hajdina vstopa v zaključno 
fazo tudi njegova vsebina

2. junij 2006 bo zapisan u zgodovini naše občine kot eden 
izmed velikih in pomembnih dnevov. Pragmatično bi lahko 
rekli, da je drevje po spomladanskem cvetenju obudilo prve 
sadove.

Žal smo ta “sad’ v petek, 2. junija 2006, “obrali” v izredno 
hladnem, vetrovnem in deževnem vremenu. Ne glede na vre
menske neprilike so prišli na odprtje številni občani in povab
ljeni gostje. Med pomembnejšimi je bil Minister za okolje in 
prostor dr. Janez Podobnik. Posebej ga je zanimala splošna 
zdravstvena ambulanta. Povedal sem mu, da občanom občine 
Hajdina ne bo potrebno več tako dolgo čakati pri zdravniku na 
Ptuju; za prihodnje leto pa načrtujemo še zobno ambulanto. 
Zagotovljeni so tudi brezplačni parkirni prostori.

Ob času odprtja se je na odru zvrstilo več domačih kulturnih 
skupin, nekaj pa jih je prišlo tudi iz sosednjih občin. Zaradi 
izredno slabega vremena smo prireditev ob 20. uri prekinili in 
zaključili. Vsem sodelujočim kulturnikom, društvom gospodinj 
in drugim sem se pisno zahvalil.

Ocenjujem, da bomo v tem letu končno le našli rešitev za 
odkup starejše zgradbe, ki še kazi podobo tega trga. V letu 
2007/08 pa gradbeno in arhitekturno zaključili projekt.

Ob manjkajočih zelenih površinah bo s postavitvijo manjšega 
večnamenskega parkovnega paviljona in ureditvijo fontane ta 
prostor dokončno zaživel v naslednjih letih. Vse bo odvisno od 
finančnih zmožnosti.

Čeprav v občini neprenehoma nekaj gradimo, je najrazličnej
ših potreb po ureditvi komunalne infrastrukture še veliko. Teh 
nikoli ne bo primanjkovalo.
Izmed večjih investicij še ni zaključena izgradnja kanalizacije 

v Dražencih. Pogovarjamo se, da bi bilo zelo smiselno pred 
asfaltiranjem ceste v zemljo položiti vode za javno razsvetljavo 
in nizko napetost. V proračunu za leto 2006 za tovrstno inve
sticijo nimamo proračunskih sredstev. Rešitev bomo poizku

šali najti v okviru rebalansa proračuna v prvi polovici meseca 
julija. Prav tako predvidevam, da bodo v prvi polovici julija 
zaključena dela na I. fazi obkanalske ceste od meje z Mestno 
občino Ptuj do mostu v Hajdošah. Manjših del in investicij ne 
bom našteval, ker jih občani lahko opazite tako rekoč dnevno 
v svoji okolici.

S 1. junijem smo v režijskem obratu zaposlili vodjo tega 
obrata g. Jožeta Teskača iz Hajdoš. Zaposleni delavec v tem 
obratu g. Branko Vek je namreč že dalj časa v bolniškem sta- 
ležu. Uprava občine že normalno posluje v novih prostorih. 
Prav tako je v svojih prostorih Društvo upokojencev Hajdina. 
Veliko je bilo v teh pomladnih dneh najrazličnejših društvenih 
dogodkov. Celo predvolilne “aktivnosti” so se že pričele. Te 
“aktivnosti” pa žal največkrat razdružujejo občane namesto, 
da bi jih združevale in jih vodile na pot dobrega medseboj
nega razumevanja in prijateljstva. Sam zase ponovno pou
darjam, da tako kot župan tudi minister ali celo predsednik 
države nismo vsemogoči, da bi lahko zadostili vsem in vsa
komur posebej. Velikokrat je potrebno reči NE, čeprav mi je 
takrat mogoče težje kot tistemu, ki za nekaj prosi. V življenju se 
nam namreč ne uresničijo vse želje in potrebe.

Velika želja po vloženem trudu in delu pa se je uresničila 
šestim odličnjakom v 9. razredu OŠ na Hajdini. Čestitke za 
trud in vloženo delo pa naj veljajo vsem učencem, ki so letos 
zaključili šolanje na OŠ Hajdina in OŠ Breg iz naše občine. 
V življenju vas čaka še veliko priložnosti. Želim vam zdravja 
in varnih počitnic. Zahvala velja tudi učiteljem, staršem in 
drugim, ki skrbite za vzgojo naših otrok.
Naloga naše generacije je, da jim priskrbimo varen jutrišnji 

dan. Da jim predamo v upravljanje čim bolje ohranjene nara
vne vire, predvsem pa da bodo moralno bogati in optimisti
čni.

Če že naši generaciji ni prizaneseno z nevoščljivostjo, samo
ljubjem, paranojo in ... vedi, s čim še vse, prizanesimo vsaj 
njim in jih vzgajajmo s pozitivno miselnostjo, dajmo jim čimveč 
pozitivne energije. Lepe počitnice (tudi kaj razigranosti in igri
vosti ni prepovedano) želim vsem učencem, vajencem, dija
kom in študentom. Zaposlenim in upokojencem pa lep dopust, 
ne glede na to, kje in s kom ga boste preživeli.

Župan občine Hajdina 
Radoslav Simonič

HAJDINCAN je glasilo občine Hajdina. Urednica: Tatjana Mohorko. Uredništvo: Saška Serec, Silva Hajšek, Metka Vidovič, Jožica Lešnik, Valerija 
Samprl in Jože Mohorič. Lektoriranje: Silva Hajšek. Tisk: Tercia tisk. Naslov uredništva: Občina Hajdina, Zgornja Hajdina 45, 2288 Hajdina, 
telefon: 02 788 30 30, fax: 02 788 30 31. Glasilo občine Hajdina je vpisano v evidenco javnih glasil, ki jo vodi Ministrstvo za kulturo RS pod 
zaporedno številko 1639. Na osnovi 25. člena Zakona o davku na dodano vrednost, Uradni list RS, št. 89/98, je glasilo Hajdinčan uvrščeno med 
proizvode, od katerih se obračunava in plačuje 8% davek.
Fotografija na naslovnici: Tatjana Mohorko
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BESEDA UREDNICE

Spoštovane bralke in bralci Hajdinčana!
V vročih in soparnih 

prvih poletnih dneh smo 
se v uredništvu lotevali pri
prave novega Hajdinčana. 
Zdaj je tukaj pred vami in 
veselilo me bo, če ga boste 
vsaj vzeli v roke in preli
stali.

Hajdinčan je v osmih 
letih izdajanja dobil mnogo 
pohval in hvala bogu tudi 
kako kritiko, ki pa smo ji 
v uredništvu z veseljem 
prisluhnili, a le če je bila 
konstruktivna. Nikakor pa 
se kot urednica lokalnega 
glasila ne morem strinjati 
s trditvijo, objavili smo jo 
v spomladanskem Haj- 
dinčanu na strani 12, pod 
sestavek pa se je podpisal 
10 SDS Hajdina, da poleg 

članov SDS tudi večina občanov ni zadovoljna z občinskim glasi
lom. Vsaj moje informacije s terena so povsem drugačne in velika 
večina občanov je Hajdinčana sprejela za svoj časopis, torej tisto 
o večini prav gotovo ne drži. V uredniškem odboru pa se ne 
čutimo krive za to, da časopis prinaša stare novice, kajti v občini 
so se odločili, da časopis izdajajo le 4-krat letno in med vsako 
številko se nabere ogromno materiala, ki pa se nam ga zdi vredno 
objaviti. Navsezadnje je vloga Hajdinčana predvsem ta, da skrbi 
za kronologijo dogodkov, teh pa je v občini Hajdina ogromno in 
prepričana sem, da bo Hajdinčan nekoč morda nekomu tudi v 
veliko pomoč pri zbiranju zapisov iz zgodovine.

Skoraj v vsaki številki poskrbimo tudi za kako “svežo” in aktu
alno novico, se pa v uredništvu, ki gaje izbral občinski svet, torej 
so zraven tudi svetniki iz vrst SDS, ne zadovoljimo s tem, kar 
naredimo vsake štiri mesece, temveč želimo biti še boljši, a o tem 
kdaj drugič.

Vedno znova se spomnim besed, da kdor dela, greši ali pa 
nekega misleca, ki pravi nekako takole, da šele takrat, ko nekaj 
sam narediš, znaš ceniti delo drugega. Vse to še kako drži, zato 
se osebno zelo veselim novih, svežih idej, predvsem pa radove
dnih novinarskih kolegov, ki jim bo delo v izziv in ne kot neka 
nuja. 00 SDS Hajdina pa želim, da bi imeli ob izdaji novic v 
lastnem glasilu čim več sreče, aktualnih prispevkov in potrebu
jejo še bralce, ki jih bodo take vsebine pritegnile.

Vendarle pa Hajdinčan ostaja prvi časopis občine Hajdina in 
tudi tokrat smo se potrudili, da boste imeli v njem kaj prebrati. 
Dogodke, osrednji je zagotovo slovesno odprtje PSC Hajdina, 
smo opremili tudi s številnimi fotografijami, naši sodelavci so pos
krbeli še za vrsto informacij, tudi športnih, o tistih bolj svežih in 
konkretnih v občinskem svetu pa piše občinska uprava. Ne prez
rite še županovega uvodnika, prispevkov naših otrok, ki so nastali 
ob zaključku še enega šolskega leta in mnogih drugih sestavkov, 
ki tokrat polnijo strani poletno obarvanega Hajdinčana.

Preživite krasno poletje, naj bo čim bolj sončno in ne prevroče. 
Vsem počitnikarjem pa vesele, razgibane in predvsem varne 
počitnice. Karkoli boste počeli do jeseni, naj bo po vašem okusu 
in ne pozabite, jeseni se vam oglasimo že s predvolilno obarva
nim Hajdinčanom.

Tatjana Mohorko, urednica Hajdinčana

Z zasedanja občinskega 
sveta

X /mesecu juliju se je Občinski svet sestal na 24. redni seji, ki je
V bila 6. julija 2006 ob 17. uri v prostorih občine Hajdina.

Na seji so bili sprejeti:

1. ODLOK o rebalansu proračuna občine Hajdina za leto 
2006,

2. MNENJE k imenovanju ravnatelja OS Hajdina, s kate
rim se daje pozitivno mnenje Jožetu Lahu k imenovanju ravnate
lja OŠ Hajdina.

3. SKLEP o imenovanju Občinske volilne komisije občine 
Hajdina, v katero se imenujejo:

- Diana ŠERUGA, roj. 1974, Hajdoše 79 - za predsednico
- Mateja MAJHEN, roj. 1972, Zg. Hajdina 12 - za namestnico 

predsednice

- Milena GOJKOVIČ, roj. 1948, Sp. Hajdina 32 - za članico

- Kristijan CAFUTA, roj. 1977, Draženci 89 - za namestnika 
članice

- Sabina STEINER, roj. 1974, Gerečja vas 89 - za članico

- Peter MERTELJ, roj. 1987, Skorba 56 - za namestnika članice

- Silva HAJŠEK, roj. 1958, Zg. Hajdina 130/b - za članico

- Urška PESEK, roj 1982, Slovenja vas 48/a - za namestnico 
članice

Očinska uprava

Občane in občanke Mestne občine Ptuj in občin 
Destrnik, Dornava, Gorišnica, Hajdina, Juršinci, 
Kidričevo, Majšperk, Markovci, Podlehnik, Sveti 
Andraž v Slovenskih goricah, Trnovska vas, Videm 
pri Ptuju, Zavrč in Žetale seznanjamo, 
da WOLF Skakovci, d. o. o., Gospodarska 

javna služba ravnanja z izrabljenimi motornimi 
vozili (v nadaljevanju IM V) do nadaljnjega vsa 
IM V, ne glede kdaj je bilo vozilo odjavljeno s 
prometa, odpelje v celoti BREZPLAČNO - vklju
čno s prevozom - na telefon: št. 02 540 91 00. 

Lahko pa vozilo oddate najbližjemu pooblaš
čenemu prevzemnemu mestu DOMINKO, d. o., 
Zadružni trg 8, Ptuj - telefon: št. 02 788 1175. 

Postopek naročila za odvoz IMV je preprost: 
občani in občanke naj pokličejo eno od zgornjih 
telefonskih številk, kjer se bodo lahko dogovorili 
glede odvoza o času, ko jim to najbolj ustreza. Od 
izvajalca in pooblaščenca jim bo na osnovi pro
metnega dovoljenja izdano tudi potrdilo o razgra
dnji.

Pripravila: 
Majda Murko, 

Skupna občinska uprava
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2. JUNIJ 2006 - NA HAJDINI JE BILO VELIKO SLAVJE OB ODPRTJU POSLOVNO -
STANOVANJSKEGA CENTRA

Stopili skupaj in uresničili sanje
2. junij bo v zgodovino občine Haj

dina in fare sv. Martina ostal zapi
san z velikimi črkami, saj se je na ta 
dan zgodilo slovesno odprtje novega 
poslovno-stanovanjskega centra 
Hajdina. Dež in mraz sta pokvarila 
marsikaj, a veselja ob tako pomemb
nem dogodku zagotovo ne. Svečano 
odprtje se je zgodilo točno ob napo
vedanem času, župan in njegovi sode
lavci pa so tistega dne na Hajdini 
gostili mnoge goste, med njimi tudi 
ministra za okolje in prostor Janeza 
Podobnika. Blagoslov PSC je opravil 
farni župnik naddekan Marijan Fesel.

Dan, rezerviran za slavje in praznova
nje, se je tudi na Hajdini začel z dežjem in 
precej nizkimi temperaturami in še najbolj 
žalostno je bilo, da je to trajalo do večera. 
Se sreča, da so se v vodstvu občine dan 
prej odločili, da poleg odra postavijo še 
šotor, ki je nudil varno zavetje številnim 
udeležencem slavja. Prišli so od vsepovsod, 
največ pa iz domače občine in se veselili

Slovesno odprtje PSC je z igranjem pospremila godba na pihala KUD Pošta 
Maribor. Foto: Studio 2M

Mi)i.\\
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Zbrani na častnem odru v družbi župana Simoniča. Foto: Studio 2M

5



julij 2006 HAJDINČAN

Blagoslov nove zgradbe je opravil farni župnik naddekan Marijan Fesel. Foto: 
Studio 2M

nove pridobitve. Oder je bil najprej rezervi
ran za župana in njegove častne goste, tudi 
govornike na slovesnosti, potem pa ves 
popoldan na njem ni manjkalo ubranega 
petja in igranja, plesali pa so folkloristi v 
prireditvenem šotoru. Dolgčas nam nika
kor ni bilo!

PRIČETEK GRADNJE 
POZNO JESENI 2004, 
VMES NEKAJ ZAPLETOV 
IN ŠE DOLGA ZIMA

Slavnostni govornik župan Radoslav 
Simonič je ob odprtju doslej največje pri
dobitve v občini spomnil na marsikateri 
podatek od nastanka samostojne občine, 
ko je s takratnim občinskim svetom in bivšo 
tajnico takrat še primestne četrti Hajdina 
gospo Jožico Šijanec začel vzpostavljati 
prve pogoje prostorskega in operativnega 
delovanja takrat novorojene občine. Ure
dili so jih v prostorih nekdanje krajevne 
skupnosti, kmalu potem pa so v občinskem 
svetu že pričeli razmišljati o nekem osre
dnjem prostoru za najrazličnejše potrebe 
in dogajanja. Da mora imeti srce in dušo. 
Srce naj bodo pogoji delovanja, duša pa 
naj bo vsebina dogajanj, je poudaril župan 
Simonič.

“Usmeritve so bile, da po občini najprej 
postorimo nujno manjkajočo infrastruk
turo, poskrbimo za varnost naših občanov 
in v naslednjih letih pristopimo k uresnič

itvi željenega standarda. Zavedali smo se, 
da bo do te uresničitve dolga in težka pot.

Projekt smo želeli izpeljati z ekonomskega 
in gospodarskega vidika na najracionalne-

telil ? " 
■f t j

m š
Ib«

Simbolično so trak pri vhodu v PSC prerezali župan Radoslav Simonič, minister Janez Podobnik, predsednik komisije za izgradnjo 
PSC Janko Merc in direktor Gic Gradenj Ivan Cajzek, potem pa na ogled novih prostorov povabili tudi druge. Foto: Studio 2M
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jši način, da ne rečem na najcenejši možni 
način. Od nakupa osnovnega zemljišča 
je vseskozi do danes gradnja potekala na 
transparenten in primerljiv način, za kar 
je vsa dokumentacija na vpogled račun
skemu sodišču, revizijski hiši in drugim 
organom nadzora.

OBČINA NEPOSREDNO 
V IZGRADNJO 
VLOŽILA OKROG 
150 MIO SIT

S samo gradnjo je glavni investitor pričel 
pozno v jeseni 2004. Kaj kmalu po zače
tku gradnje je nastopila dolga zima, nato 
še deževno poletje 2005 in še ena dolga 
zima, a letos spomladi smo z deli vendarle 
uspeli zaključiti. Groba današnja finančna 
ocena je, daje občina neposredno v izgra
dnjo PSC vložila okrog 150 MIO SIT pro
računskega denarja. Za ta vložek pa bo 
v 2. rebalansu v bilanci stanja oziroma v 
svoji premoženjski bilanci povečala svojo 
vrednost za okrog 300 MIO SIT.

Naša generacija je storila ali pa dodala 
le en kamenček v dolgi zgodovini. S to 
izgradnjo dobivamo v občino tisto vse
bino, katero imajo nekatere lokalne sku
pnosti že desetletja in več za normalno. 
Vsebina tega projekta pa ni namenjena 
le današnji generaciji temveč tudi gene
raciji, ki prihaja. Za delo in življenje so 
jim ustvarjeni drugačni pogoji, kot smo jih 
pred 8 leti nasledili mi.

Ob koncu se zahvaljujem vsem sodelav
cem pri nastanku tega projekta, posebno 
in najbolj pa za potrpežljivost najbližjim 
sosedom, kateri ste v času gradnje morali 
prenašati hrup in druge nevšečnosti, obč
inskemu svetu prvega in drugega mandata 
ter vsem ljudem dobre volje in naprednih

OBČINA HAJDINA

Odbor se v majhni sobi je sestal.
Bilo je pred štirimi leti, ko je “sejal”. 
Citanje zapisov se je vrstilo,
In tako se je začelo z željo, da uspeh 
bi lep imelo.
Njivo uredili so z uradnimi papirji,
A ni bilo lahko, manjšina je bila kot 
netopirji.

Hotela je večina, naj se gradi,
Ampak potrebni so investitorji.
Joj, so mnogi modrovali.

Danes velika zgradba že stoji 
In večina o zgradbi vse lepo govori. 
Naj bo namenjena za vse ljudi,
A v stavbi si občan vse lahko uredi.

Terezija Golob

misli, ki ste nas vseskozi vzpodbujali in 
dajali podporo. Naj te pridobitve in vsebine 
PSC služijo tako današnjim prebivalcem 
občine Hajdina kot jutrišnjim rodovom.”

MANJKA ŠE VEDUTA 
PROTI CERKVI, POSTA
VILI BODO FONTANO, 
UREDILI PARK

Janko Merc, predsednik komisije za 
izgradnjo PSC:

“Komisija je s pomočjo občinske uprave, 
občinskega sveta in župana sodelovala pri 
vseh postopkih, ki so bili potrebni, da so 
bili ustvarjeni pogoji za izvedbo javnega 
razpisa; po uspešno izvedenem javnem 
razpisu pa pri vseh postopkih, od pridobi
vanja najrazličnejših soglasij, gradbenega 
dovoljenja in drugega. Tako rekoč dnevno 
je bilo spremljano operativno dogajanje 
na gradbišču. Vseskozi so nas in izvajalce 
spremljale dokaj neugodne vremenske raz
mere. Uporabno dovoljenje je bilo izdano 
20. februarja 2006.

V veliki sejni dvorani so pripravili razstavo fotografij predvsem o tem, kako je 
nastajal PSC in kako so ga videli različni fotografi. Foto: Studio 2M

V pritličju nove zgradbe je bila na ogled bogata razstava štirih društev žena, 
deklet in gospodinj in na njej je obiskovalec lahko kaj hitro spoznal, da so ženske 
v hajdinski občini zelo ustvarjalne in nadarjene, k razstavi so dodale še kanček 
svoje domišljije. Foto: Studio 2M
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S ponosom lahko povem, da je severno 
- vzhodni del PSC praktično zaključen. JV 
del z veduto proti cerkvi pa bomo zaključ
ili v naslednjem letu ali letih, odvisno od 
razpoložljivih finančnih sredstev pro
računa občine Hajdina. Nameravamo 
namreč postaviti še fontano po projektu 
našega 1. častnega občana akademskega 
kiparja Viktorja Gojkoviča iz Sp. Hajdine. 
V sklopu dosedanjih infrastrukturnih del 
se je do te lokacije pripeljala najrazličnejša 
infrastruktura, urejuje se cestna povezava, 
kar pa ne služi le PSC, temveč tudi ostalim 
v naselju Zg. Hajdina. V t.i. A zgradbi je 25 
stanovanj.

Na otvoritvenem nagovoru napisne plošče 
je župan dejal nekako tako: “Občanke in 
občani občine - stopimo skupaj in ures
ničimo sanje". Danes lahko rečem, da so 
te sanje uresničene. Hvala vsem in vsa
komur posebej zato, ker ste sodelovali pri 
nastanku teh sanj.”

PRVI STANOVALCI SO 
BILI POŠTARJI, NATO JE 
PRIŠEL NAJBOLJŠI 
SOSED, ZA NJIM PA 
ZDRAVNICA

Samo Gorjup, predsednik uprave 
Mercator SVS: “Že tretjič sem med Haj- 
dinčani in v imenu najboljšega soseda 
se želim posebej zahvaliti županu Simo
niču in Janku Mercu, ki sta s sodelavci 
uspela udejanjiti pravo zgradbo. Veselim 
se z vami.”

Slovesnemu odprtju PSC je sledilo še simbolično odprtje gostinskega lokala in 
picerije Moschkon znanega gostinca Iva Rajha. Trak pri vhodu so prerezali župan 
Simonič, lastnik lokala, ki je bil tudi princ ptujskega karnevala 2003 - takrat 
Plemeniti Moschkon Rajh, pridružil pa se jima je tudi aktualni princ Marko Klinc 
Spuhljanski. Foto: Godec

Prav posebno presenečenje pa so 
svojemu sovaščanu Ivu Rajhu pripra
vile članice društva gospodinj Dra- 
ženci. Potem ko je odprl vrata svojega 
novega lokala, je moral prerezati še 
darilo - veliko torto, s katero so se 
potem sladkali gostje. Foto: Godec

Minister Podobnik se je ob obisku na Hajdini oglasil še v ambulanti gospe Marte 
Simonič, priznane specialistke diabetologinje. Foto: Studio 2M

Boris Zupanc, direktor Pošte Slove
nije, PE Maribor: “Prvi smo se vselili 
v nove prostore PSC, mnogo večje pros
tore, in 18 m2 zamenjali za okrog 100 m2. 
Želim iskreno čestital občini ob tako veliki 
pridobitvi s povabilom občanom, da pri 
nas opravijo veliko poštnih storitev.” 

Metka Petek Uhan, direktorica ZD 
Ptuj: “V veliko veselje mi je, da lahko z 
vami delim ta slovesen dan, in to kljub sla
bemu vremenu. V okviru novih pridobitve 
na Hajdini se lahko pohvalimo tudi mi, saj 
je pričela z delom splošna ambulanta. Ta 
je sedaj vaša. Hvala za zaupanje. In prvi

korak smo naredili mi, da pa bo ambulanta 
zaživela, pa ste sedaj na vrsti občani. A to 
še ni vse, kajti že v naslednjem letu bomo 
tukaj odprli še zobozdravstveno ambulanto 
in tega se že veselimo.”

Branko Marinič, poslanec DZ: “Danes 
je čudovit dan na Hajdini in vesel sem, 
da ga delim z vami. Takšen objekt, ki služi 
mnogim, bo veliko prinesel tudi tistim, ki 
so o tem sanjali. Želim vam, da bi temu 
objektu v prihodnje sledili novi. Iskrena 
čestitka.”

Franc Pukšič, poslanec DZ: “V držav
nem zboru smo pred časom ponovno odlo
čali o ustanovitvi novih občin in mnogi v 
Sloveniji, ki so proti temu, sploh nimajo 
pojma, kaj pomeni imeti svojo občino in 
odločati sam ... Iskreno vam čestitam ob 
pridobitvah in povabljeni tudi v občine v 
Slovenskih goricah, predvsem takrat, ko 
bomo odpirali take poslovne stavbe.”
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“POZNAM VAŠA PRIZA
DEVANJA PO ZDRAVEM 
IN ČISTEM OKOLJU”

Janez Podobnik, minister za okolje 
in prostor: “Z veseljem sem prišel na Haj
dino. Zelo redko se zgodi, da loklna skup
nost doseže tako velike uspehe in potem 
temu, kot je dejal gospod župan, doda še 
dušo in srce. Seznanjen sem, da s to grad
njo niste zapostavljali družbenih dejavnosti, 
pa tudi varstva pred naravnimi in drugimi 
nesrečami ne. Poznam vaša prizadevanja,

da bi živeli v zdravem in čistem okolju, 
kako se trudite, da bi zavarovali enega naj
večjih bazenov pitne vode v Sloveniji in na 
tem območju. Dobro poznam tudi pobud
nika za ustanovitev konzorcija za zaščito 
podtalnice Ptujskega in Dravskega polja in 
o tej pozitivnosti govori tudi podatek, da so 
zraven pristopile še nekatere druge občine 
na tem območju. Država bo to v prihodnje 
podprla, to vam lahko zagotovim, denar 
bodo pridobili še iz kohezijskih skladov in 
samo na območju občine Hajdina so za 
naslednja štiri leta dela ocenjena na 1,5 
milijarde SIT, kar bo zagotovo velik zalogaj.

Poznana so mi še prizadevanja za gradnjo 
zabaviščnega parka Megalaxia v občini 
Hajdina in to bom kot minister podpiral 
po najboljših močeh, občini pa bi to lahko 
dalo novega gospodarskega zagona.

Želim vam skupno in enotno pot v priho
dnost.”

SLADKO PRAZNOVANJE 
OB GRENKEM PRIOKUSU 
VREMENA

Tudi slovesno odprtje PSC ni minilo brez 
bogate pogostitve, za katero so ves čas skr
bele članice društev žena, deklet in gospo
dinj v občini. Posebej za to priložnost so 
spekle ogromno sladkih in slanih dobrot, z 
različnimi ročnodelskimi izdelki in domisel
nimi dodatki pa so k slovesnosti dodale še 
zanimivo razstavo v pritličju novega centra.

Za presenečenje pa so poskrbele članice 
društva žena in deklet občine Hajdina, 
saj je njihova predsednica Marta Sitar 
županu Simoniču na odru podarila vezen 
grb občine, ki sta ga izdelali Danica Serdin- 
šek in Marija Pulko. V čestitki ob vselitvi v 
nove prostore pa je Sitarjeva omenila še 
željo mnogih, da bi v teh prostorih zmeraj 
našli prijazne ljudi.

Zahvala tudi vsem nastopajočim, ki so 
obogatili slovesnost na Hajdini; domačim 
kulturnikom in gostom iz sosednjih kultur
nih in folklornih društev. In mnogi so se 
strinjali, da bi takole druženje veljalo še 
kdaj ponoviti.

Izbor tekstov: T. Mohorko
Svoj ustvarjalni kotiček so v prireditvenem šotoru imeli tudi najmlajši. Foto: 
Jelen

Zanimiv ples v dežju pa so na slavju prikazale hajdinske mažoretke. Foto: Studio 2M
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Trajnostno upravljanje območja reke Drave (TrUD)

TrOD
TrtyN9StN9 vprM/(/M./t 

96hs9(/& reke Drave

Program Phare čezmejnega sodelovanja Slovenija - Avstrija 
Čezmejno ohranjanje biotske raznovrstnosti 
in trajnostni razvoj Sl.2003/004-939-01 
TRAJNOSTNO UPRAVLJANJE OBMOČJA REKE DRAVE 
Pogodba številka 7174201-01-01-0011 
Projekt je sofinanciran s strani Evropske skupnosti

Q ^ :
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MINISTRSTVO M OKOLJI IN PROSIO« > m; u , M j j

Mariborska razvojna agencija (MRA) 
je dne 26.07.2005 z Ministrstvom RS za 
okolje in prostor (MOP) podpisala dona
cij sko pogodbo za sofinanciranje projekta
“Trajnostno upravljanje območja reke 
Drave”. S projektom so MRA kot nosilec 
projekta in 23 projektnih partnerjev uspešno 
kandidirali za sredstva donacijske sheme 
“Čezmejno ohranjanje biotske razno
vrstnosti in trajnostni razvoj”, ki poteka 
v okviru financiranja programa Phare 
čezmejnega sodelovanja Slovenija- 
Avstrija 2003 in MOR Projekt se bo izvajal 
12 mesecev, in sicer na območju statistične 
regije Podravje, natančneje na območju 13 
občin od Ruš oz. Selnice ob Dravi, Ormoža 
in Središča ob Dravi, vse do hrvaške meje 
ter na območju avstrijske Štajerske. Namen 
projekta, katerega celotna vrednost znaša 
295.716,00 EUR, je zagotoviti dolgoročno 
ohranitev stanja vrst in habitatnih tipov na 
območju Natura 2000 reke Drave ter zvi
šati stopnjo informiranosti, osveščenosti 
in pripravljenosti vseh deležnikov za dose
ganje usklajenega in trajnostnega razvoja 
območja.

V projektu s prioritetno težnjo po uskla
ditvi sektorskih politik in splošnih interesov 
pri rabi prostora sodeluje zraven MRA še 
23 projektnih partnerjev: Združenje narav
nih parkov Avstrije iz Gradca, Zavod RS za 
varstvo narave - OE Maribor, Kmetijsko goz
darski zavod Maribor, Kmetijsko gozdarski 
zavod Ptuj, Znanstveno raziskovalno središče 
Bistra, Ptuj, Ribiška družina Maribor, Ribiška

družina Ptuj, Ribiška družina Ormož, Lovska 
družina Središče, občine Ruše, Selnica ob 
Dravi, Duplek, Miklavž na Dravskem polju, 
Starše, Hajdina, Videm, Markovci, Zavrč, 
Gorišnica in Ormož, mestni občini Maribor in 
Ptuj ter Dravske elektrarne Maribor d.o.o.

Projekt se ukvarja pretežno z naravovar
stveno tematiko in krepitvijo čezmejnega 
sodelovanja pri ohranjanju biotske raznovrst
nosti in upravljanju območij Natura 2000, v 
svoji vsebini pa bo hkrati nakazal dolgoročno 
razvojno perspektivo območja ob reki Dravi, 
tudi ko gre za kmetijstvo, gozdarstvo, vodno 
gospodarstvo ter nenazadnje turistično, 
rekreacijsko in gospodarsko rabo prostora. 
Za dosego zastavljenih ciljev se v projektu 
izvajajo aktivnosti inventarizacije habitat
nih tipov in habitatov vrst, izdelave osnutka 
integralnega načrta upravljanja ter promocije 
Nature 2000. Projekt bo z uspešno realizacijo 
prispeval k dolgoročni ohranitvi ugodnega 
stanja narave ob reki Dravi, pri čemer bo 
ključnega pomena aktivno vključevanje in 
sodelovanje vseh uporabnikov prostora, tako 
strokovne javnosti in lokalnih skupnosti, kot 
tudi lastnikov, upravljavcev in koncesionarjev

zemljišč in vodnih virov. S tem bodo za nave
deno območje zagotovljeni pogoji za vključ
itev naravovarstvenih vsebin v strateške in 
prostorske dokumente lokalnih skupnosti 
(občinski razvojni programi in strategije, obč
inski prostorski akti) ter posamezne sektorske 
politike. Projekt bo skozi vzpostavitev infor
macijske infrastrukture in promocijo Nature 
2000 hkrati prispeval k povečanju osvešč
enosti javnosti o pomenu naravnih dobrin na 
območju reke Drave.

Marko Kac

Več informacij o projektu:
MRA, Mariborska razvojna agen

cija p.o., Pobreška cesta 20, 
SI-2000 Maribor 
Tel.: 02/333-13-00 
Internet:

www.mra.si/vsebina2.php?ID=1070 
e-pošta: marko.kac@mra.si 
Kontaktna oseba: Marko Kac, 

vodja projekta

KAJ SE DOGAJA V ŠPORTNEM PARKU 
NA ZG. HAJDINI PREKO PROGE?

Uredništvo Hajdinčana (prejeli dne: 30. junija 2006)

Spoštovani!
Na Zg. Hajdini »preko proge« imamo ŠD Nova Hajdina in lepo urejen športni park. Tega 

smo občani zelo veseli, saj smo navsezadnje izgradnjo igrišča tudi financirali. Svoj delež pa je 
k investiciji dodala tudi občina Hajdina. Ampak ne moremo pa biti zadovoljni, kajti v zvezi z 
igriščem in nasploh športnim parkom se danes dogaja marsikaj. Vsi naj bi imeli enake pravice, 
tudi na igrišču, pa pri nas temu ni tako.

Veste, ljudje se že resno sprašujemo, kam vse to pelje. Mladi izgubljajo voljo, otroci, ki na 
igrišču niso preveč zaželjeni, pa so pričeli nagajati samemu predsedniku društva, zato posle
dično zanimivih dogodkov, povezanih s tem v našem kraju, ne zmanjka. Očitno pa je, da si 
je gospod Viktor Markovič, predsednik ŠD Nova Hajdina, kar prilastil športni park ... Sam 
odloča o vsem, na igrišču, predvsem teniškem, pa so v glavnem dobrodošli njegovi prijatelji. 
Razpolaga tudi z vsemi ključi in brez njega, ki je »samo« predsednik društva in nič drugega, se 
ne more zgoditi prav ničesar. Odloča o vsem in nekateri se že dalj časa sprašujemo, kdo sploh 
so člani športnega društva.

Gospod Markovič si lasti igrišče in vse, kar je postavljeno na njem. Strah nas je, da bo vse to 
nekoč prešlo v njegovo - zasebno last. Sprašujemo se tudi, kdo je odgovoren za vse to?

Želimo si, da bi se vsa zadeva uredila enkrat za vselej, ampak takrat pa bo nekdo pač moral 
stopi na realna tla.«

S spoštovanjem,

Veronika Bušljeta 
Jožica Celig
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Za izstop stranke SDS iz koalicije smo v Slovenski 
ljudski stranki Hajdina izvedeli iz medijev

V občinskem odboru SLS Hajdina nismo presenečeni nad 
odločitvijo SDS, da izstopi iz koalicije in spoštujemo njihovo 
odločitev. Veliko bolj nas preseneča navedba razlogov za izstop. 
S samo tremi svetniki v 14-članskem občinskem svetu so namreč 
imeli podžupana, predsednika odbora za finance, njihov predsed
nik pa je že več kot sedem let predsednik nadzornega odbora, ki 
doslej na delovanje ni imel nobenih pripomb. Bili so tudi člani 
v vseh odborih v občinskem svetu, tudi v odboru za izgradnjo 
občinskega središča, enotno pa so podprli tudi uredniški odbor 
Hajdinčana. Sestanek koalicije, če po njihovem mnenju ni dobro 
delovala, bi lahko sklical predsednik stranke ali katerikoli član 
občinskega sveta iz te stranke, vendar se to ni zgodilo. Zato se 
nam zdi precej neokusno blatenje župana in občinskega 
sveta po tem, ko so imeli več kot 7 let ključne funkcije v 
občini Hajdina. Po našem mnenju je odločitev povsem poli
tična in napoveduje vročo jesen pred lokalnimi volitvami. V tem 
času lahko pričakujemo še veliko nizkih udarcev. Verjamemo pa, 
da so volivci dovolj razsodni, da bodo znali ločiti politiziranje in 
kritikantstvo od normalnega delovanja v korist občanov.

Po našem mnenju se na lokalni ravni ne smemo iti ekstremne 
politike, zato smo v preteklem mandatu zelo dobro sodelovali z 
vsemi strankami, zastopanimi v občinskem svetu. V nasprotju s 
koalicijsko stranko smo zagovarjali tezo, da je potrebno določene 
funkcije dati tudi članom drugih strank glede na njihove sposo
bnosti. Prepričani smo namreč, da je v vsaki stranki nekaj spo
sobnih ljudi, ki lahko s svojim delom in znanjem pripomorejo k 
uspešnemu delu lokalne skupnosti, zato se nam zdi zapiranje v 
ozke strankarske okvire neprimerno. Očitek, da smo sami vodili 
občino, se nam zdi kot kompliment, saj se je v zadnjih sedmih 
letih na našem območju veliko spremenilo na bolje, kar lahko 
opazi vsak občan. Seveda pa ne trdimo, da ne bi moglo biti kaj

Skupnih dosežkov se veselimo skupaj, tudi z ministrom 
Podobnikom. Foto: Studio 2M

tudi bolje. Po bitki je lahko biti general, vendar se nam nikakor 
ne zdi korektno po sedmih letih ključnih funkcij v občini kritizirati 
projektov, pri katerih so doslej sodelovali in se z njimi strinjali.

V SLS Hajdina smo ponosni na svojo občino, ki velja po mnenju 
mnogih - tudi članov vlade, ki so pred kratkim obiskali našo 
občino - za eno najuspešnejših v Sloveniji. Prepričani smo, da je k 
temu veliko pripomogel naš župan in pet članov občinskega sveta 
iz Slovenske ljudske stranke, zato odločno zavračamo vse očitke 
dosedanjega koalicijskega partnerja.

SLS občinski odbor Hajdina

Anonimka županu!
Spoštovana ali spoštovani XY?

Na vašo željo, zapisano na anonimni dopisnici, s katero me 
prosite, naj v naslednjem Hajdinčanu objavim, kakšno je »skri
vnostno darilo«, ki sem ga iz davkoplačevalskega denarja name
nil podariti mamici Metki, ki je kot prva povila novorojenko na 
Novega leta dan (1.1. 2006) v Bolnici dr. Jožeta Potrča na Ptuju 
in je naša občanka, podajam obrazložitev:

Če bi izdal, kaj je skrivnostno darilo, potem vsebina ne bi bila 
več skrivnostna, ampak javna. Javno bom povedal, da je cena 
tega skrivnostnega darila 4.860,00 SIT. Skrivnost pa je v lastno
ročnem zapisu v darilu.

Kot župan bi bil zelo ponosen, da bi mlade mamice iz naše 
občine rojevale otroke večkrat na novega leta dan kot prve v ptuj
ski bolnici in bi jim z veseljem čestital. Sploh mi ni poznano in 
tudi bolnišnici ne, kdaj v zgodovini se je kdo iz naše občine kot 
prvi rodil na novega leta dan. Vam pa zagotovo ni poznano, da 
je Občinski svet že v letu 2004 sprejel Odlok o denarni pomoči za 
novorojencev v občini Hajdina. S tem odlokom občina Hajdina 
ureja dodeljevanje enkratne denarne pomoči za novorojence 
iz občinskega proračuna (davkoplačevalskega denarja) v višini 
40.000,00 SIT. Pravico do denarne pomoči ima mati novoro
jenca pod pogojem:

- da je novorojenec državljan Republike Slovenije in ima stalno 
prebivališče v občini Hajdina in

- daje mati novorojenca državljanka Republike Slovenije in ima 
stalno prebivališče v občini Hajdina v času rojstva otroka.

Te denarne pomoči pa seveda niso upravičene tiste matere, ki 
teh dveh pogojev ne izpolnjujejo.

Če vas pa, gospa ali gospod XY, vsebina te »skrivnosti« tako 
zelo zanima, imejte toliko ... v »mednožju« in se oglasite tukaj pri 
meni na občini in pripravljen sem vam to tudi povedati oziroma 
s fakturo izkazati.

P S. Kar zberite pogum in pridite. Obljubim vam, da bosta vaš 
priimek in ime ostala moja »skrivnost«.

,, 0 ČLčCfočfoUfl-Vi ' ^VP/f V 1

M N/f W|V sTcfLfii,// A//f
1-15 o^ArMf P-ČNotf iw0f/ VA-V~\LO
HA H icV , l^f1 [G tv PAH40-

H-o_G

7» c i L o pGfTo 4 £65 ?/L

TKj u%ffTr^^
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HAJDINČANI PRI SOSEDIH NA PRAZNOVANJU 120-LETNICE 
TURISTIČNEGA DRUŠTVA PTUJ

Obiskali so jih s pesmijo, dobrotami in vincem

Župan Radoslav Simonič je pred. TD Ptuj Albinu Pišku izročil posebo darilo 
- kipec Mitre.

r¥'uristično društvo Ptuj je v juniju 
JL nadvse slovesno proslavilo visok 

jubilej - 120-letnico delovanja in 
praznovanje v najstarejšem sloven
skem mestu je izpeljalo s sloganom 
Za Ptuj z ljubeznijo. Zgodovina dru
štva vse od leta 1886 pa do danes je 
predstavljena v bogatem zborniku, 
minoritski samostan na Ptuju in nje
govo dvorišče pa sta kar nekaj dni 
gostila praznovanje tega častitljivega 
jubileja Ptujčanov.

Ptujski turistični zanesenjaki so prazno
vali kar nekaj dni, v sklopu praznovanja pa 
pripravili več bogatih in zanimivih razstav, 
med njimi tudi cvetlično. Na praznovanje 
so povabili še občine na širšem Ptujskem 
in povabilu se je odzvala tudi občina Haj
dina. V četrtek, 22. junija, se je občina 
predstavila z delčkom kulturnega izročila, 
predvsem pa z bogato kulinarično ponu
dbo in pristno domačo vinsko kapljico iz 
fare sv. Martina. Obiskovalcev je bilo kar 
nekaj in ti so si z veseljem postregli, kar pa 
je bilo v zadovoljstvo županu in vsem nje
govim občanom, ki so se posebej potrudili 
za to priložnost.

ŽUPAN SLA VLJENCEM 
ZAŽELEL USPEHOV, S 
KATERIMI NAJ PTUJ PRI
DOBIVA NA IMIDŽU IN 
LEPOTI

Zbrane na dvorišču minoritskega samo
stana je v imenu občine Hajdina najprej 
nagovoril župan Radoslav Simonič, kije 
občino in njenih osem vasi predstavil skozi 
posebnosti in odličnosti, omenil je bogato 
društveno življenje in še marsikaj, kar obi
skovalec te ravninske občine ob obisku 
mora spoznati. Dejal je tudi, da občina 
nima turističnega društva, zato pa za pro
mocijo bolj skrbijo društva žena, deklet in 
gospodinj ter še mnogi dmgi. TD Ptuj in 
njegovemu vodstvu je ob visokem jubileju 
zaželel, da bi svoje delo uspešno nadal
jevali še do naslednjega pomembnejšega 
jubileja, saj bo Ptuj s tem samo še prido
bival na imidžu in lepoti. Predsedniku TD 
Albinu Pišku pa je izročil kip Mitre, delo 
kiparja Viktorja Gojkoviča.

V kratkem kulturnem programu so se 
mešanemu pevskemu zbom DU in DPD 
Svoboda Ptuj iz hajdinske občine pridru
žili Štajerski frajtonarji, Ula Šegula, mešani 
pevski zbor iz Gerečje vasi in ljudske pevke

s Hajdine. Za pestro kulinarično ponudbo 
so poskrbele članice vseh štirih društev 
žena, deklet in gospodinj iz občine, belo 
in rdeče vino pa sta gostom stregla haj- 
dinska “valeka”. Občina Hajdina se je na 
praznovanju jubileja TD Ptuj predstavila še 
s svojim propagandnim materialom, gla

silom Hajdinčan in monografijo Viktorja 
Gojkoviča, s tem pa znova dokazala, da je 
vešča tovrstnih prireditev in dogodkov, na 
katerih je potrebno kar najbolje izkoristi to, 
kar imaš in kar lahko ponudiš gostu. Vse 
čestitke!

TM

Dobrote, slane in sladke, ki so jih posebej za obisk na Ptuju spekle gospodinje iz 
hajdinske občine, so obiskovalcem prireditve več kot odlično teknile.

12



HAJDINČAN julij 2006

Občina Hajdina se predstavi ... Za dobro voljo so poskrbeli tudi Štajerski frajtonarji

Tudi pri “valekih” so se obiskovalci radi 
oglasili in popili kozarček domačega.

Posebej zanimiva in nadvse bogata je 
bila cvetlična razstava pod arkadami 
samostana. Fotografije: TM Skupinski posnetek vseh predstavnikov društev iz občine Hajdine Foto: Godec

'p.vAŠPER DiEll ittilfCr

Vabilo na 2. literarno srečanje!
Zveza kulturnih društev občine Hajdina vabi občanke in občane k sodelovanju na 2. literarno srečanje 
ustvarjalcev občine Hajdina, ki bo predvidoma 23.09.2006.

Vabimo vse, ki pišete pesmi ali kratke pripovedne črtice, da se predstavite s svojimi deli javnosti. Svoje 
prispevke - vsaj 5 pesmi ali pripoved pošljite do 1. septembra 2006 na naslov ZKD občine Hajdina, Zg. 
Hajdina 45, 2288 Hajdina.

Posebna komisija bo izbrala od vsakega po tri pesmi, ki jih bo na literarnem večeru sam prebral.
Podrobne informacije dobite na GSM 031/649-038.

Lepo vabljeni k sodelovanju!
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BILI SMO NA 17. DOBROTAH SLOVENSKIH KMETIJ

Med dobitniki priznanj naši občani

Priznanje za odličen kruh je prejela Terezija Golob.

¥>tuj je bil štiri dni spet središče
K Slovenije, z odprtjem 17. državne 

razstave Dobrote slovenskih kmetij 
pa so organizatorji znova odprli vrata 
kulturni različnosti in pristni ustvar
jalnosti. Med zidovi starodavnega 
minoritskega samostana so v petek,
19. maja, odprli razstavo dobrot, ki 
je znova postregla z enkratnim prika
zom pestrosti slovenske kulinarike na 
podeželju in nasploh praznikom slo
venske kulinarike in festivalom jedi.

Slavnostna govornica in pokroviteljica leto
šnje razstave je bila ministrica za kmetijs
tvo, gozdarstvo in prehrano Marija Lukačič, 
ob odprtju pa sta se ji v pozdravnih nagovo
rih pridružila še predsednik KGZ Slovenije 
Peter Vrisk in predsednik organizacijskega 
odbora razstave Peter Pribožič.

V najstarejšem slovenskem mestu so 
številni obiskovalci razstave lahko tudi 
letos spoznavali bogastvo pestre kulinarične 
dediščine slovenskega podeželja in letos 
pobliže spoznali tudi Gorenjsko, pokra
jino, ki je predstavila bogastvo običajev, 
navad, kulinarično ponudbo in nenazad
nje bogato kulturno izročilo. Na letošnji 
razstavi je sodelovalo preko 700 kmetij, 
posebne komisije strokovnjakov pa so oce
nile več kot 900 dobrot slovenskih kmetij 
in nekaj tudi iz Avstrijske Koroške.

Podeljenih pa je bilo 219 bronastih pri
znanj, 228 srebrnih in 244 zlatih, poleg 
tega pa še 46 znakov kakovosti za 3-krat 
dobljeno zlato priznanje. In v občini Haj
dina smo lahko ponosni, da so med dobit

niki najvišjega priznanja na Dobrotah slo
venskih kmetij tudi naši občani.

ZNAK KAKOVOSTI 
VINOGRADNIKU RAJHU

Znak kakovosti za trikrat osvojeno zlato 
priznanje za laški rizling - pozna trgatev je 
letos prejel vinogradnik Ivo Rajh iz Dra
že n cev. Med dobitnike priznanj iz občine 
Hajdina pa se je znova vpisala Terezija 
Golob iz Dražencev, ki je za svoj odličen 
črni mešani kruh prejela bronasto prizna

nje, lahko pa se pohvali tudi še z znakom 
kakovosti za kruh.

Obema dobitnikoma priznanj česti
tamo!

TM

Vinogradnik in vinar Ivo Rajh iz Dra
žencev je znova prejel najvišje prizna
nje na razstavi - za 3-krat osvojeno 
zlato priznanje je prejel znak kakovo
sti za vino. Na podelitvi pa je v družbi 
še enega odličnega vinarja, dobitnika 
znaka kakovosti Marjana Kramerja iz 
Lancove vasi.

Foto: Laura
Na Ramini stojnici so svoje sladke dobrote brezplačno ponujale gospodinje iz 
mnogih društev in z njimi so se posebej radi sladkali najmlajši obiskovalci.
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V GEREČJI VASI ZNOVA OBUJALI STARI OBIČAJ KOŠNJE TRAVE

Župan in njegovi kosci pohvaljeni

Kosci so s košnjo pričeli zelo zgodaj zjutraj ...

njem kose, ki se je slišalo v tihem jutru po 
vsej vasi, veselo prepevali. V kolikor ni že 
sama košnja ogrela koscev, so za to poskr
bele ženske s kozarčkom žganega, saj je 
bilo jutro hladno in vse bolj se je nagibalo 
k dežju.

ZA “LIKOF” PA ŠE 
OBILNA JUŽNA

¥ Tsoboto, 10. junija, so v Gerečji 
V vasi znova obudili stari običaj - 

“Košnjo trave nekoč.” Društvo žena 
Gerečja vas, kateremu se je ta ideja 
tudi porodila in je gonilna sila ter 
organizator te vsakoletne, za Gereč- 
jevaščane in občino že tradicionalne 
prireditve, že kar nekaj let skrbi za to, 
da tradicionalni način košnje trave 
nekoč ne bi potonil v pozabo.

V veliki meri jim pri tem s svojimi ide
jami, vsakoletnim odstopom vrta za košnjo 
in pomoči pri organizaciji stoji ob strani 
Marjan Rozman, ki tudi vedno sodeluje. 
Na pomoč vedno priskočijo tudi gasilci, 
med katerimi naj omenim Martina Kaiser- 
sbergerja, ki poskrbi, da je koscev vedno 
dovolj.

Seveda pa si tudi naš župan Radoslav 
Simonič močno prizadeva, da ta običaj 
ohranimo. Vsako leto je vodilni med kosci, 
letos pa je tudi poskrbel, da so se doma
čim koscem pridružili še kosci iz drugih vasi 
naše občine.

In kako je košnja potekala letos?
Navsezgodaj zjutraj, ob peti uri, ko je na 

travi še rosa in kosa bolje reže, se je na 
Nemčovem travniku zbralo veliko število 
koscev. Eni so prihajali peš, drugi s kolesi. 
Ker so imeli kose privezane na kolesih, 
so jih morali najprej sestaviti, nabrusiti 
in začelo se je. Seveda so si kosci tako 
kot nekoč najprej zapeli, pri čemer jim je 
pomagal mešani pevski zbor iz Gerečje 
vasi, omočili in razkužili so si grla z doma
čim žganjem, veselo “zajuckali” in kose so 
zarezale.

Trava je bila velika, košnja težka, a njim 
ni manjkalo dobre volje, saj so med bruše-

Po končani košnji se je koscem že nare
dila v želodčkih pajčevina. Zenske so zanje 
pripravile ajdove žgance, gobovo juho in 
kruh z zaseko. Postregle so kar na travniku. 
Kosci so pokleknili na pokošeno travo in 
vsak s svojo žlico zajemali iz ene sklede.

Ob pogledu na pokošen travnik so veselo 
zapeli, njihovo druženje pa je prekinil dež 
in morali so se posloviti. Se prej pa so si 
obljubili, da se naslednje leto ponovno sre
čajo na Nemčovem travniku.

Jožica Lešnik

GSjfigl

'r

Franc Paveo je v Gerečji vasi med naj
starejšimi krajani, ki zmore v kratkem 
času zelo dobro nabrusiti koso.

W\W$8Š1

... za konec pa še obilna južna, ki so jo pripravile domače Tudi med košnjo je kosi treba povrniti ostrino ... 
gospodinje. Foto: J. Lešnik, TM
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V SVETU ZA PREVENTIVO IN VZGOJO V CESTNEM PROMETU OBČINE HAJDINA

DELAVNI SKOZI CELO LETO

Razgiban zaključek šolskega leta
y-"Xbčina Hajdina in SPVCP sta ob 
V-r koncu šolskega leta poskrbela 

za prav zanimiv dogodek. V sodelo
vanju s šolo Jumicar sta na šolskem 
igrišču organizirala vožnjo z malimi 
avtomobilčki za učence stare od 7 do 
12 let z namenom, da čim bolje spo
znajo dogajanje v cestnem prometu 
in se preizkusijo kot “pravi” vozniki. 
Bilo jih je zanimivo opazovati.

PROGRAM JUMICAR 
SLOVENIJA

Na slovenskih cestah se dogaja vse 
preveč prometnih nesreč in vsi se spra
šujemo, kako preprečiti tragedije. Poti do 
uspeha je veliko, ena najpomembnejših 
pa je preventivna vzgoja mladih udeležen
cev v prometu. V njih je treba vzpodbuditi 
zavest za odgovornost, kajti tudi oni so 
udeleženci v prometu in nastopajo kot zač
etniki, ki jih je potrebno pravilno usmer
jati, da bodo to smer tudi sprejeli. Program 
JUMICAR je namenjen preventivni vzgoji 
otrok v cestnem prometu v starosti od 7- 
12 let. Otroci na poligonu JUMICAR, ki 
je opremljen s kompletno prometno sig
nalizacijo, v pravih malih avtomobilčkih 
praktično na malo drugačen način, skozi 
igro, doživijo pravi svet prometa skozi voz
nikove oči. Danes je po Evropi 130 JUMI
CAR šol, ena izmed njih je tudi v Sloveniji. 
V treh letih delovanja smo se udeležili ali 
pa sami organizirali več kot 300 priredi
tev na javnih mestih in osnovnih šolah po 
Sloveniji in povsod naleteli na pozitivno 
mnenje pedagogov, otrok, staršev in osta

lih. Program je na osnovni šoli sestavljen iz 
teoretičnega in praktičnega dela. Na javnih 
prireditvah pa se prilagodi. Informacije o 
programu JUMICAR dobite tudi na spletni 
strani www.jumicar.de in na slovenskem 
iskalniku www.najdi.si.

NAMEN PROGRAMA JUMICAR
Program JUMICAR nudi otroku videnje 

dogajanja v cestnem prometu na drugačen 
način:

- kako pešce vidi voznik,

- kako voznik kljub previdnosti včasih ne 
more pravočasno reagirati, če se otrok nep
redvideno in nepravilno vključi v promet,

- kako pomemben je varnostni pas...

Neposredno pa znanje v JUMICAR šoli
vpliva tudi na nas - starejše udeležence v 
prometu, kajti vsakič, ko v vozilu napačno

Župana Radoslava Simoniča in pred
sednika SPVCP občine Hajdina Slavka 
Burjana smo ujeli v “resni” debati in 
sklepamo, da sta kakšno rekla tudi o 
skrbi za varnost otrok v cestnem pro
metu med poletnimi počitnicami.

ukrepamo ali kršimo pravila, nas otrok opo
zori na nepravilnosti, za katere izve v pro
gramu JUMICAR. To pa vedno na nas starše 
naredi zelo močan vtis, saj smo v končni fazi 
mi tisti, ki smo za vzor otroku in mu razkri
vamo skrivnosti resničnega sveta.

IN ŠE O AKTIVNOSTIH 
SPVCP OBČINE HAJDINA 
V POLETNIH MESECIH:

- ogled in postavitev optimalne prometne 
signalizacije od vhoda do izhoda poslovno 
stanovanjskega centra;

- priprava za obnovitev in odpravo 
pomanjkljivih prometnih znakov na šolski 
poti osnovne šole Hajdina;

- pregled in obnova vloge vaščanov Zg. 
Hajdina od gostišča Maja do križišča Školi- 
ber glede vloge za grbine (ležeče policaje).

NAPOTKI SPVCP V POLE
TNIH POČITNICAH

Vse učence in udeležence v cestnem pro
metu vljudno naprošamo, da v času poči
tniške razposajenosti upoštevajo cestno 
prometne predpise. Predvsem motoristi kot 
tudi vsi ostali naj hitrost vožnje prilagodijo 
razmeram na cestah, naj nosijo varnostno 
čelado, naj ne drvijo skozi naselja s pre
veliko hitrostjo in ogrožajo šibkejšeg dela 
udeležencev, to je pešcev. Za varnost svojih 
otrok smo dolžni najprej poskrbeti starši.

Predsednik SPVCP občine Hajdina 
Slavko Burjan

Hajdinski šolarji so si nabirali izkušenj in znanja v cestnem
prometu. Navidez lahka vožnja z malimi avotomobilčki pa Bolj kot avtomobilčki pa je nekatere pritegnil policist na 
se je kaj kmalu pokazala za kar zahtevno. motorju in povprašali so ga marsikaj. Foto: TM
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v

Iz zakladnice OS Hajdina

V skupini TWIRLING so tokrat plesali (od leve) Katja, Tilen, Rebeka, Tamara, 
Leja, Kaja in Maja. Foto: B. Abraham

Zaključna plesno-glasbena 
prireditev

»Zopet je tu! Še ena, tista zadnja pri
reditev v šolskem letu.

Kot ste videli, smo začeli svečano in 
resno, a brez skrbi, nadaljevanje bo 
zabavno.

Predstavile se nam bodo mažoretke z 
nastopi, s katerimi so letos aprila na 
državnem tekmovanju pobrale največ 
točk.

Seveda pa ne gre brez frajtonarjev in 
plesalcev.

Prvič pa se nam bodo pridružili tudi 
judoisti ...« je kot uvod za zaključno 
glasbeno-plesno prireditev zapisala Jožica 
Novak in nas je presenetila z bogatim ple
snim nastopom mažoretk, ki na naši šoli že 
nekaj let resno trenirajo. V letošnjem letu, ko 
je prevzela vaje v svoje roke prav ona, pa 
so se izkazale, kot še nikoli. Lovorike so kar 
deževale, mi in starši odličnih plesalk in ple
salca pa smo uživali in jim želimo še veliko 
podobnih nastopov.

In kaj so pripravile?

Tamara nam je ob nežni glasbi predstavila 
svojo točko in navdušila z nekaj vrhunskimi 
liki, med katerimi na parketu redko vidimo 
špago. Svoje sreče sta bili kovač tudi Tina 
in Rebeka, ki sta z nastopom, v katerega sta 
vložili veliko dela, zares očarali. V našo telo
vadnico se rada vrača tudi Maja, zato tudi 
njeni spini niso izostali.

Ob koncu se nam je predsatvila največja 
TVVIRLING skupina. Skupina ni bila v isti 
sestavi, kot je bila na tekmovanju, saj so 
nekateri že bili na morju in so jih nadome
ščali drugi. A spretnost je bila spet njihova 
vrlina. Mlajša skupina pa se je poslovila s 
počitniškim pozdravom.

V program so se vključili tudi pevski zbori 
naše šole pod mentorstvom Marije Meklav in 
ob klavirski spremljavi Toma Hajška. Veliko 
dobrega razpoloženja so vedno v naše pri
reditve vnesli harmonikarji, letos so to bili 
Jakob Purg, Simon Keisersberger in Tadej 
Bauman, svoje vztrajno delo pa so predsta
vili tudi judoisti Blaž Peklič, Miha Malinger, 
Žiga Glažar, Žan Dobrajc.

Prireditve na naši šoli vedno popestrijo 
še plesni pari. Tibor Pernarčič je s svojo 
plesalko vnesel med gledalce spet veliko 
navdušenja, kar smo nagradili z dolgim 
aplavzom. Kot obšolska dejavnost pa letos 
uspešno gostuje plesna šola POVVER DAN- 
CERS, ki nas je prav tako lepo presenetila s 
svojim nastopom.

Vodenje prireditve smo tokrat zaupali 
Moniki Vidovič in Tomažu Tobijasu. Ob pre
govorih sta v program vnesla precej šaljivih

dovtipo o šoli in jih igralsko predstavila.

Svoje misli je ob koncu šolskega leta strnil 

ravnatelj šole Jože Lah, ki se je s cvetjem 
oddolžil soustvarjalcem prireditve, se zahva

lil županu za podarjene vstopnice otrokom 
naše šole zaTerme Ptuj in izkoristil priložnost 
za čestitke ob dnevu državnosti.

S.H.

Učenci I. razreda so se letos z učiteljicama Olgo Serdinšek in Dragico Rozman 
podali na zaključni izlet v akvarij in terarij v Maribor in se igrali v parku. 
Foto: O. Serdinšek
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Ponos naše OŠ so bili Žiga Zupanič, Kaja Abraham in Simon Šimek, ki so se 
vpisali med zlate odličnjake. Foto: Langerholc

Utrinki...
Poslavlja se generacija, ki je 
stara toliko kot naša država

Vsako slovo j e ganljivo, so ugotavljali deveto 
šolci, ko so se poslavljali od svoje zibelke 
učenosti, to pa jim ne pomeni le prehoda v 
novo okolje med nove prijatelje in v »druga
čne« šolske klopi, temveč jim je pustilo veliko 
nepozabnih spominov.

Aleš se spominja 1. septembra leta 1997, 
ki se ga je zelo veselil, ker je bil to njegov 
prvi šolski dan. Ta dan je namreč spoznal 
veliko novih prijateljev, ki so ga spremljali 9 
let osnovne šole.

Tamara pa nadaljuje: -Zelo teško je pove
dati, kaj mi je najbolj ostalo v spominu. Spo
mnim se predvsem izletov, kjer smo se skupaj 
zabavali in noreli. Ko bom odšla iz šole, 
bom najbolj pogrešala sošolce, pa tudi učite
lje. Vedno so nam pomagali, nas spodbujali. 
Tudi s sošolci smo se razumeli.-

O izletih in kakšni drobni neumnosti iz 
šolskih klopi so razmišljali tudi Mitja, Marko, 
Izidor, Rok K., Tina H. pa je doda: -V letih 
šolanja smo odraščali in se spreminjali. Ob 
pogledu na fotografije prvega, drugega raz
reda nas skoraj ne morem prepoznati. Vesela 
sem, da smo preživeli veliko lepih trenutkov. 
Čeprav se hočem šole čim prej »rešiti«, vem, 
da jo bom pogrešala.«

Rebeka se spominja predvsem drugačne 
šole: »V tretjem razredu smo uživali v šoli v 
naravi v Simonovem zalivu. Vsako jutro smo 
imeli jutranjo telovadbo. Ni bilo dneva, ko 
jutranje telovadbe ne bi zamudile. Včasih so 
učiteljice trkale po vratih, a zaman. Najbolj 
zanimivo je bilo, ko smo neko popoldne na 
tleh pozabile sadje. Ko smo se vrnile s kopa
nja, je bilo v sobi polno mravelj. Razburjene

smo hitele k učiteljicam, da nam pomagajo 
odstraniti mravlje. Učiteljica je prinesla Pips 
in mravelj ni bilo več.

Rada se bom spominjala lepih trenutkov, ki 
smo jih preživeli s sošolci. Vem pa, da bom 
pogrešala učitelje, ki so nas veliko naučili za 
življenje.«

O dogodivščinah v posameznih razredih so 
pripovedovali še Katja, Kaja, Jernej, Simon,

jkvAv 'ir.

% i

\

[T

Eenega zadnjih skupnih posnetkov se je takole veselila generacija 2005/06. Foto: Langerholc
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Nejc, Urška, ki se jim je pridružila leto kas
neje, in Blaž V.

Blaž J. in Žiga pa sta se preizkušala v 
verzih.

Najboj smo se športnih dni veselili, 
saj smo se učiteljev osvobodili.
Pouka nismo marali, 
razen telovadbe, 
kjer smo se zabavali.
Učitelje smo jezili,
a upam, da so nam norčije odpustili.

Blaž

Ko smo v šolo mi prišli, 
smo bili prestrašeni.

Nato pa smo se spremenili 

in se razvedrili.

V šoli bilo je lepo,

a od nas se je vedno nekaj zahtevalo. 

Naloge, spraševanja, testi, 

ocene bile so le obresti.

Veseli so bili izleti, 

športni dnevi in toplice; 

v njih smo se ohladili 

in na šolo pozabili.

Včasih smo učitelje razjezili, 

vendar so na naše potegavščine 

hitro pozabili.

Sedaj smo šolanje končali 

in jaz sem vesel,

da dogodivščino z imenom Šola 

sem imel.

Žiga

Tako je zapuščala OŠ Hajdina še ena gene
racija, ki je s svojo razredničarko Marija 
Meklav poskrbela za prijeten program in se 
veselila neštetih podobnosti, ki so jih strnili 
na prireditvi valete. Odličnjake, ki so se vpi
sali v zlato knjigo, je ravnatelj šole Jože Lah 
nagradil s knjižnim darilom, vsem pa zaželel 
predvsem samostojnosti in uspehov na svoji 
življenjski poti, kamorkoli jih bo že zanesla in 
da bi se s ponosom spominjali šole, ki jih je 
na tej poti usmerjala.

Uredila S.H.

ISKRICE IZ ŠOLE V NARAVI 
NA TREH KRALJIH

- Zjutraj sem se vstal in šel v šolo. Potem 
smo odšli na Tri kralje. Tam smo se igrali in 
učili.

Jan

- Meni je bilo všeč, ko smo igrali odbojko.

Zala

- Meni je bilo najbolj všeč, ko smo hodili z 
baklami.

Rok

- Najbolj mi je bilo všeč, ko smo šli do bol
nišnice Jesen in streljali z lokom.

Niko

- Najlepše mi je bilo, ko smo streljali z

lokom.
Gašper

- Bilo mi je lepo, ker smo iskali škratke.

Željko

- Meni je bilo najlepše, ko smo iskali 
škratke.

Aljaž

- Bilo mi je najlepše, ko smo streljali z 
lokom.

Miha
- Meni je bilo všeč pri ognju, ko smo si pekli 

in jedli krompir.
Larisa

- Najlepše mi je bilo, ko smo hodili na dolge 
sprehode.

Tamara

- Najlepše mi je bilo, ko smo prispeli na Tri 
kralje. Najboljše pa, ko smo hodili z baklami.

Taja

- Meni je bilo najbolj všeč, ko smo igrali 
odbojko na mivki. Igrali smo mešano in zma
gali.

Tjaša

- Najbolj mi je bilo všeč, ko smo iskali 
škrata.

Lucija, Alina

- Najlepše mi je bilo, ko smo igrali nogo
met.

Blaž

UČENCI 2. a 
z razredničarko D. Kosi

Učenci 2. razreda v šoli v naravi na Treh kraljih
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PESMICA IZ ŠOLE V NARAVI

JE SREDI JUNIJA KONČNO SONCE POSI
JALO,
DEŽEVNE DNEVE IN OBLAKE PREG
NALO,
SE UČENCEM 2.B V ŠOLI V NARAVI 
NA TREH KRALJIH PRIJAZNO SMEH
LJALO.

SMO KOT VZDRŽLJIVI POHODNIKI 
POHORSKA POBOČJA SPOZNALI, 
POVODNEGA MOŽA IN ŠKRATE ISKALI, 
SE S KROMPIRJEM IZ ŽERJAVICE KOT 
PRAVO SPECIALITETO MASTILI 
IN Z LOKOM PUŠČICE VEČKRAT MIMO 
KOT PA V TARČO IZSTRELILI.

SO DNEVI TRIJE HITRO MINILI,
A SMO VESELI SNIDENJA S STARŠI,
SE DOMOV VRNILI.

Učenci 2.b z učiteljico Tatjano

Opravili smo kolesarski izpit

V začetku šolskega leta smo se nestrpno 
spraševali, kdaj bomo pričeli s kolesarskim 
izpitom. Izvedeli smo, da bomo uro teorije 
imeli vsak drugi teden. Učili smo se o pro
metnih znakih, pravilih, obnašanju na cesti in 
reševali naloge v delovnem zvezku. Bolj ko se 
je bližala pomlad, bolj smo bili nestrpni. Več
krat smo odšli tudi v računalniško učilnico, 
kjer smo preko računalnika vadili in izpopol
njevali svoje znanje o prometu in vožnji s 
kolesom. Potem je prišel dan, ko sta učiteljici 
rekli, naj v šolo pripeljemo kolesa. Na glave 
smo dali čelade in se podali na poskusno 
vožnjo po kolesarski poti, kjer smo potem tudi 
opravljali kolesarski izpit. Najprej sta vožnjo 
demonstrirali učiteljici, potem smo se peljali 
še sami.

Učiteljici Nataša Stumberger in Mojca Purg 
sta nam povedali, da bomo teoretični del 
izpita opravljali preko računalnika. S strahom 
in pričakovanjem smo se podali v računal
niško učilnico. Vsak za svojim računalnikom 
smo napenjali možgane in reševali prometne 
naloge: križišča, zavijanje v levo in desno, 
pravilo srečanja, desno pravilo in pomen pro
metnih znakov. Teorijo nam je uspelo opra
viti - enim prej, drugim kasneje.

Končno je prišel 2. junij, mrzel in neprijeten 
dan, napovedan za opravljanje praktičnega 
dela izpita. Naš »rajonski« policist gospod Igor 
Levstik je pregledal, ali so kolesa ustrezno 
opremljena in začelo se je.

Vsak zase smo skušali pot prepeljati čim 
varneje in pravilno in uspelo nam je, saj smo 
kolesarski izpit vsi opravili.

Zdaj moramo le še upoštevati navodila uči
teljic in policista, ki so dejali, da kljub izpitu in 
znanju moramo biti na cesti previdni in odgo
vorni, saj bomo le tako ohranili naša življe
nja.

Učenci 5. a in 5. b razreda

Spomin na 1.2. in 3. razred

Septembra 2003 smo prvič prišli v šolo. V 
razredu sta nas pričakali razredničarka Karmen, 
učiteljica Dragica in Šviga zajček. Bil smo majhni 
in bilo nas je strah, nekateri so tudi jokali. Prvi 
šolski dnevi so bili dnevi spoznavanja in zač
etek, ko smo igro zamenjali z učenjem. Najbolj 
smo bili veseli petkov, ker smo takrat v šolo lahko 
prinesli svojo najljubšo igračo. V prvem razredu 
smo naredili plakat s svojimi slikami. Obiskal nas 
je policist in nam razložil, kako se obnaša v pro
metu. Naredili smo svojo prvo samostojno raz
stavo. Bili smo sprejeti v šolsko skupnost in dobili 
torto, ki je bila zelo dobra. Obiskali smo gasilski 
dom Hajdina, se peljali z gasilskim avtomobilom 
in izvedeli veiko novih stvari o delu gasilcev. 
Bili smo tudi v zdravstvenem domu, kjer nam 
je sestra Melita povedala, kako pomembno je 
umivanje zob. Za praznik mamic nas je obiskala 
šolska kuharica, izdelovali smo papirnate rožice 
za mamice ter jim pripravili nastop. Učili smo se 
šteti in računati do 20, nekateri smo se naučili tudi 
brati. Na zaključni izlet smo se z vlakom peljali v 
mariborski akvarij. Končal seje 1. razred in slovo 
od učiteljice Dragice, ki smo jo imeli zelo radi.

Po prvih poletnih počitnicah smo zopet prišli v 
šolo in začeli z učenjem. Bili smo veseli, da smo 
po dolgem času spet skupaj. Učiteljica Karmen 
nam je prinesla ribico Plavutko in Želvo Jureta. 
Začeli smo se učiti abecede, branja in pisati prve

povedi. Spoznavali smo tudi števila do 100 in 
računali. Obiskali smo tudi lovski dom in lovec 
nam je pripovedoval o navadah in življenju 
divjih živalih, ki živijo pri nas. Šli smo na ptuj
ski grad, kjer smo se po strmih stopnicah vsi zelo 
zadihali, iz grajskega dvorišča pa smo lahko videli 
našo šolo. Nastopali smo na obletnici šole. Odšli 
smo v šolo v naravi. Ko smo se z avtobusom 
peljali na Tri kralje, smo se nekateri bali ovinkov 
in prepadov. Tam smo bili tri dni, hodili na spre
hode, zakurili smo kres in v žerjavici pekli krom
pir, v temi smo iskali škrata in se imeli lepo. Na 
zaključni izlet smo odšli v jamo Pekel in v Celje. 
Tako se je končal drugi razred.

Počitnice so minile in začel se je tretji razred. 
Imeli smo več učenja kot v 1. in 2. razredu. Začeli 
smo se učiti pisane črke, pisati zgodbice, nareke 
in obnove. Spoznavali smo števila do 1000 in 
računali s krat in deljeno. Učiteljica Karmen nas 
je večkrat presenetila s preverjanjem znanja. Ko 
smo se pogovarjali o pošti, smo si pisali pisma 
in bilo je zelo zanimivo. Obiskal nas je pisatelj in 
nam povedal svoje izkušnje. Imeli smo tudi pro
slavo ob obletnici šolstva na Hajdini. Na zaključni 
izlet smo odšli v Prekmurje, na otok ljubezni, 
peljali smo se z brodom in obiskali Babičev mlin.

Zelo smo žalostni, ker se bomo morali ločiti od 
učiteljice Karmen, ki jo imamo zelo radi.

Tamara Majcen

3. r. OŠ Hajdina

Poskrbimo za zdravo in dobro počutje
TZopalna sezone se je že začela in
1 \peklenske temperature tega poletja 

tudi. Zanimivo je to, da se kar naprej prito
žujemo čez visoke temperature, nizke tem
perature, hladne večere, deževje, čez veter 
... Nemi opazovalec bi rekel, da z nami ni 
vse v redu, saj kar naprej tarnamo in sto
kamo ter negodujemo nad vremenom. Je 
pač tako, da se težko prilagajamo neneh
nim temperaturnim razlikam in vremenu. 
A poletje je tu in končno tudi visoke tem
perature!

Jaz se najbolj razveselim sezonskega 
sadja, predvsem lubenic, ki so enkratne. 
Vsebujejo veliko vode, ki jo v vročih dneh 
nujno potrebujete, da ne dehidrirate. Z 
vodo se vaše telo čisti in osveži. Lubenico 
morate primerno ohladiti in jo lahko ponu
dite vsakomur, še tako posebnemu gostu.

Prepričana sem, da se velika večina že 
pripravlja na dolgo pričakovani dopust. 
Bodite zbrani, ko boste pakirali svoje stvari. 
Če ste še tako prepričani, da imate vse, 
boste brez opomnika zagotovo še kaj poza
bili. Naj vam listič, na katerega boste zapi
sali vse potrebne stvari, ne bo odveč. 
Letošnje poletje je oblečeno v modro in 
belo barvo, a tudi sicer ne boste nič zgrešili, 
če se boste oblekli v takšno barvo, ki vam 
ustreza. Ne dolgo tega sem prebrala, da bi 
se ljudje morali oblačiti predvsem tako, kot

se trenutno počutimo, ne glede na modne 
zapovedi. Barve v vaše življenje vnašajo 
potrebno energijo in moč, da se spopri
jemate z vsakodnevnimi situacijami. Pose
gajte po lahki prehrani, v kateri mora biti 
veliko sadja in zelenjave. Bodite inovati
vni v kuhinji in posegajte po mediteranski 
hrani, mešajte okuse in uporabljajte veliko 
dišavnic. Te vam izostrijo okuse, hrano pa 
naredijo okusno in prav posebno. Ker je 
letos narava poskrbela za obilico sadja, 
je v naravi veliko češenj, jagod ali dru
gega sadja, iz katerega lahko pripravite 
okusno sladico. Sama se že vrsto let spopa
dam s sončno alergijo, zato vam svetujem, 
da uporabljate kremo z visokimi zaščitnimi 
faktorji. Vsaka sprememba na koži pomeni 
alarm in take spremembe je treba jemati 
skrajno resno.

Najhujša mora je zagotovo odhod v trgo
vine pred dopustom, saj so te ponavadi 
polne, ljudje so sitni, naveličani čakanja v 
vrstah in nesramni. Težko bi rekla, katero 
uro izberite za odhod po nakupih, a pola
gam vam na srce, da ostanite strpni, zbrani 
in mirni. Razburjenje vam bo le škodilo, 
doprineslo vam ne bo ničesar.

Uživajte na dopustu, počitnicah in 
izletih, ki so pred vami, predvsem pa 
pazite nase!

Saška Serec
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V okviru projekta “Domačija” smo bili malčki iz oddelka 
I -2 leti na obisku pri Vitovi babici Sonji in dediju Petru. Pri
pravila sta nam sladko presenečenje - torto. Poigrali smo se 
tudi z Vitovimi igračkami in uživali na njihovem domačem 
vrtu ter se prijetno počutili. Hvala!

Otroci, starši in vzgojiteljice iz oddelka 2-3 leta smo se 
dogovorili, da bomo naš končni izlet preživeli skupaj z lovci 
LD Kidričevo v njihovem lovskem domu in na njihovem 
dvorišču. Lovec Milan Blažič nam je povedal nekaj besed 
o delu lovske družine, o pomenu lova in delu lovcev. Lovca 
sta pripeljala tudi lovska psa. V družbi z lovcema smo pre
živeli prijeten in nepozaben popoldan, zato se g. Milanu in 
g. Vilkotu zahvaljujemo.
Otroci z Magdo, Danico in Marjano

Otroci so pri obogatitveni dejavnosti nemški jezik s Tat
jano spoznavali Nemčijo - mesto Niirnberg. Za to mesto je 
značilen Hrestač, ki je otroke zelo pritegnil in skupaj smo 
nanj trli arašide. To je bila za otroke novost, saj ga pri nas v 
Sloveniji še niso videli.

V okviru Unescovega ASP-NET projekta Moder stol “Nekdo 
misli nate” so otroci prebarvali stare stole z modro barvo. 
Z rumeno barvo so potiskali sonce, metulje, rožice. Ti stoli 
sedaj krasijo naši galeriji.

Otroci iz našega vrtca se skozi vse leto vključujejo v promet, 
si s tem širijo znanje, z varnostnimi telovniki pa poskrbimo, 
da smo vidni in bolj varni. Na fotografiji oddelek 5-6 let z 
Vero in Mojco.
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Otroci iz oddelka 5-6 let so z vzgojiteljicama Vero in Mojco 
pospravljali seno, uredili okolico in s tem počastili dan 
okolja. Po opravljenem delu je sledil počitek na senu s sme- 
šnicami in pesmijo. Ha-ha- ha!

NAŠ IZLET
V torek 23. maja smo se zbrali pred vrtcem in se odpeljali 
proti Slavšini. Izleta smo se udeležili otroci iz skupine 3 do 
4 leta, s seboj pa povabili tudi mamice, očke, sestrice in 
bratce. Po cesti se je vila dolga kolona naših avtomobilov. 
Cilj našega izleta je bil ogled jelenov v kraju Slavšina, kjer 
nas je pričakala družina Klinc, ki nam je ogled tudi omogo
čila. Največje veselje je bilo hranjenje jelenov, saj so rado
vedno prišli do nas. Gospodar g. Roškar jim je natrosil 
koruzo, ki so jo živali pridno jedle, dokler nismo postali 
preglasni in jih prepodili v zavetje bližnjega gozda.
Za prekrasen izlet v naravo, ogled živali in pogostitev se 
iskreno zahvaljujemo družini Klinc in g. Roškarju. Želimo 
jim veliko uspehov pri vzreji živali.
Otroci skupine 3-4 leta z Blanko in Binco

V mesecu maju se je dogajal 22. praznik ptujskih vrtcev. 
Dan vrtca smo si v enoti polepšali tako, da smo se razgibali 
z aerobiko ob glasbi, telovadili po postajah, se družili ob 
petju in sadni malici.

Ob zaključku leta smo povabili vse starše na zaključno 
srečanje, kjer so se otroci predstavili s plesom in pesmijo in 
tako pokazali, kako uspešni so bili pri obogatitvenih dejav
nostih nemški jezik s Tatjano in plesu z Ivanko. Sledil je 
piknik in zabava na našem igrišču, kjer smo preživeli čudo
vit popoldan.
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Naši otroci so sodelovali na razstavi likovnih izdelkov v 
Minoritskem samostanu pod naslovom “Domek moj”.

Mini maturanti - 18 otrok odhaja iz vrtca. Na ta dogodek so 
nas opozorili s piskanjem na piščalke po mestnih ulicah in s 
svojimi oblačili, ki so jih sami potiskali za to priložnost. 
Želimo jim veliko dobrega počutja v novem okolju!

Dogaja se vandalizem ...
Delavke vrtca smo ogorčene, saj se ob koncih tedna dogaja 

vandalizem tudi v našem vrtcu. Na vse možne načine nam pov
zročajo škodo. Pripeljejo se s skuterji, razgrajajo, so objestni, uni
čujejo vse, kar jim pride pod roke.

Tako je bilo tudi med prvomajskimi prazniki. V aprilu smo z 
otroki uredili gredice in posadili rože. Po praznikih smo našli vse 
sadike izpuljene in razmetane po asfaltu. Razbili so tudi leseno 
mizo, polomili igrala in jih vrgli preko ograje. Sprašujemo se, le 
čemu tako početje, kaj bo z našo mladino. Nič nimamo proti njim, 
le škode naj ne delajo! Resnično smo zaskrbljeni! Morda bi bilo 
potrebno več budnosti s strani policije, več obhodov varnostnih 
služb. Tudi starši bi morali vedeti, kje se nahajajo njihovi otroci - 
mladostniki v poznih nočnih urah in vplivati nanje, da bi odvečno 
energijo raje usmerili drugam.

Toliko je lepih stvari - le ozreti se je treba okrog sebe!

Delavke vrtca Vijolica

Zbrala: Danica Hotko 
Uredila: Saška Serec

TRADICIONALNI KROS VRTCA
Kot vsako leto smo tudi letos pripravili pomladni kros. 5 
najboljših dečkov in 5 najboljših deklic se je udeležilo final
nega krosa, kjer so bili zelo uspešni, saj so ravno naši otroci 
vse-ekipno slavili. Prislužili so 5 medalj in 3 pokale. Česti
tamo!
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ULA ŠEGULA Z ZBOROM CARMINA SLOVENICA ZNOVA POTOVALA

Še eno uspešno in razgibano leto
'TViko pravi naša talentirana pevka 
E Ula Šegula iz Skorbe, naša pre

prosto zato, ker je doma v občini 
Hajdina in ker se velikokrat radi 
pohvalimo, da je naše gore list. Za 
seboj ima še eno uspešno šolsko leto 
na Srednji glasbeni in baletni šoli 
Maribor, kjer je zaključila 3. letnik, z 
zborom Carmina Slovenica pa je vse 
od jeseni do letošnjega poletja veliko 
nastopala in spet potovala po zanimi
vih deželah.

Ula pravi, da je bilo »šolsko« leto znova 
zelo delavno, naporno in hkrati zanimivo. 
Poleg študijskih obveznostih je zmogla še 
nešteto vaj, nastopov doma in v tujini, pa 
tudi na tekmovanjih se je uspešno pred
stavila kot solistka. Nagrade so, pravi Ula, 
čeprav si je želela višje, pa se je zataknilo 
že pri državnem tekmovanju solo pevcev v 
Ljubljani, kjer ji je nagajal glas in želja je 
bila morda prevelika. Bilo pa je zato bolje 
na še enem tekmovanju mladih pevcev v

kategoriji Solffegio (v prevodu je to nauk 
o glasbi), kjer pa je Ula prejela srebrno pla
keto in zasedla odlično 2. mesto.

NAJBOLJE NA 
PORTUGALSKEM

A bolj kot karkoli drugega so se mladi 
pevki v spomin vtisnila letošnja gosto
vanja, še posebej zadnje v maju, ko je 
skupaj s pevkami koncertnega zbora Car
mina Slovenica, ki ga že več let uspešno 
vodi Karmina Šileč, nastopila na Portugal
skem. Njeni spomini so še danes zelo živi 
in pravi, da je imela še to srečo, da je bila 
nastanjena pri krasni družini, pa še veliko 
lepot Portugalske je imela tokrat priložnost 
spoznati. Že lani novembra je z zborom 
gostovala na Švedskem, v decembru pa 
so imeli še turnejo združeno z izletom po 
Španiji. Ula je prepričana, da so se na Por
tugalskem, kjer so imeli priložnost izmen

jave glasbenih izkušenj, saj je nastopilo kar 
nekaj odličnih zborov iz vse Evrope, odli
čno predstavili in naredili dober vtis kot že 
neštetokrat.

Posebej bo Uli v spominu ostal tudi 
nastop s Simfoničnim orkestrom, pa tudi 
nastop v projektu Iz veka vekov na odru 
mariborske opere in baleta. Nove izkušnje, 
ki jih bo torej lahko kdaj še izkoristila in 
nadgradila.

V prijetnem pogovoru z Ulo pa izvem še 
tole, da se njena kariera pri Carmini Slo
venki počasi končuje, kajti že decembra 
se poslavlja od zbora, prihodnje leto pa jo 
čaka veliko obveznosti v šoli in bi vse težko 
zmogla.

In kam potem, vprašam Ulo, ki pravi, da 
si želi na glasbeno akademijo, na študij 
solo petja in na tej poti se bo močno potru
dila, da uresniči svoje sanje.

Z zborom Carmina Slovenica lani jeseni na Švedskem, kjer 
je zbor prejel tudi nagrado.

V decembru so se potepali po Španiji in to je bila nekakšna 
nagrada zboru.

Letos maja pa še na gostovanje po Portugalski. Portugalska ... Fotografije: Iz arhiva Ule Šegula

24



HAJDINČAN julij 2006
1

NA HAJDINI SREČANJE GENERACIJE PRVIH RAZREDOV NIŽJE GIMNAZIJE

Spomini, kijih je vredno ohranjati
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Fotografija iz junija 1956, na fotografiji je prav ta generacija, ki je prva uspe
šno zaključila nižjo gimnazijo (zanimiv je napis na hrbtni strani fotografije). 
Foto: zasebni arhiv F. Ogrizek

■ jrvič so se nekdanji sošolci prve 
generacije nižje gimnazije na 

OS Hajdina srečali pred osmimi leti,
20. maja letos, ko slavijo 50-letnico 
zaključka šolanja, pa spet. Spomine 
na šolska leta so obujali v družbi rav
natelja hajdinske šole Jožeta Laha, 
prav poseben sprejem pa jim je v 
novih občinskih prostorih in še prej 
v Martinovi kleti na Hajdini pripravil 
župan Radoslav Simonič.

Bila je to prav gotovo posebna gene
racija učencev v šolskih letih 1952/1956, 
malo tudi zato, ker je bila prva v programu 
novoustanovljene takrat nižje gimnazije 
na Hajdini, se svojih čudovitih šolskih let 
mimogrede spominja Genovefa Ogrizek, 
ena izmed štirih organizatorjev srečanja. 
Poleg nje so srečanje pripravili še nekdanji 
sošolci Darko Ekart, Franci Zupanič in 
Tone Galun in vsi so se pri tej nalogi ne
izmerno trudili.

Zanimive so bile tudi takratne šolske 
reforme, ki so za seboj pustile mnogo 
sledi, se spominja naša sogovornica, šolski 
sistem takrat pa je dopuščal, da je lahko 
učenec, če je želel, osnovno šolo zaključil 
že v 7. razredu. Vpis v prvi letnik nižje 
gimnazije je bil kar velik, saj sta se vpisala 
102 učenca in nekateri so gimnazijo zak
ljučili že takoj po prvem letu, drugi pa so 
vztrajali štiri leta in se potem imeli mož
nost vpisati v nadaljevanje šolanja. Zani
miv je podatek, da je ta generacija po 
štirih letih dala le 28 učencev, ki so kot 
prvi na Hajdini uspešno zaključili nižjo 
gimnazijo, pove naša sogovornica Geno
vefa, kar sedem, med njimi tudi sama, pa 
jih je odšlo na učiteljišče.

“ŠE ZMERAJ JE TO NAŠA 
ŠOLA ...”

Poučevali so jih znani in v takratnih časih 
zelo cenjenimi ptujski profesorji, med njimi 
tudi danes še živeči umetnik Albin Lugarič, 
pa Sonja Javornik in še mnogi drugi, pa 
tudi Manca Terbuc (profesorica glasbe in 
zborovodkinja), ki se je edina izmed profe
sorjev srečanja tudi udeležila.

Na srečanje je prišlo le 11 nekdanjih učen
cev, čeprav je pripravljalni odbor razposlal 
mnogo več prijaznih povabil, klical na 
vse konce in kraje, nekatere tudi v tujino. 
Težav z iskanjem naslovov in novih tele
fonskih številk je bilo tudi po osmih letih 
precej, nam je zaupala naša sogovornica, 
a nekateri so se le odzvali in na Hajdino 
prišli obujat krasne spomine na brezskrbna

šolska leta. Taki spomini ostanejo, še 
posebej lepo pa je, če te sprejme ravna
telj šole in se lahko sprehodiš po šoli, ki je 
danes precej drugačna, prezidana, ampak 
še zmeraj naša šola, izvem v pogovoru z 
gospo Genovefo, ki ima na “svojo” šolo 
sama še ogromno krasnih spominov, saj je 
tod poučevala domala celo svoje poklicno 
obdobje.

In še ena zanimivost se je prikradla v 
sklop letošnjega srečanja, ko je nekdanji 
učenec Ivan Klaneček ravnatelju Lahu 
podaril povečavo slike, na kateri je gradi
telj takratne osnovne šole Johann Grohar

in njegova podoba je poslej na ogled v 
šolski zgradbi.

IZ ŠOLE PA ŠE NA 
SPREJEM K ŽUPANU - 
ZA VSE NEPOZABNO

Udeležence srečanja je potem navdušil 
še obisk Martinove kleti, kjer so pokušali 
odlična vina, pravo presenečenje pa jih je 
čakalo še v novih občinskih prostorih, kjer 
jim je župan priredil mali sprejem z darilci 
in pogostitvijo. Druženje se je nato nada-

25



julij 2006 HAJDINČAN

ljevalo ob prijetnem klepetu, pregledova
nje številnih povečav šolskih fotografij, ki 
so ostale zapisane v srcih nekdanjih učen
cev hajdinske šole in ta generacija si je že 
obljubila, da se ponovno snide čez pet let.

Do takrat pa jim lahko zaželimo le 
trdnega zdravja in bogato jesen življe
nja!

TM

Foto desno: V spomin na srečanje nek
danjih sošolcev prve generacije nižje 
gimnazije na OS Hajdina v družbi 
s svojo profesorico Manco Terbuc in 
sedanjim ravnateljem Jožetom Lahom. 
Foto: Langerholc

NA HAJDINI SREČANJE SOŠOLCEV PO DVEH DESETLETJIH

Zrela leta so naredila svoje
T^red OŠ Hajdina smo se zbrali 27. maja letos. Točno 
■t tam, kjer smo se v času šolanja zbirali, lovili, si 

nagajali, a tudi drug drugemu pomagali v šolski avli pred 
testi in šolskimi nalogami ... A tokrat, po 20-ih letih, smo 
prišli “drugačni”.

Za nekaj let starejši, zrelejši, bogatejši za marsikatero izkušnjo, tu 
pa tam s kakšno gubo na čelu, fizično “rahlo” spremenjeni, a to 
je že vprašanje časa . Medtem ko smo se zbirali, je bil čas prepoz
navanja obrazov svojih sošolcev po toliko letih najlepši in najza
nimivejši trenutek našega srečanja.

Po tem vznemirljivem srečanju nas je v šolski avli prisrčno 
pozdravil in nagovoril ravnatelj Jože Lah. Po pozdravnem govoru 
nam je razkazal učilnice. Nekdanji učenci OS Hajdina 8. a in 8. b

smo se tako po dvajsetih letih spet sprehodili po učilnicah ... Spo
mini so se pričeli intenzivno prebujati. Zbralo se nas je dovolj, da 
smo uro spominov v šoli uspešno zaključili in se družno odpravili 
v gostišče Žila v Termah Ptuj, kjer smo preživeli nepozabne tre
nutke - vse do jutranjih ur.

Vseh manjkajočih sošolcev smo se na srečanju spomnili. Neo
pravičenega izostanka vam ne bomo priznali, čeprav bomo razre
dničarko Marijo Pulko, ki se je udeležila našega srečanja, prosili, 
naj vam zapiše opravičilo z izgovorom, da se boste podobnega 
srečanja prihodnjič zagotovo udeležili!

Ob tej priložnosti se zahvaljujemo tudi »glavnemu krivcu« za naše 
srečanje Leopoldu Smigocu, ki je naše druženje odlično organiziral.

Metka Vidovič

Da bodo spomini na šolske dni še lepši ... Foto: Matija Brodnjak
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Devetdesetletni Angeli bo ta skupni posnetek zagotovo ostal v lepem spominu. Foto: R. Glavnik

Oj, kje so mlada leta ...
¥ Taidinčani. ki živijo v “bermud-
¥ Mskem trikotniku” na Spodnji 

Hajdini, velikokrat poskrbijo za kak 
“ekstra” odmeven dogodek. 31. maja 
pa je bilo tam še posebej slovesno, 
saj so se sokrajani Angele Zupanič 
skupaj z njenimi domačimi zmenili, 
da jo presenetijo prav na njen častit
ljivi 90. rojstni dan. Bil je zares nekaj 
posebnega zanjo in za vse, ki so ji 
prišli čestitat.

Že zjutraj se je v Štajerski budilki radia 
Ptuj slišala čestitka za gospo Angelo in 
tudi sama je bila nad tem izredno prese
nečena, potem pa so se presenečenja do 
večera kar vrstila. Ko smo jo spraševali o 
tem, je dejala, da je bil dan povsem obič
ajen, njeni domači in sosedje pa so dajali 
vtis, da se bo nekaj pa vendarle zgodilo. In 
resnično tako je tudi bilo. Pozno popoldne 
so se sosednje in prijatelji dobili skupaj, 
zavetje pred dežjem pa poiskali kar v garaži 
pri Angelinih sosedih Zupaničevih. Na 
praznično pogrnjeni mizi ni manjkala niti 
torta za slavljenko, kaj šele dobra vinska

Bogat šopek rdečih nageljnov in še eden manjši, s slavljenko pa sin, hčerka in 
ostali domači ter župan in direktorica občinske uprave, ki sta prišla posebej 
čestitat eni najstarejših hajdinskih občank.

HAJDINCAN julij 2006

PRAZNOVANJE 90. ROJSTNEGA DNE ANGELE ZUPANIČ IZ SP HAJDINE
JE BILO NEKAJ POSEBNEGA
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kapljica in pristna domača hrana. Vsem je 
teknila in v “bermudskem trikotniku” so se 
nekateri zadržali v noč.

Slavljenki sta za njen 90. rojstni dan 
prišla čestitat tudi župan Radoslav Simonič 
in direktorica občinske uprave Valerija 
Samprl, kar je bilo še dodatno presene
čenje, šopki rož in velik šopek 90. rdečih 
nageljnov - darilo hčerke in zeta - pa so 
krasili praznično mizo. Čestitk in dobrih 
želja tisti večer ni zmanjkalo, slavljenka pa 
bo ta dogodek, kot pravi sama, še dolgo 
pomnila.

“ČE SI MLAD IN ZDRAV, 
POTEM V ŽIVLJENJU VSE 
PREPROSTO TEČE ...”

Obiskali smo jo slab mesec po praznova
nju in njeni spomini so kljub visoki starosti 
bili še neverjetno sveži. Gospa Angela je 
dejala, da ni besed, s katerimi bi se sploh 
lahko zahvalila svojim sokrajanom, ki 
so jo tako zelo prijetno presenetili in ji z 
domačimi pripravili praznovanje, kot ga ne 
pomni. Vesela, predvsem pa prijetno prese
nečena je bila že jutranje čestitke na radiu, 
ko skoraj ni mogla verjeti, da je bilo ome

njeno njeno ime in njen rojstni dan, tudi za 
to je hvaležna Borisu Kozenburgeiju, Silvu 
Pernatu in še mnogim drugim, ki so se tako 
lepo spomnili nanjo. Se posebej dobro pa 
si je gospa Angela zapomnila željo mnogih, 
da se spet srečajo ob njeni 100-letnici in 
do takrat se bo močno trudila, da jim to 
željo tudi izpolni. Življenje Angele Zupanič, 
rojene v Skorbi, pa je bilo daleč od ide
alnega, prej težko in trdo, a pravi, da so 
takrat bili drugačni časi in s skromnostjo si 
lahko daleč prišel. Zmeraj je rada delala, 
in to z veseljem, pa čeprav nikoli ni hodila 
v redno službo. Izkoristila je marsikatero 
sezonsko in priložnostno delo, samo da je 
bil zaslužek pri hiši. Ljudje so jo spoštovali 
in vesela je, da so ji pri marsikateri hiši, kjer 
je delal, še danes odprta vrata.

Že nekaj let jesen življenja preživlja pri 
hčerki in zetu Reneju Glavniku, precej 
huda pa je, ker ji zadnje časa nagaja zdra
vje, a trdno verjame, da se bo tudi to ure
dilo. Le na kolo si več ne upa, pa čeprav je 
bila nanj vezana celo svoje življenje. Zato 
pa vzame pot pod noge in se kam odpravi 
tudi z avtobusom. Življenje jemlje z veliko 
žlico, ostaja korenina, kot jo poznajo mnogi 
naokrog in predvsem gospa, ki jo je veselje 
poznati.

Zadnjega maja pa so v “bermudskem 
trikotniku”, v neposredni bližini šolske 
zgradbe pospravili še majsko drevo.
Foto: TM

Ne bo si težko zapomniti še njenih besed 

ob slovesu: “Če si mlad in zdrav, potem v 

življenju vse preprosto teče, a ko si star, pa 

se marsikaj spremeni ... težko je, a gre pa 

le.”

Draga gospa Angela, iskreno Vam 
čestitamo ob vašem visokem praz
niku ter želimo zdravja in sončnih dni 
v življenju.

TM

KULTURNO DRUŠTVO SKORBA

Kulturniki obiskali stanovalce 
doma upokojencev na Ptuju

O redi aprila so člani Kulturnega društva 
vDSkorba razvedrili stanovalce Doma 

upokojencev na Ptuju s prijetnim kultur
nim programom. Otroška gledališka sku
pina je uprizorila skoraj polurno igrico 
avtorice Nade Križnar z naslovom »Prija
teljice« pod vodstvom mentorice Simone 
Hazimali. Med igrico in na njenem koncu 
pa jim je na frajtonarico zaigral član te 
otroške gledališke skupine Jakec Purg. Sta
rejši ljudje prav najmlajše najraje gledajo in 
poslušajo, tako je bilo tudi tokrat. V nadal
jevanju so nekaj ljudskih pesmi zapele ljud
ske pevke KD Skorba, saj so prav stare 
ljudske pesmi, ki so jih, vsaj nekatere, 
pomagali peti tudi poslušalci. Zapete pesmi 
so jih prav gotovo spominjale na njihova 
mlada leta. K popestritvi programa sta svoj 
delež dodala tudi najstarejši in najmlajši, 
oba člana KD s skečem, ki nosi naslov 
»dedek in vnuk - prijatelja«.Poslušalci so 
se prav prisrčno nasmejali pripovedi, ki bi 
lahko bila tudi resnična.

Predsednik KD je kot znak pozornosti 
podelil šopek stanovalki doma Katarini 
Zupanič, sicer pa vaščanki Skorbe. Na 
koncu smo obljubili, da še pridemo, tudi 
zato, da jim bo v domu upokojencev 
kakšen dan nekoliko drugačen, bolj 
vesel.

I. Ogrinc
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OBČINA HAJDINA
OBČINSKA UPRAVA, Zgornja Hajdina 45, 2288 Hajdina 

telefon 02 788 30 30, telefaks 02 788 30 31

Na podlagi 16. člena Statuta Občine Hajdina (Uradni vestnik Mestne 
občine Ptuj, št. 2/99 in Uradni list RS, št. 109/99, 12/01,90/02, 16/03, 
49/05) je občinski svet Občine Hajdina na svoji 23. redni seji dne 29. 
05. 2006 sprejel

SKLEP
o prenehanju javnega dobra na zemljišču pare. št.

I 130/1 v izmeri 90 m2, k.o. Hajdina

1. člen

Javno dobro na zemljišču pare. št. I 130/1, pot v izmeri 90 m2 k.o. 
Hajdina, preneha, ker zemljišče v naravi ne predstavlja javnega dobra.

2. člen

Lastninska pravica na zemljišču pare. št. I 130/1, pot v izmeri 90 m2 
k.o. Hajdina, se vpiše na občino Hajdina.

3. člen

Ta sklep začne veljati naslednji dan po objavi v Uradnem listu Repu
blike Slovenije in se vpiše v zemljiško knjigo pri Okrajnem sodišču na 
Ptuju.

Številka: 371-2/2006 

Hajdina, dne 29. 05. 2006

Zupan Občine Hajdina 
Radoslav Simonič, ir.

Številka: 433-06/06 

Hajdina, dne 29. 05. 2006

Zupan Občine Hajdina 

Radoslav Simonič

Na podlagi 16. člena Statuta Občine Hajdina (Uradni vestnik Mestne 
občine Ptuj, št. 2/99 in Uradni list RS, št. 109/99, 12/01,90/02, 16/03, 
49/05) je občinski svet Občine Hajdina na svoji 23. redni seji dne 29. 05. 
2006 sprejel

SKLEP
o prodaji občinskega stanovanja v izmeri 42,52 m2

1. člen

Občina Hajdina proda občinsko stanovanje v izmeri 42,52 m2, ki se 
nahaja v prostorih Poslovno - stanovanjskega centra Hajdina.

2. člen

Ta sklep začne veljati z dnem sprejetja.

Številka: 352-1 1/2006 

Hajdina, dne 29. 05. 2006

Zupan Občine Hajdina 

Radoslav Simonič

Na podlagi 16. člena Statuta Občine Hajdina (Uradni vestnik Mestne 
občine Ptuj, št. 2/99 in Uradni list RS, št. 109/99, 12/01,90/02, 16/03, 
49/05) je občinski svet Občine Hajdina na svoji 23. redni seji dne 29. 05. 
2006 sprejel

SKLEP

Na podlagi 16. člena Statuta Občine Hajdina (Uradni vestnik Mestne 
občine Ptuj, št. 2/99 in Uradni list RS, št. 109/99, 12/01,90/02, 16/03, 
49/05) je občinski svet Občine Hajdina na svoji 23. redni seji dne 29. 05. 
2006 sprejel naslednji

o plačilu nadomestila za uporabo stavbnega 
zemljišča - Cross d.o.o.

I.

Zavezanec nadomestila za uporabo stavbnega zemljišča Kuhar Hugo, 
Jocova I I, Maribor se zavezuje, da bo dolg v višini:

- za leto 2003, v znesku 12.644.908,00 SIT

- za leto 2004 v znesku 12. 644.908,00 SIT

- za leto 2005, v znesku 12. 644,908,00 SIT

skupaj 37.934.724,00 SIT

SKLEP
o potrditvi investicijskega programa za projekt 
celovito varovanje podtalnice ptujskega polja I. 

faza.

1. člen

Občinski svet občine Hajdina potrjuje Investicijski program za projekt 
Celovito varovanje podtalnice ptujskega polja I. faza.

2. člen

poravnal v enkratnem znesku do 15.9. 2006.

II.

Durs bo izdal novo odločbo, s katero bo v skladu z zakonodajo pre
klical vse do sedaj izdane pravnomočne odločbe zavezancu.

III.
V kolikor zavezanec do 15. 09. 2006 odmerjenega zneska ne bo 

poravnal v enkratnem znesku, občinski svet pristopi k vknjižbi lastninske 
pravice.

IV.
Ta sklep začne veljati z dnem sprejetja.

Ta sklep začne veljati z dnem sprejetja.

Številka: 352-1 1/2006 

Hajdina, dne 29. 05. 2006

Zupan Občine Hajdina 
Radoslav Simonič

Na podlagi 16. člena Statuta Občine Hajdina (Uradni vestnik Mestne 
občine Ptuj, št. 2/99 in Uradni list RS, št. 109/99, 12/01,90/02, 16/03, Ja 
49/05) je občinski svet Občine Hajdina na svoji 23. redni sej' dne 29. 05. Wl, 
2006 sprejel



II. Kartografski del, ki obsega naslednje grafične načrte:SKLEP
o potrditvi DUR za nakup poslovnih prostorov za 

potrebe zobozdravstvene ambulante z dopolnitvijo

1. člen

Občinski svet Občine Hajdina potrjuje Dokument identifikacije inve
sticijskega projekta št. 002/06 (dopolnitev) z dne 08. 03. 2006 za 
nakup poslovnih prostorov za potrebe zobozdravstvene ambulante.

2. člen

Ta sklep začne veljati z dnem sprejetja.

Številka: 352-10/2006 

Hajdina, dne 29. 05. 2006

Zupan Občine Hajdina 
Radoslav Simonič

01 IZSEK IZ PROSTORSKIH SESTAVIN

PLANSKIH AKTOV OBČINE HAJDINA M 1:5000
02 NAČRT PRIKAZA JAVNEGA DOBRA M 1:1500

03 GEODETSKI NAČRT Z OBMOČJEM LN M 1:1500
04 ZAZIDALNA SITUACIJA M 1:1500
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4. člen

Na podlagi 12., 23. in 73. člena Zakona o urejanju prostora (Uradni list 
RS, št. I 10/02 in 8/03-popravek, 58/03, 22/03-ZKI) in 16. člena Statuta 
Občine Hajdina (Uradni vestnik Mestne občine Ptuj, št. 2/99, Uradni list 
RS, št. 109/99, 12/01, 90/02, 16/03, 49/05) je Občinski svet občine 
Hajdina na 23. redni seji dne 29. 5. 2006 sprejel

(priloge občinskega lokacijskega načrta)

Priloge občinskega lokacijskega načrta so:

1. Povzetek za javnost

2. Obrazložitev in utemeljitev občinskega lokacijskega načrta

3. Smernice in mnenja pristqjnih nosilcev urejanja prostora

ODLOK
o občinskem lokacijskem načrtu za območji 

urejanja R10-S8/2 in P10-S8/3 Hajdina

I. UVODNE DOLOČBE

1. člen

(predmet odloka)

S tem odlokom se sprejme občinski lokacijski načrt za celotno obmo
čje urejanja P10-8/2 in P10-8/3 Hajdina (v nadaljevanju občinski lokacij
ski načrt), ki vsebuje:

- ureditveno območje občinskega lokacijskega načrta,

- umestitev načrtovane ureditve v prostor s prikazom vplivov-in pove
zav prostorske ureditve s sosednjimi območji,

- zasnove projektnih rešitev prometne, energetske in druge komu
nalne infrastrukture ter obveznosti priključevanja nanjo,

- rešitve in ukrepe za varstvo okolja, ohranjanje narave, varstvo kul
turne dediščine ter trajnostno rabo naravnih dobrin,

- rešitve in ukrepe za obrambo ter za varstvo pred naravnimi in dru
gimi nesrečami,

- načrt parcelacije,

- etapnost izvedbe prostorske ureditve ter druge pogoje in zahteve za 
izvajanje občinskega lokacijskega načrta.

2. člen

(prostorske ureditve, ki se načrtujejo z občinskim lokacijskim 
načrtom)

Z občinskim lokacijskim načrtom se predvidi prostorska ureditev 
območja stanovanjske gradnje Hajdina, za ureditev zunanjih zelenih in 
utrjenih površin ter za gradnjo prometne, energetske, vodovodne in 
druge komunalne infrastrukture.

3. člen

(sestavni deli občinskega lokacijskega načrta)

I. Besedilo odloka

5. člen

(izdelovalec občinskega lokacijskega načrta)

Predlog občinskega lokacijskega načrta je izdelal Projekta inženiring 
Ptuj d.o.o. pod številko projekta 65-60-29-05 v decembru 2005.

II. UREDITVENO OBMOČJE OBČINSKEGA 
LOKACIJSKEGA NAČRTA

6. člen

(ureditveno območje)

Obseg
Občinski lokacijski načrt obsega celotno območje urejanja P10-S8/2 

in PI0-S8/3, v katero so vključene tudi prometne površine cest na 
severni in severovzhodni strani območja P10-8/2. Na jugozahodni 
strani območja PI0-S8/2 sega do ceste, prav tako sega tudi območje 
PI0-S8/3 do ceste.

Občinski lokacijski načrt obsega naslednja zemljišča v k.o. Hajdina:

- Območje P10-S8/2 zajema zemljišča s parcelnimi številkami 529/1, 
529/2, 529/3, 529/4, 529/6, 529/10, 529/1 1, 529/12, 529/13 in del 
parcele št. I 129/3 (pot na severovzhodni strani območja). Površina 
meri okrog 3,88 ha.

- Območje PI0-S8/3 zajema zemljišče s parcelnimi številkami 596/1, 
596/2, 596/3 in 596/4. Površina območja meri okrog 0,32 ha.

Skupna površina ureditve je okrog 4,20 ha.

Obseg ureditvenega območja je razviden iz kartografskega dela občin
skega lokacijskega načrta - "ZAZIDALNA SITUACIJA' (list št. 04).

Meja
Obodna parcelacija območja P10-S8/2 je naslednja:

- Izhodišče je na zahodu, na meji treh parcel: št. 529/4, I 130/3 (cesta) 
in 525/3. Iz izhodišča poteka meja v smeri proti severovzhodu po seve
rozahodni meji parcel št. 529/4 in 529/3 vse do stičišča s parcelo št. 
I 129/3 (cesta), nato v isti smeri preči cesto (parcelo št I 129/3) do meje 
s parcelo številka 516/2. Nato se obodna parcelacija obrne v smeri proti 
jugovzhodu in poteka po severni meji ceste s parcelo št. I 129/3 vse do 
stičišča treh parcel št. I 129/3, 548/1,554/1. V tej točki se meja parcela



cije obrne v jugozahodno smer. Meja prečka cesto (parcelo št. I 129/3) 
na vzhodni vogal parcele št. 529/1. Nato poteka meja po jugovzhodni 
meji parcel št. 529/1 in 529/2. V skrajnem južnem vogalu parcele št. 
529/2 se meja obrne proti severozahodu in poteka po jugozahodni 
meji parcele št. 529/2 vse do izhodišča, kjer se parcelacija zaključi. Vse 
naštete parcele se nahajajo v katastrski občini Hajdina.

Obodna parcelacija območja P10-S8/3 je naslednja:

- Izhodišče je na severu območja, na tromeji parcel št. 596/3, I 129/3 
(cesta) in 555/1. Iz izhodišča poteka obodna parcelacija v sourni smeri 
po severovzhodnih mejah parcel št. 596/3, 596/2 in 596/1. Nato 
poteka po jugovzhodni meji parcele št. 596/1 v smeri proti jugovzhodu 
do skrajnega južnega vogala parcele št. 596/1. Potem poteka meja po 
vzhodni meji parcele št. 596/5 do stičišča s cesto (I 129/3), nato pa 
poteka po vzhodni meji parcele št. I 129/3 (cesta) in obenem po zaho
dnih mejah parcel št. 596/1, 596/2, 596/3, 596/4 in spet 596/3 do 
izhodišča, kjer se obodna parcelacija tudi zaključi.

Vse naštete parcele se nahajajo v katastrski občini Hajdina.

Meja ureditvenega območja je analitično obdelana s koordinatami 
lomnih točk obodne parcelacije in razvidna iz kartografskega dela občin
skega lokacijskega načrta - “NAČRT PARCELACIJE" (list št. 06).

7. člen

(trajne in začasne ureditve)

Vsi predvideni posegi v ureditvenem območju so trajni.

Ureditve so razvidne iz kartografskega dela občinskega lokacijskega 
načrta - "ZAZIDALNA SITUACIJA’ (list št. 04).

8. člen

(vplivno območje)

Vplivno območje v času gradnje obsega:

- Območje P10-S8/2 in zajema zemljišča s parcelnimi številkami 
529/1, 529/2, 529/3, 529/4, 529/6, 529/10, 529/1 I, 529/12, 529/13 
in del parcele št. I 129/3 (pot na severovzhodni strani območja) in dele 
sosednjih parcel: 598/1, 525/3, 525/2, 525/1, 524/13, 524/8, 516/2, 
523/1, 530/1, 531/1, 531/2, 532/3, 532/1, 547/1, 546/1, 548/1, 
554/1,529/9 in I 130/1 - vse k.o. Hajdina.

- Območje P10-S8/3 in zajema zemljišče s parcelnimi številkami 
596/1, 596/2, 596/3, 596/4 in dele sosednjih parcel: 555/1, 564/1,, 
572/1,578/1,583/3, 594/2, 595/1,596/5, 529/8 in I 129/3-vse k.o. 
Hajdina.

Vplivno območje je razvidno iz kartografskega dela občinskega lokacij
skega načrta - “NAČRT VPLIVNEGA OBMOČJA' (list št. 05).

III. UMESTITEV NAČRTOVANE PROSTORSKE 
UREDITVE V PROSTOR

9. člen

(opis rešitev načrtovanih objektov in površin)

Namembnost
Namembnost v območju urejanja je pretežno stanovanjska.

Pritličje objektov na območju P10-S8/2, ki mejijo na občinsko središče 
se lahko nameni tudi drugim dejavnostim. Dopustne so mirne dejavno
sti, kot: zdravniške ordinacije, krojač, kopirnica, razne pisarne...

V kletnih etažah so predvideni individualni kletni prostori.

Zazidalna zasnova
Na območjih P10-S8/2 in P10-S8/3 je predvidena gradnja stanovanj

skih objektov A, B, C in D. Objekta A in B sta zrcalna en na drugega 
in tvorita dvojček preko garaže. Tako se uporabnost odprtega prostora 
veča. Pojavljata pa se tudi posamično glede na lokacijo parcele. Objekta 
C in D sta prav tako zrcalna preko garaže. Tvorita eno ulično linijo ob 
občinskem središču na območju P10-S8/2.

Zasnova zunanje ureditve
Predvidena je ureditev dvopasovnega cestišča - uličnega prostora, ki 

bo nudil varno vožnjo in gibanje pešcev znotraj stanovanjske soseske. 
Urejeni bodo interni vrtovi na notranji strani delov objektov A, B, C 
in D ter urejena zelenica na uličnem prostoru. Parkirni prostori bodo 
interni pred garažo. Pred objekti C in D bodo povečane parkirne povr
šine znotraj parcele. Na koncu ulice objektov je urejeno obračališče.

Zazidalna zasnova je razvidna iz kartografskih delov občinskega loka
cijskega načrta - “ZAZIDALNA SITUACIJA’ (list št. 04).

10. člen

(pogoji za gradnjo enostavnih objektov)

Dovoljena je gradnja in ureditev naslednjih enostavnih objektov:

- urbana oprema: objekti za oglaševanje

Umestitev enostavnih objektov v prostor je razvidna iz kartografskega 
dela občinskega lokacijskega načrta - "ZAZIDALNA SITUACIJA’ (list št.
04).

I I. člen

(pogoji za oblikovanje objektov)

Oblikovni princip, izbor materialov in barv je pri vseh objektih uskla
jen.

Fasade objektov A, B, C in D so zasnovane kot klasična zvočno izola- 
tivna fasada z umestnim prezračevalnim slojem.

Konstrukcija balkonov objektov ter pergol oziroma senčil na terasah 
objektov je leseno-kovinska.

12. člen

(pogoji za oblikovanje zunanjih površin)

Zunanji prostorje zasnovan kot:

- ulični prostor za varno gibanje pešcev in nemoten motorni promet 
ter mirujoči promet,

- skupna parkovna površina z otroškimi igrali,

- interni vrtovi na notranji strani parcel,

- območje kulturne dediščine.

Ulični prostor je zasnovan kot interni krožni in dostavni prometni 
prostor za stanovalce soseske in na območju objektov C in D tudi za 
stranke obrtnih programov.

Med voziščem in ograjo parcel je pas zelenice za infrastrukturo.

Zeleno območje za otroška igrala je odprta površina z urejenimi pro
stori za igro, potmi, obodno zasajenimi drevesi in nizko ograjo.

Vrtovi individualnih stanovanjskih hiš so v notranjostih parcel med sta
novanjskimi hišami in ograjami parcel, ki so lahko žičnate, lesene ali pa 3 
grmovne živice (tudi kombinirane). i«

Območje kulturne dediščine je trikotni otok s kapelico in dvema pla- ^



tanama ob območju P10-S8/3.

Ureditev zunanjih površin je razvidna iz kartografskega dela občin
skega lokacijskega načrta - "ZAZIDALNA SITUACIJA’ (list št. 04).

13. člen

(lokacijski pogoji in usmeritve za projektiranje in gradnjo)

Tlorisni gabariti:

Objekt A : dimenzije 9 m x 12 m - možnost širitve do I 1 m x 14 m.

Objekt B: dimenzije 9 m x 12 m-možnost širitve do I I m x 14 m.

Objekt C: dimenzije 9 m x 12 m - možnost širitve do I I m x 14 m.

Objekt D: dimenzije 9 m x 12 m - možnost širitve do I I m x 14 m.

Višinski gabariti:

Objekt A: K+R+M, najvišja absolutna kota strehe oziroma fasadnega 
venca je 236,20 m.

Objekt B: K+P+M, najvišja absolutna kota strehe oziroma fasadnega 
venca je 236,20 m.

Objekt C: K+P+ I +M, najvišja absolutna kota strehe oziroma fasa
dnega venca je 239,00 m.

Objekt D: K+P+ I +M, najvišja absolutna kota strehe oziroma fasa
dnega venca je 239,00 m.

Višinske kote terena in vhodov:

Vhodi in uvozi na severovzhodu ureditvenega območja P10-S8/2 se 
izvedejo na 228,34 m n v.

Vhodi in uvozi na jugovzhodu ureditvenega območja P10-S8/2 se 
izvedejo na 228,00 m n v.

Vhodi in uvozi na severu ureditvenega območja P10-S8/3 se izvedejo 
na 227,30 mnv.

Strehe:

Strehe so v naklonu od 35 - 45 stopinj.

Kapacitete območja:

Maksimalna bruto etažna površina nad nivojem terena: I 1.507 m2

Bruto etažna površina nestanovanjskih prostorov: 888 m2

Število stanovanjskih enot: 37

Dimenzije objektov so razvidne v kartografskem delu občinskega loka
cijskega načrta - "NAČRT PARCELACIJE" (list št. 06).

IV. ZASNOVA PROJEKTNIH REŠITEV 
PROMETNE, ENERGETSKE, KOMUNALNE IN 

DRUGE GOSPODARSKE INFRASTRUKTURE IN 
OBVEZNOSTI PRIKLJUČEVANJA OBJEKTOV 

NANJO

14. člen

(pogoji za prometno urejanje)

Splošni pogoji
Vse prometne površine so utrjene za vožnjo motornih vozil do 10 

ton osnega pritiska. Površine vozišč so utrjene z betonskim, kamnitim 
oziroma asfaltnim tlakovanjem.

Minimalni radij vozišč na javnih ulicah je 6 m, minimalni radij uvozov 
je 4 m.

Glavni dostopi do objektov, primarne peš in kolesarske površine, par
kirni prostori in ostale površine in objekti morajo biti urejeni tako, da so

uporabni za funkcionalno ovirane ljudi.

Prometna ureditev je razvidna v kartografskem delu občinskega loka
cijskega načrta - "PROMETNO OMREŽJE” (list št. 07).

Motorni promet
Motorni promet je urejen dvosmerno in poteka po vseh petih novo

nastalih ulicah in lokalni cesti, ki se mora razširiti na potrebno širino. Na 
koncu enosmerne ulice je obračališče za osebna vozila.

Dovoz do ureditvenega območja P10-S8/2 je predviden po zahodni 
lokalni cesti 328 220, ki je tudi dovoz za ureditveno območje P10-S8/3. 
Dimenzije ulice so prilagojene širini dvosmernega prometa.

Predvideni prečni prerez novonastalih ulic je:

- 5,00 m široko vozišče za dvosmerni mešani motorni, kolesarski 
promet in peš promet,

- 1,20 m širok zeleni pas za infrastrukturo na vsaki strani ulice.

Širina obstoječe javne poti (jP 829 450), ki napaja območja, je pove
čana za 4,50 m, tako da skupna širina ulice znaša 6,60 m. Predviden 
prečni prerez ulice je:

- 5,00 m vozišče za mešani motorni in kolesarski promet,

- 1,60 m širok hodnik za pešce na zahodni strani ulice.

Ob lokalni cesti LC 328 220 se na vzhodni strani cestišča predvidi 
hodnik za pešce v širini 1,80 m.

Pravokotno križišče javne poti JP 829 450 in povezovalne poti, ki 
poteka v smeri V-Z na severni strani PSC Hajdina, se izvede s potrebno 
zaokrožitvijo (zadostnim radiem zavijanja).

Od cestnega priključka pri specialistični ambulanti mimo '/zZupanči- 
čeve kapelice'A do odcepa za trgovino Mercator promet poteka eno
smerno v smeri S-J.

Mirujoči promet
Površine za mirujoči promet so za potrebe novogradnje predvidene 

za stanovanjske in stanovanjsko poslovne objekte na lastnih utrjenih 
površinah.

Število parkirnih mest je določeno na podlagi prostorskih možnosti 
pred objekti. Za večje potrebe se širijo parkirne površine na lastno par
celo obrtnika.

Kolesarski in peš promet
Površine za pešce potekajo po ulicah, hodnik za pešce pa je potreben 

ob stanovanjskem območju P10-S8/2 (lokalni cesti 328 220 in javni poti 
829 450 do občinskega centra - PSC Hajdina.

15. člen

(pogoji za komunalno in energetsko urejanje)

Splošni pogoji
Splošni pogoji za potek in gradnjo komunalne in energetske infrastruk

ture so:
- načrtovani objekti morajo biti priključeni na obstoječe in predvideno 

komunalno in energetsko infrastrukturno omrežje po pogojih pristojnih 
upravljavcev;

- vsi sekundarni in primarni vodi morajo praviloma potekati po javnih 
površinah oziroma površinah v javni rabi tako, da je omogočeno nji
hovo vzdrževanje. Upoštevati je treba predpisane odmike od obstoje
čih komunalnih in energetskih vodov in naprav;

- v primeru, ko potek po javnih površinah ni možen, mora lastnik pri-



zadetega zemljišča omogočiti izvedbo in vzdrževanje javnih komunal
nih in energetske infrastrukture na njegovem zemljišču, upravljavec pa 
mora za to od lastnika pridobiti služnost;

- gradnja komunalnih in energetskih naprav ter objektov mora pote
kati usklajeno;

- dopustne so delne in začasne ureditve, ki morajo biti v skladu s pro
grami upravljavcev in morajo biti izvedene tako, da jih bo možno vklju
čiti v končno fazo ureditve posameznega komunalnega oziroma ener
getskega voda po izdelanih idejnih rešitvah za ureditveno območje;

-obstoječe komunalno in energetsko infrastrukturo je dopustno obna
vljati, dograjevati in povečevati zmogljivost v skladu s prostorskimi in 
okoljskimi možnostmi.

Kanalizacijsko omrežje
Kanalizacijsko omrežje je ločenega sistema za fekalne in meteorne 

vode.

Fekalne vode so speljane po predvideni fekalni kanalizaciji DN 200 in 
se bodo navezovale na projektirano kanalizacijsko omrežje ob lokalni 
cesti.

Priključek se izvede v obstoječi revizijski jašek.

Padavinske odpadne vode s streh objektov je treba po čiščenju v 
peskolovilcih ponikati, meteorne vode iz povoznih površin se ponika 
po čiščenju v peskolovilcih in lovilcih olj. Meteorne vode iz dovoza ne 
smejo odtekati na javno površino.

Glavni kanalizacijski kanal se zaradi obtežbe porabnikov, ki jih pred
stavlja nova soseska, prestavi v javno pot J P 829 450.

Vodovodno omrežje
Sekundarno vodovodno omrežje PE DN I 10 za območje P10-S8/2 

se priključi na primarni vodovod SL DN 400, ki poteka po vzhodni 
strani lokalne ceste.

Sekundarno vodovodno omrežje za predvideno pozidavo na obmo
čju PI0-S8/3 se priključi na novi vodovodni cevovod PE DN 140 v 
sklopu izgradnje Občinskega središča s PE DN 63.

Vodovodni priključki za stanovanjsko pozidavo se izvedejo na posa
mezne parcele v tipske vodomerne jaške, preko ustrezno dimenzioni
ranih vodomerov.

Komunalna ureditev je razvidna v kartografskem delu občinskega loka
cijskega načrta - "KOMUNALNO OMREŽJE” (list št. 09).

Elektroenergetsko omrežje
Nizko napetostni razvod - Objekti na območju P10-S8/3 se bodo 

napajali iz obstoječe TP postaje s samostojnim izvodom z zemeljskim 
kablom 150 mm2 Al.

Pred gradnjo objekta - 25 je potrebno izvesti prestavitev obstoječega 
NN kabla.

NN dovod za objekte na območju P10-S8/3 priključiti na obstoječo 
NN omaro - južno od obravnavanega območja z zemeljskim kablom 
70 mm2 Al.

Za dva stanovanjska objekta je predvidena prosto stoječa priključna 
merilna omara PMO z razvodnim in merilnim poljem. Priključek do 
objekta se izvede z zemeljskim kablom 35 mm2 Al. Pri izvedbi NN 
ablovoda je potrebno upoštevati tipizacijo elektroenergetskih kablov 

za napetosti I kV 10 kV in 20 kV ( DES, zvezek, št. 5, januar 1981 ).

Po celotni dolžini nad kablom se položi nerjaveč valjanec Rf 
30x3,5mm.

Zunanja razsvetljava - Predvidena je ulična razsvetljava s 70W 
natrijevo žarnico in kandelabrom višine 6 m. Razdalja med kandelabri 
do 30m. Razsvetljava se izvede s kablom 16 mm2. Lokacija krmilno 
merilne omare za ZR se določi v sodelovanju z distributerjem.

Telekomunikacijsko omrežje
TK razvod - Obstoječi razvod je prikazan na situaciji obstoječih

vodov.

Na vsako parcelo se predvidi telefonski priključek. Priključna omara se 
predvidi za dva objekta. Kabel za TK razvod se položi v kabelsko kana
lizacijo.

CTV razvod - Obstoječi razvod je prikazan na situaciji obstoječih 
vodov.

Na vsako parcelo se predvidi CTV priključek. Priključna omara se pre
dvidi za dva objekta. Kabel za CTV se položi v kabelsko kanalizacijo.

Ureditev energetske infrastrukture je razvidna iz kartografskega dela 
občinskega lokacijskega načrta - “ENERGETSKO IN TELEKOMUNI
KACIJSKO OMREŽJE” (list št. 08).

V. REŠITVE IN UKREPI ZA VAROVANJE OKOLJA, 
OHRANJANJE NARAVE IN VARSTVO KULTURNE 

DEDIŠČINE

16. člen

(varovanje okolja)

Splošno
V času gradnje je treba upoštevati okoljevarstvene ukrepe za zmanjša

nje negativnih vplivov.

Varstvo vode in podtalnice
Ureditveno območje občinskega lokacijskega načrta leži izven vodo

varstvenega območja.

Za obravnavano območje se načrtuje ločen sistem odvajanja za pada
vinske in komunalne vode iz objektov.

Za odvodnjo komunalnih odpadnih voda se načrtuje vodotesna kana
lizacija, ki naj bo navezana na obstoječo kanalizacijo.

Odvajanje čistih padavinskih voda iz utrjenih površin in strešin je pot
rebno urediti v skladu z 92.ČI.ZV (Ur.l. RS, št.:67/02) in sicer na tak 
način, da bo v čim večji možni meri zmanjšan odtok padavinskih voda 
z urbanih površin, kar pomeni, da je potrebno predvideti zadrževanje 
padavinskih voda pred iztokom v površinske odvodnike.

Padavinske vode s strehe in vode, ki ne bodo onesnažene z vodi 
škodljivimi snovmi, naj se-speljejo direktno v tla s ponikanjem, odvodnjo 
padavinskih vod iz parkirnih in manipulativnih površin pa je potrebno 
urediti preko peskolovov in lovilcev olj.

Prepovedano je izlivanje nevarnih kemikalij ali tekočih nevarnih odpad
kov v tla, vode ali kanalizacijo.

Varstvo zraka
Prezračevanje vseh delov objekta se izvede naravno ali prisilno, pri 

čemer je treba zagotoviti odvod dimnih plinov nad strehe ali terase 
objektov.

Varstvo pred hrupom
V ureditvenem območju je dovoljena mejna raven hrupa 54 (dbA) 

ponoči in 64 (dbA) podnevi.

Za zmanjšanje obremenitev okolja in objektov v območju urejanja 
pred hrupom je treba uporabiti aktivne in pasivne protihrupne zaščite.

Osončenje
Pri projektiranju objektov je treba upoštevati predpise, ki urejajo to 

področje.



Intervencijske poti potekajo po novonastalih ulicah.
Odstranjevanje odpadkov
Komunalni odpadki bodo zbirani ločeno po vrstah v mobilnih keso

nih na individualnih parcelah. Odvažali se bodo na centralno odlagališče 
mesta Ptuj v skladu z mestnim odlokom. Kosovni odpadki bodo zbrani 
v kesonu, ki bo občasno na obračališču.

Posebnih odpadkov na območju LN ni dovoljeno skladiščiti.

17. člen

(ohranjanje narave)

Na ureditvenem območju ni naravnih prvin, ki bi bile zaščitene z varo
valnim režimom.

18. člen

(varstvo kulturne dediščine)

Na območju predvidene pozidave P10-S8/2 in P10-S8/3 je že opre
deljeno arheološko območje.

V območju P10-S8/2 na delu parcele št. 529/2 k.o. Hajdina, povr
šine cca. 0,60 ha, ni mogoča pozidava, mogoča pa je ureditev travna
tih površin (zavarovani kulturni spomenik Zgornja Hajdina-Arheološko 
najdišče Zgornja Hajdina (EŠD 2810)).

V območju P10-S8/3 je Zupančičeva kapelica, ob kateri sta platani.

Zaradi večjega območja pozidave je pri višinskih gabaritih potrebno 
upoštevati dominantno lego cerkve sv. Martin (EŠD 174).

VI. REŠITVE IN UKREPI ZA OBRAMBO TER 
ZA VARSTVO PRED NARAVNIMI IN DRUGIMI 

NESREČAMI

19. člen

(rešitve in ukrepi za obrambo ter za varstvo pred naravnimi in 
drugimi nesrečami)

Splošne določbe
Za območje urejanja ni predvidenih ukrepov za obrambo.

Za zaščito pred požarom je treba zagotoviti:

- pogoje za varen umik ljudi in premoženja,

- odmike med objekti oziroma ustrezno požarno ločitev objektov,

- prometne in delovne površine za intervencijska vozila,

J vire za zadostno oskrbo z vodo za gašenje.

V fazi izdelave projektne dokumentacije je treba izdelati študijo 
požarne varnosti.

Intervencijske poti in površine
Do novih objektov so predvideni dostopi in površine za delovanje 

intervencijskih vozil v skladu s standardom Sl ST DIN 14090.

Intervencijske poti izven vozišč je treba izvesti na način, ki dopušča 
ozelenitev teh površin. Vse povozne površine se morajo dimenzionirati 
na 10 ton osnega pritiska. Širina intervencijskih poti mora biti najmanj 3 
m, na mestih za delovanje intervencijskih vozil pa najmanj 3 m2 utrjene 
površine in 2 m2 površine brez zaprek, z odmikom od objektov od 3 
do 9 m. Najmanjši radiji obračanja morajo biti I 1,5 m. Vse intervencij
ske poti morajo omogočati krožno vožnjo.

Dovoljene so zasaditve med intervencijskimi potmi in objekti z nizkimi 
grmovnicami ali manjšimi drevesi na medsebojni razdalji, večji od 8 m 
in visokimi največ 6 m.

Hidrantno omrežje
Požarna zaščita novih objektov je predvidena z zunanjim hidrantnim 

omrežjem.

Ureditev varstva pred naravnimi in drugimi nesrečami je razvidno iz 
kartografskega dela občinskega lokacijskega načrta - “OBRAMBA IN 
ZAŠČITA’ (list št. 010).

VII. NAČRT PARCELACIJE
20. člen

(načrt parcelacije)

Mejne točke parcel in objektov so opredeljene po Gauss - Krugerje- 
vem koordinatnem sistemu in so priloga tega odloka. Površine parcel 
smejo odstopati do 5 %.

Zemljišče sestavljajo parcele:

- PI - s površino 750 m2, P2- s površino 790 m2, P3- s površino 750 
m2, P4- s površino 780 m2, P5- s površino 740 m2, P6- s površino 
790 m2, P7- s površino 780 m2, P8- s površino 720 m2, P9- s povr
šino 780 m2, P10- s površino 820 m2, PI I - s površino 850 m2, P12- 
s površino 820 m2, P13- s površino 820 m2, P14- s površino 770 m2, 
P15- s površino 800 m2, P16-s površino 800 m2, P17- s površino 790 
m2, P18- s površino 780 m2, P19- s površino 800 m2, P20- s površino 
800 m2, P2I- s površino 770 m2, P22- s površino 810 m2, P23- s 
površino 690 m2, P24- s površino 660 m2, P25- s površino 790 m2, 
P26- s površino 880 m2, P27- s površino 830 m2, P28- s površino 820 
m2, P29- s površino 820 m2, P30- s površino 810 m2, P31 - s površino 
800 m2, P32- s površino 790 m2, P33- s površino 780 m2, P34- s 
površino 710 m2, P35- s površino 920 m2, P36- s površino 940 m2 in 
P37- s površino 1070 m2.

Parcelacija je razvidna iz kartografskega dela občinskega lokacijskega 
načrta - “NAČRT PARCELACIJE” (list št. 06).

21. člen 

(javno dobro)

Javno dobro je javna pot 829 450 ob ureditvenih območjih in obsega 
zemljišče pare. št. I 129/3 ter dele zemljišč pare. št. 529/3, 529/1, 
529/6, 529/1 I in 529/12, vse v k.o. Hajdina.

Javno dobro so novonastale ulice in obsegajo dele zemljišč pare. št. 
529/1, 529/2, 529/4, 529/6, 529/10, 529/13, 596/2 in 596/1, vse v 
k.o. Hajdina.

Javno dobro je pločnik za pešce ob ureditvenem območju in obsega 
zemljišče pare. št. 529/2, k.o. Hajdina.

Ureditev javnega dobra je razvidna iz kartografskega dela občinskega 
lokacijskega načrta - "NAČRT PRIKAZA JAVNEGA DOBRA' (list št. 
02).

Vlil. ETAPNOST IZVEDBE PROSTORSKE 
UREDITVE IN DRUGI POGOJI ZA IZVAJANJE 

OLN

22. člen

(etapnost gradnje)



Načrtovana ureditev zunanjih in prometnih površin ter ureditev pripa
dajoče komunalno energetske infrastrukture se izvede etapno. Gradnja 
stanovanjskih in poslovno stanovanjskih hiš se izvaja postopno.

23. člen

(obveznosti investitorjev in izvajalcev)

V času gradnje je treba zagotoviti ustrezen strokovni nadzor vključno 
z rednim nadzorom stanja objektov v vplivnem območju.

Morebitne poškodbe okoliških objektov, infrastrukture in naprav, nas- 
f&le v času gradnje, mora investitor sanirati. Izvedena sanacija je pogoj 
za pridobitev uporabnega dovoljenja.

24. člen

(dopustna odstopanja od načrtovanih rešitev)

Kapacitete
Število stanovanjskih parcel ne sme biti večje od 37.

Tlorisni gabariti objekta
Širina vseh objektov lahko odstopa do +2.0 m v smeri od garaže in 

dolžina do +4.0 m v smeri od vhoda.

Višinski gabariti objekta
Odstopanja so lahko do ±0.50 m.

Višinska regulacija terena
Odstopanja so lahko do ±0.50 m.

Komunalni vodi, objekti in naprave
Dopustne so spremembe tras posameznih komunalnih vodov, objek

tov in naprav ter priključkov zaradi ustreznejše oskrbe in racionalnejše 
izrabe prostora.

IX. KONČNE DOLOČBE

Številka: 350-03-2/2006 

Hajdina, dne 29. maja 2006

Zupan Občine Hajdina 

Radoslav Simonič, l.r.

Na podlagi 38. člena Zakona o lokalnih volitvah ZLV-UPB2 (Uradni 
list RS, št. 22/06) ter 16. člena Statuta občine Hajdina (Uradni vestnik 
Mestne občine Ptuj, št. 2/99 in Uradni list RS, št. 109/99, 12/01,90/02, 
16/03, 49/05) je Občinski svet občine Hajdina na 24. redni seji dne 6. 
7. 2006 sprejel naslednji

SKLEP
o imenovanju Občinske volilne komisije občine 

Hajdina

1.

V občinsko volilno komisijo občine Hajdina se imenujejo:

1. Diana ŠERUGA, roj. 1974, Hajdoše 79 - za predsednico

2. Mateja MAJHEN, roj. 1972, Zg. Hajdina 12 - za namestnico pred
sednice

3. Milena GOJKOVIČ, roj. 1948, Sp. Hajdina 32 - za članico

4. Kristijan CAFUTA, roj. 1977, Draženci 89 - za namestnika članice

5. Sabina STEINER, roj. 1974, Gerečja vas 89 - za članico

6. Peter MERTELJ, roj. 1987, Skorba 56 - za namestnika članice

7. Silva HAJŠEK, roj. 1958, Zg. Hajdina 130/b - za članico

8. Urška PESEK, roj 1982, Slovenja vas 48/a - za namestnico članice

2.

Ta sklep začne veljati naslednji dan po objavi v Uradnem listu Repu
blike Slovenije.

Številka: 040-1/2006 

Hajdina, 7. julija 2006

Župan občine Hajdina 
Radoslav SIMONIČ

25. člen

(usmeritve za določitev meril in pogojev po prenehanju veljav
nosti občinskega lokacijskega načrta)

Po izvedbi z občinskim lokacijskim načrtom predvidene prostorske 
ureditve so dopustna investicijsko vzdrževalna dela na obstoječih objek
tih in napravah.

26. člen

Na podlagi 53. člena Zakona o organizaciji in financiranju vzgoje in 
izobraževanja - UPB (Uradni list RS, št. 98/05) in 16. člena Statuta 
občine Hajdina (Uradni vestnik Mestne občine Ptuj, št. 2/99 in Uradni 
list RS, št. 109/99, 12/01,90/02, 16/03, 49/05) je Občinski svet občine 
Hajdina na svoji 24. redni seji dne 06. 07. 2006 sprejel

MNENJE

k imenovanju ravnatelja OŠ Hajdina

(vpogled v občinski lokacijski načrt)

Občinski lokacijski načrt je stalno na vpogled pri:

- Občina Hajdina, Zgornja Hajdina 45.

- Skupna občinska uprava, Mestna občina Ptuj, Mestni trg I.

27. člen 

(uveljavitev)

Ta odlok začne veljati petnajsti dan po objavi v Uradnem listu Repu
blike Slovenije.

I. člen

Občinski svet občine Hajdina daje pozitivno mnenje Jožetu Lahu k 
imenovanju ravnatelja Osnovne šole Hajdina.

2. člen

To mnenje začne veljati z dnem sprejetja.

Številka: 600-20/2006 

Hajdina, 6. julija 2006
7

Župan občine * icjdina 

Radoslav Simonič



Na podlagi 29. člena Zakona o lokalni samoupravi (Uradni list RS, št. 
72/93 in dopolnitve), 29. člena Zakona o javnih financah (Uradni list 
RS, št. 79/99, 124/00, 79/01 in 30/02) in 30. člena Statuta občine Haj
dina (Uradni vestnik Mestne občine Ptuj, št. 2/99 in Uradni list RS, št.
109/99, 12/01,90/02, 16/03 in 49/05) je Občinski svet občine Hajdina 
na 24. redni seji dne 6. 7. 2006 sprejel

ODLOK
O REBALANSU PRORAČUNA OBČINE 

HAJDINA ZA LETO 2006

I. člen

V Odloku o proračunu občine Hajdina za leto 2006 (Uradni list, št. 
I 19/05) se 2. člen spremeni tako, da se glasi:
Splošni del proračuna na ravni podskupin kontov se določa v nasled

njih zneskih:

A. BILANCA PRIHODKOV IN ODHODKOV v tisoč

tolarjih

Skupina/Podskupina kontov leto 2006

I. SKUPAJ PRIHODKI (70+71+72+73+74) 700.468

TEKOČI PRIHODKI (70+71) 462.141

70 DAVČNI PRIHODKI 375.922

700 Davki na dohodek in dobiček 202.000

703 Davki na premoženje 146.152

704 Domači davki na blago in storitve 27.770

706 Drugi davki 0

71 NEDAVČNI PRIHODKI 86.219

710 Udeležba na dobičku in dohodki od premoženja 50.780 

71 I Takse in pristojbine 1.800

712 Denarne kazni 575

713 Prihodki od prodaje blaga in storitev 45

714 Drugi nedavčni prihodki 33.019

72 KAPITALSKI PRIHODKI 94.453

720 Prihodki od prodaje osnovnih sredstev 7.000

721 Prihodki od prodaje zalog 0

722 Prihodki od prodaje zemljišč in

nematerialnega premoženja 87.453

73 PREJETE DONACIJE 1.000

730 Prejete donacije iz domačih virov 1.000

73 I Prejete donacije iz tujine 0

74 TRANSFERNI PRIHODKI 142.874

740 Transferni prihodki iz drugih javnofinančnih

institucij 142.874

II. SKUPAJ ODHODKI (40+41+42+43) 796.658

40 TEKOČI ODHODKI 180.71 I

400 Plače in drugi izdatki zaposlenim 39.127

401 Prispevki delodajalcev za socialno varnost 6.437

402 Izdatki za blago in storitve 132.147

403 Plačila domačih obresti 0

409 Rezerve 3.000

41 TEKOČI TRANSFERI 186.620

410 Subvencije 8.470

41 I Transferi posameznikom in gospodinjstvom 97.400

412 Transferi neprofitnim organizacijam in ustanovam 31.473

413 Drugi tekoči domači transferi 49.277

414 Tekoči transferi v tujino 0

42 INVESTICIJSKI ODHODKI 406.927

420 Nakup in gradnja osnovnih sredstev 406.927

43 INVESTICIJSKI TRANSFERI 22.400

43 I Investicijski transferi pravnim in fizičnim

osebam, ki niso proračunski uporabniki 16.900

432 Investicijski transferi proračunskim uporabnikom 5.500

III. PRORAČUNSKI PRESEŽEK (l.-ll.) -96.190

(PRORAČUNSKI PRIMANJKLJAJ)

B. RAČUN FINANČNIH TERJATEV

IN NALOŽB v tisoč tolarjih

Skupina/Podskupina kontov leto 2006

IV. PREJETA VRAČILA DANIH POSOJIL 0

IN PRODAJA KAPITALSKIH DELEŽEV 

(750+751+752)

75 PREJETA VRAČILA DANIH POSOJIL 0

750 Prejeta vračila danih posojil 0

751 Prodaja kapitalskih deležev 0

752 Kupnine iz naslova privatizacije 0

V. DANA POSOJILA IN POVEČANJE 0

KAPITALSKIH DELEŽEV (440+441+442+443)

44 DANA POSOJILA IN POVEČANJE KAPITALSKIH 0

DELEŽEV

440 Dana posojila 0

441 Povečanje kapitalskih deležev in naložb 0

442 Poraba sredstev kupnin iz naslova privatizacije 0

VI. PREJETA MINUS DANA POSOJILA IN 0

SPREJEMANJE KAPITALSKIH DELEŽEV (IV.-V.)

C. RAČUN FINANCIRANJA v tisoč tolarjih

Skupina/Podskupina kontov leto 2006

VII. ZADOLŽEVANJE (500) 93.309

50 ZADOLŽEVANJE 93.309

500 Domače zadolževanje 93.309

Vlil. ODPLAČILA DOLGA (550) 0

55 .ODPLAČILA DOLGA 0

550 Odplačila domačega dolga 0

IX. SPREMEMBA STANJA SREDSTEV -2.881

NA RAČUNU (l. + IV.+VII.-ll.-V.-VIII.)

X. NETO ZADOLŽEVANJE (VII.-VIII) 93.309

XI. NETO FINANCIRANJE (VI+VII.-VIII.-IX.) 96.190

2. člen

Ta odlok začne veljati naslednji dan po objavi v Uradnem listu Repu
blike Slovenije.

Številka: 403-01/06-1 

Hajdina, 6. julij 2006

Župan občine Hajdina 
Radoslav SIMONIČ



HAJDINČAN julij 2006

Pregled kulturnih dogodkov
HAJDINA 
April 2006

Ljudski pevci DU Hajdina so peli prijatel
jici za srečanje z Abrahamom; oboji, Ljud

ske pevke in pevci pa so sodelovali na 
občnem zboru DU.

Maj 2006
Ljudski pevci so gostovali pri Društvu 

invalidov občine Kidričevo, Ljudske pevke 
so odpele v Minoritskem samostanu ob 

prireditvi Dobrote slovenskih kmetij, oboji 
so bili povabljeni v KD Majšperk, pevke 

pa so bile povabljene tudi na predavanje 
dr. Senčarjeve.
Junij 2006

Oboji so sodelovali na otvoritvi novega 
občinskega centra na Hajdini, povabljeni 
so bili tudi na 9. občinski praznik občine 

Kidričevo in na srečanje ljudskih pevcev in 
pevk DU Kidričevo pod naslovom “Druge 
pomladi”, sodelovali so tudi pri DU Turni
šče, kjer so ljudski pevci izdali prvo kaseto.

SKORBA 
April 2006

Otroška gledališka skupina je imela pred
stavo v Domu upokojencev, uprizorili so 
tudi igrico “Prijateljica” na Medobmočni 

reviji otroških gledaliških skupin, ki je 
bila pri Sv. Trojici. Odrasla gledališka sku

pina je uprizorila svojo komedijo “Dobro
došla miss Agata” v Frankolovem. Ljudske 

pevke so pele v Domu upokojencev na 
Ptuju in

na območnem zboru DU na Hajdini.

Maj 2006
Odrasla gledališka skupina je gostovala v 
Malečniku, Ljudske pevke so gostovale v 
Kungoti na srečanju pevcev, v Majšperku 

na koncertu in tudi v Hajdošah 

na promociji zgoščenke Gmajnaric. 

Junij 2006
KD Skorba je sodelovala pri izvedbi 

Medobčinske revije ljudskih pevcev in 
godcev naslednjih področij Slovenske Bis

trice, Lenarta, Ormoža in Ptuja.

HAJDOŠE 
Maj 2006

V mesecu maju so izdale svojo drugo zgo
ščenko in kaseto Gmajnarice, ki so 

svoj izdelek uspešno predstavile.

Junij 2006
V tem mesecu pa so svojo zgoščenko 

izdali tudi Štajerski frajtonarji in se uspe
šno predstavili širši publiki. V tem času 

tako Gmajnarice kot tudi Frajtonarji veliko 

nastopajo po raznih prireditvah.

NI VEČ MATERE IN VRTA

Tam, kjer bil cvetoč je vrt, 

kot da mati na mizo pogrnila bi prt, 

iščem zdaj poti in nje stezice, 

iščem pot do tja, iščem nje gredice.

Iščem drevje, ki je tam cvetelo, 

iščem cvetje, ki je tam drehtelo, 

ptice iščem, ki po drevju tam so pele, 

drobna gnezda, ki na vejah so visela.

Ni več matere in ni več prta, 

ni več dišečih rož in ni več vrta, 

tudi ptica tam je utihnila, 

drevja ni in gnezda so se izgubila.

Kje najdem naj vse to, ki v meni je 
živelo,

kje najdem to življenje, ki od sreče je 
kipelo?

V sanjah najdem, iščem le spomine, 

srečne v mladosti, a žal - kot to, vse 
mine.

Misel, srečo bom v mlade dni shranila, 

tiho vse v materin bom prt ovila, 
tu in tam bom stari prt razvila, 

v njega vse mladosti sreče tiho tja bom 
skrila.

Terezija Filipaja

KULTURNI NAPOVEDNIK

HAJDINA 
Julij 2006

Ljudske pevke in pevci DU bodo gostovali v Grajeni, 

sicer pa imajo oboji še kar nekaj planov za bližnjo prihodnost 
in sicer na Vurberku se bodo srečali z drugimi skupinami DU, 
načrtujejo srečanje z Gmajnaricami, gostovali bodo na sreča
nju pevskih skupin Spodnjega Podravja in na srečanju malih 
pevskih skupin DU Ptuj, gostovali pa še bodo ob obletnici 

Ljudskih pevk na Hajdini.

SKORBA
Julij, avgust 2006

Ljudske pevke bodo redno vadile za posnetke kasete in 
zgoščenke, otroška in odrasla gledališka skupina pa imata 

počitnice.
September 2006

Odrasla gledališka skupina bo pričela z vajami za novo 
gledališko sezono.
Oktober 2006

Otroška gledališka skupina bo pričela z vajami za novo 
sezono, Ljudske pevke bodo posnele novo kaseto in zgoščenko 

ljudskih pesmi in nastopale na raznih gostovanjih.

HAJDOŠE 
Avgust 2006

V tem mesecu člani KD Hajdoše načrtujejo izlet v Belo krajino, 
z njimi pa bosta potovala tudi g. Arih in g. Gojkovič. Tudi v 

poletnih mesecih ostajajo aktivni Frajtonarji in in Gmajnarice. 
Planirajo pa tudi koncert skupine Juana iz Obreža pri Središču 

ob Dravi.

DRAŽENCI 
Julij 2006

V KD Draženci načrtujejo počitniške delavnice za otroke in 
mladino, po dogovoru pa morda tudi v prihodnjem mesecu.

September 2006
Člani KD Draženci načrtujejo koncert.

ZKD občine Hajdina 
Junij, julij 2006

Sodeluje pri organizaciji Tabora za osnovnošolce na Gajsarjevi 
domačiji v Skorbi.

Avgust 2006
V Skorbi organizira počitniško poletno likovno delavnico za

osnovnošolce in tudi odrasle.

September 2006
Organizira Literarni večer ustvarjalcev občine Hajdina, 

združeno z razstavo slikarskih del udeležencev likovne počitni
ške delavnice.

Uredila: Saška Serec
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ŠTAJERSKI FRAJTONARJI PONOVNO PRAZNOVALI

Druga zgoščenka in kaseta
S Tkulturnem društvu Valentin 
w Žumer Hajdoše so zadnje čase 

zelo aktivni. Zadajo si malo letnih 
projektov, a te skušajo stoodstotno 
realizirati. To jim tudi uspeva.
V mesecu maju so svojo drugo kaseto in 

zgoščenko izdale Gmajnarice, ki so jo tudi 
uspešno predstavile. Ponovno so v Hajdo- 
šah praznovali le mesec dni kasneje, ko 
so svojo drugo kaseto in zgoščenko izdali 
še Štajerski frajtonarji. Uspešno so jo pred
stavili v Gasilskem domu v Hajdošah in 
medse povabili še Mešani pevski zbor iz 
Gerečje vasi ter svoje Gmajnarice. Nasto
pili pa so tudi mladi frajtonarji, ki so pod
mladek starejši skupini.

Predsedniku g. Alfonzu Strnadu in članom 
KD Hajdoše iskreno čestitamo ter želimo 
še vrsto takih uspehov!

Saška Serec

Štajerski Frctftonarji zn slu2ru žulju 2

LETOS DVE VELIKI SLAVJI V FARI SV. MARTINA

Birma in nato obhajilo

Slovesno mašo je kanonik Jože Goličnik vodil ob somaševanaju številnih dekanijskih duhovnikov. Foto: Studio 2M
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V fari sv. Martina na Hajdini je bilo letos jo je ob somaševanju dekanijskih duhov- 

spomladi še posebej slovesno. 6. maja je nikov vodil kanonik Jože Goličnik. Zakra- 

bila na Hajdini slovesnost svete birme, ki ment svete birme je podelil 75 birmancem.

4. junija pa je bila v Martinovi cerkvi še slo
vesnost prvega svetega obhajila.

TM

Jj

Zakrament svete birme je podelil kanonik Jože Goličnik. 
Foto: Studio 2M

Birmanci so se ob svečanem trenutku spomnili še na 
domačega župnika naddekana Marijana Fesla in se mu z 
darilom ter krajšim nagovorom zahvalili za ves njegov trud 
in prijetne trenutke, ki so jih preživeli skupaj. Foto: Studio
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V NAJLEPŠEM MESECU V LETU ŠMARNICE PRI KAPELI V GEREČJI VASI

Druženje, ki ga je zmeraj premalo

Ob zaključku obiskovanja šmarnic v Gerečji vasi je družina Malinger na prijeten 
piknik povabila prav vse otroke. Foto: Malinger

ll^eseca maja, ko po vrtovih
J.’'Z in gozdovih zacvetijo dišeče 

šmarnice, smo v Gerečji vasi obudili 
stari krščanski običaj “šmarnice”. 
Vsako leto ob tem času smo se pri 
vaški kapeli, ki stoji na sredi vasi, 
tako kot nekoč zbrali ob večerih stari 
in mladi. Skupaj smo molili k bogu in 
se na ta način tudi družili.

Ta običaj smo letos želeli prikazati tudi 
našim otrokom.Vem, da se je to dogajalo 
tudi po drugih vaseh, a verjetno ne v tako 
velikem številu, kot pri nas, saj se nas je 
vsak večer zbralo skupaj več kot 50, največ 
pa je bilo otrok. “Šmarnice” so obiskovali 
tako predšolski otroci kot vsi ostali od 1. 
do 9. razreda osnovne šole, med katerimi 
je bil tudi Uroš iz župnije sv. Vida, ki ga 
je bolezen priklenila na invalidski voziček. 
Prijatelji, ki jih ima pri nas, so poskrbeli, da 
jih je redno obiskoval.

Otroci so z veseljem prihajali. Skrbno so 
zbirali “podobice”, ki so bile dokaz nji
hove vsakodnevne udeležbe pri molitvi. 
Tako velike udeležbe otrok nisem pričako
vala. Ker so bili zelo pridni in redno obi
skovali našo skupno molitev, smo jim na 
koncu podelili tudi pohvale, ki so jih bili 
zelo veseli.

Seveda pa nismo pozabili na vesel in 
družaben zaključek. Naša družina Malin
ger jim je priredila piknik, in kljub temu da 
imajo naši otroci danes hrane in vsega dru

gega v izobilju, je bilo to nekaj posebnega. 
Udeležili so se ga skoraj vsi, kar dokazuje 
tudi skupinski posnetek na fotografiji. 
Veliko nam je pomenilo druženje, ki pa ga 
je danes zaradi zasvojenosti od televizije, 
računalnika in vsega drugega povsod pre
malo.

Zahvaljujem se vsem otrokom in tudi 
ostalim za prijetne trenutke druženja. Že 
tako najlepši mesec v letu, mesec maj, je 
postal zame še lepši. Hvala vam in upam, 
da se bomo naslednje leto meseca maja 
ponovno srečali pri kapeli v Gerečji vasi.

Lojzika Malinger

PROMOCIJA DRUGE ZGOŠČENKE HAJDOŠKIH GMAJNARIC

Lipa naše 
vasi

rT'ako je tudi naslov drugega glas- 
l benega projekta Gmajnaric iz 

Hajdoš in v družbi dobro razpolože
nih pevskih prijateljev, sorodnikov, 
domačinov ter številnih ljubiteljskih 
kulturnikov so pevke KD Valentin 
Žumer Hajdoše v prijetnem majskem 
večeru v domačem kraju predstavile 
svojo drugo zgoščenko in kaseto. Nas
lovno pesem je napisala Olga Vidovič 
(uglasbil Boris Rošker), sicer članica 
skupine in uspešna pesnica z lastno 
pesniško zbirko.

Gmajnarice, ki so pred dvema letoma Gmajnarice so zapele ob spremljavi tamburaškega orkestra iz Vidma in pod
že praznovale 5. obletnico delovanja, so taktirko Jožeta Smigoca.
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tudi tokrat svoj uspeh proslavile v družbi 
glasbenih prijateljev iz domače in bližnjih 
občin. Na tak način so dokazale, da so res
nično ta-prave pevke z veliko prijateljskih 
vezi.

V dvorani gasilskega doma v Hajdošah 
so Gmajnarice nastopile še v družbi z 
gasilskim pevskim zborom PGD Hajdoše, 
Štajerskimi koledniki, vaškimi pevkami iz 
Podgorcev, ljudskimi pevkami iz Skorbe, 
pevci iz Bukovcev, Štajerskimi frajtonarji 
in tamburaškim orkestrom KD Franceta 
Prešerna iz Vidma pod vodstvom Jožeta 
Šmigoca. Posebej dobro so se Gmajnarice 
znašle ob igranju tamburaškega orkestra, 
saj so z njimi tudi zapele in to znano belo
kranjsko ljudsko Pastirče mlado, občin
stvo v dvorani pa s tem zelo presenetile in 
hkrati navdušile.

ŠEST ODLIČNIH PEVK, 
ŠEST DOBRIH 
PRIJATELJIC

Torta presenečenja je bila čudovito darilo pevkam inOlga Vidovič, Katica Zajšek, Vera 
Zagoranski, Marjana Pulko, Marjana 
Podgorelec in Silva Kajtezovič so tudi 
po skoraj sedmih letih obstoja skupine še 
vedno zveste Gmajnaricam. Vse imajo za 
sabo veliko pevskih izkušenj, Kajtezovi- 
čeva, ki pevke vodi z dušo in lahko bi dejali 
tudi s srcem, pa pravi, da so vse zares 
dobre, talentirane pevke in to se pozna 
tudi na nastopih. In niso samo pevke, so 
tudi dobre prijateljice, veliko se družijo in 
s ponosom ohranjajo slovensko pevsko 
izročilo. Za petje in druženje si resnično 
vzamejo čas, veliko nastopajo in v knjigi 
spominov imajo zapisano, da so že nasto
pile tudi z nekaterimi znanimi imeni slo
venske narodne in zabavne glasbe, pa 
tudi letos so že imele vrsto pomembnih in 
odmevnih nastopov.

Silva Kajtezovič je izredno ponosna, da so

zbrale toliko poguma in volje ter se odločile 
posneti pesmi za še drugi projekt, ki so ga 
ob 5. obletnici sicer po tihem napovedale. 
Kajtezovičeva pa ni zvesta samo Gmajna
ricam, že lep čas je tudi vodja dveh skupin 
ljudskih pevcev; ene v DU IN KPD Haj
dina, in druge v DU Turnišče, poleg tega 
pa še najde čas za prepevanje v mešanem 
pevskem zboru DU Ivan Rudolf Breg in 
cerkvenem pevskem zboru sv Ožbolta na 
Ptuju.

BREZ BORISA KOŠKERJA 
IN MNOGIH DRUGIH BI 
JIM TEŽKO USPELO

Gmajnaricam je tudi pri drugi zgoščenki

zares pravo presenečenje.
Foto: Žumer

pomagal glasbeni producent Boris Rošker, 
posnetki pa so nastali v Studiu 22 Radia 
Maribor, kjer se je kot tonski mojster pod
pisal Darko Kukovič. Prav Borisu Roškerju 
pa so se pevke posebej zahvalile na svoji 
promociji, kjer smo tudi slišali, da je mate
riala še ostalo nekaj in ta bo morda že za 
tretjo zgoščenko, čeprav o tem v skupini 
resno še ne razmišljajo. Hvaležne so vsem 
tistim, ki so jim tudi tokrat prisluhnili in pri
skočili na pomoč, kajti brez take podpore 
bi težko zmogle zahteven in hkrati drag 
projekt.

Gmajnaricam so ob izdaji zgoščenke 
čestitali mnogi gostje, med njimi tudi haj- 
dinski župan Radoslav Simonič, ki je 
zbrane v Hajdošah nagovoril že takoj na 
začetku in Gmajnaricam namenil par kras-

Župan R. Simonič je čestitki dodal še cvetje Od najdlje so bile podgorske vaške pevke.
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nih stavkov, petju, ne samo ljudskemu, pa 
prav tako in ob tem izrazil zadovoljstvo, da 
je v hajdinski občini toliko dobrih skupin in 
pevcev, s čimer se radi pohvalijo.

Na promociji jim je čestital tudi predse
dnik hajdoškega kulturnega društva Alo- 
fonz Strnad, glasbenik Mitja Gobec, farni 
župnik Marijan Fesel, v pismu pa jim je 
posebno čestitko s pozdravi poslal predse
dnik ZKD občine Hajdina Ivan Ogrinc.

In nenazadnje, bilo jih je mnogo, ki so z 
Gmajnaricami delili veselje ob izidu nove 
zgoščenke, še posebej v tistem neuradnem 
delu, ko se je dogajanje z odra preselilo 
v dvorano in tam nadaljevalo ob pesmi, 
skrbno pripravljeni pogostitvi in torti prese
nečenja, ki je bila zagotovo najslajše darilo 
krasnega nedeljskega večera.

Gmajnaricam iskrena čestitka z željo 
še na mnoga pevska leta!

TM

Producentu Borisu Roškerju je bilo z 
Gmajnaricami delati v veliko veselje in 
to bi želel še kdaj ponoviti, smo ujeli 
med vrsticami, kijih je skupini name
nil na odru. Foto: Žumer

NA HAJDINI NA OBISKU SLOVENKA LETA 2005 
PRIM. MOJCA SENČAR

O raku in življenju 
malo drugače

v
^"^lanice društva žena in deklet 

občine Hajdina so se v maju 
srečale z znano Slovenko, gospo, ki 
je s svojim humanim delom osvo
jila srca mnogih Slovencev in lansko 
leto postala Slovenka leta, torej 
prim. Mojco Senčar, dr. med., pred
sednico slovenske Europe Donne in 
specialistko anestezistko v pokoju. 
Na Hajdino jo je povabila Silvestra 
Brodnjak, s pesmijo so ji dobrodo
šlico zaželele ljudske pevke, gostjo 
pa je sprejel tudi hajdinski župan 
Radoslav Simonič in ji ob tej prilo
žnosti poklonil majhno darilce.

Senčarjeva je bila že na začetku izredno 
presenečena nad dobrim odzivom žena in 
deklet na njeno predavanje, na Hajdino pa 
je tokrat pripeljala še eno strokovnjakinjo 
s področja onkologije, zdaj že upokojeno 
prim. Jelko Petrič, dr. med., sicer pa pod
predsednico slovenske Europe Donne. 
Obe sta udeleženkam srečanja zaupali, da 
sta skozi poklicno pot spoznali nešteto člo
veških stisk, ljudi, ki so se morali soočiti z 
rakom in nekateri v boju z njim tudi zma
gali. Mednje sodi tudi Mojca Senčar, ki je 
šestintrideset let delala na Onkološkem inš
titutu v Ljubljani, sredi najbolj ustvarjalnih 
let pa je tudi sama zbolela za rakom dojke 
in na lastni koži spoznala, kaj lahko sploh

Prim. Mojca Senčar: “Veseliti se je 
treba vsakega novega dne.”

storimo za tistega, ki se nenadoma sooči s 
kruto resnico ob diagnozi rak.

V svojem zanimivem in na trenutke pre
tresljivem nagovoru pa je Senčaijava pove
dala, da je ob upokojitvi želela izkoristiti
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V družbi s Slovensko leta 2005 vse predsednice društev žena, deklet in gospo
dinj v hajdinski občini.
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Europa Donna

Slovensko združenje za boj proti 
raku dojk
Dunajska 56/V, p.p. 2652 
1000 Ljubljana 
tel.: 01 475 15 14 

www.europadonna-zdruienje.si 
Elektronski naslov: 
europadonna@hotmail.com

svoje profesionalno znanje in dolgoletne 
izkušnje in tudi zato z veseljem prevzela 
vodenje združenja, ki danes združuje že 39 
držav, torej tudi Slovenijo.

O raku dojk, ki je v Sloveniji še zmeraj 
najpogostejši rak in zanj redko, a zbolijo 
tudi moški, pa je Senčarjeva povedala, da

je ob zgodnji ugotovitvi že v mnogih pri
merih ozdravljiva bolezen. A žal pri nas 
zanjo umre mnogo preveč žensk, letno 
okrog 400, in mnogokrat je vzrok temu, 
da ženske predolgo čakajo, preden obišč
ejo zdravnika in se rak že razvije, je dodaja 
Senčarjeva.

TEMA, O KATERI SE 
LJUDJE DOSTI PREMALO 
POGOVARJAMO

O pomenu zgodnjega odkrivanja te 
bolezni in kasnejšega učinkovitega zdrav
ljenja se veliko pogovarjajo tudi v združe
nja Europa Donana, sta povedali gostji, 
in hkrati zavzemajo, da bi ti dve in ostale 
prednostne naloge združenja ženskam po 
različnih državah ponudile enake možnosti

zdravljenja, s tem pa bi se povečala osve
ščenost in bi se o bolezni tudi več odkrito 
pogovarjali. Prav kmalu, že jeseni naj bi 
v Sloveniji odprli sekundarna centra za 
zgodnje odkrivanja raka dojk, prihodnje 
leto pa naj bi bilo teh centrov po državi še 
nekaj, vsaj tako obljubljajo na ministrstvu 
za zdravje.

O raku dojk se je potrebno pogovarjati, 
sta prepričani obe gostji, ki sta Hajdinčan- 
kam tokrat predstavili temo, o kateri pa 
se v naši družbi žal premalo pogovarjamo, 
a ko se moramo z rakom soočiti, potem 
je vse drugače, meni Senčarjeva. Sama je 
prepričana, da je zelo pomembno zdravo 
in razgibano življenje, da razmišljamo pozi
tivno, se veselimo vsakega novega dne, 
kajti noben dan se ne vrne in življenje je 
polno presenečenj.

TM

Silvestra Brodnjak (levo) s pred. društva Marto Sitar in v Nekatere žene so zbrale pogum in otipale umetno dojko, 
družbi z gostjama Mojco Senčar in Jelko Petrič, ki sta Haj- s tem pa spoznale nekaj najosnovnejših tehnik rednega 
dinčanke zelo navdušile z odkritim pogovorom o raku. samopregledovanja. Foto. TM

ŽENE IN DEKLETA IZ DRAŽENCEV NA IZLETU V RIMU

Večno mesto vtisnjeno v spomin
¥ Tsklopu praznovanja 10-letnega 
V delovanja Društva gospodinj 

Draženci smo si zastavile v svoj plan 
za leto 2006 tudi strokovno ekskur
zijo v večno mesto Rim. Z agencijo 
Sonček smo do zasedenosti zadnjega 
sedeža na avtobusu medse povabile 
še članice iz ostalih treh društev v 
občini Hajdina in nekaj Ptujčank.

Zbrale smo se v petek zvečer, 16. junija 
pred domom vaščanov Draženci in se 
odpravile na dvodnevno potovanje. Ob 
prijetni vožnji, kjer se je hitro slišala naša 
priljubljena Slakova pesem Čebelar, a tudi 
me smo po tiho čebljale, je bilo težko 
zapreti oči, kajti pričakovanja so bila nei

zmerno velika. Po tiho je vsaka želela spoz
nati Rim v njegovem resničnem in najbolj 
osebnem izrazu.

Po 12 urni vožnji smo prispele do cilja. 
Po krajši osvežitvi in malici smo bile že v 
Vatikanu, kjer smo se v dolgi vrsti pomikale 
do vatikanskega muzeja, si ogledale izje
mno Sikstinsko kapelo, občudovale mogo
čen Trg sv. Petra, ki ga krasijo Berninijeve 
kolonade in vstopile v najmogočnejšo kato
liško cerkev Sv. Petra. Ne da se opisat obču
tkov, kijih začutiš, ko zagledaš te prekrasne 
lepote - kipe cesarjev, znamenita vrata, 
kapelo na desni in levi strani, vse slike, ki 
so v mozaiku, apsida, kjer se nam prikaže 
veličastna katedra sv. Petra, kjer je umetni

kova fantazija napolnila prostor z umet
nostjo.

VIDELE ČUDOVITE MOJ
STROVINE, MED NJIMI 
TUDI CERKEV SV. PETRA

Popoldan smo preživele na Rimskih trgih 
- Trg Navona, Pantheon, Fontana di Trevi 
in vrgle kovanec v vodomet v prepričanju, 
da se še vrnemo. Kljub utrujenosti smo se 
povzpele še po španskih stopnicah, zaklju
čile dan z vožnjo z metrojem do avtobusa 
in se spočile v prijetnem hotelu s prekrasno 
okolico.
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Drugi dan je bil nekoliko manj naporen, 
kajti naspane smo z veseljem pričakovale 
nova spoznanja. Naše popotovanje nada
ljujemo z ogledom katakomb, cerkve sv. 
Pavla izven obzidja - ene najvažnejših krš
čanskih cerkva, ene naj večjih, predvsem 
pa ene prvih (saj izhaja iz 4.stol.). Na žalost 
jo je v 19. stol. uničil požar. Ostalo je še 
nekaj od prvotne bazilike, slavolok z moza
iki iz 5. stol., tabernakelj, križni hodnik 
... Nastal je skupinski posnetek in že nas 
je pot vodila naprej. Nepozabna je tudi 
cerkev sv. Petra v verigah. Po krajšem poči
tku smo nadaljevale pot po Beneškem trgu 
do Kapitola. Tu je še Forum romanum in 
že je pred nami mogočno obzidje - Kolo- 
sej s štirimi nadstropji, ta izredni amfiteater, 
eden najbolj obsežnih in hkrati najveliča
stnejših primerov rimske umetnosti.

In tako se je naše romanje po Rimu izte
klo. Pozno popoldan nas je čakal avtobus, 
s katerim smo nadaljevale pot proti Slove
niji. Noč je hitro minila, saj nas je pesem 
in dobra volja z nekaj presenečenji sprem
ljala do doma. In že smo rekle nasvidenje 
prihodnje leto.

Tako je za nami še ena ekskurzija, ki bo 
zapisna v naši kroniki s prekrasnimi spo
mini in prijetnimi občutki.

ZG

Rim - po 
Rimu

Ko dva tedna po naši dražensko-rimski 
odiseadi razmišljam o naši poti, si vedno 
bolj želim, da bi bilo takih priložnosti 
več. Vem, koliko truda, skrbi, nevidnih in 
nikjer zapisanih nalog, telefoniranj, maila- 
nja, SMS-ov je za tistimi, ki so pot orga
nizirale. Pa tudi za tistimi, ki so se trudile, 
da ob občudovanju lepot večnega mesta 
nismo lačne, žejne in onemogle hodile 
naokrog. Ob Trezikinem domačem kruhu, 
pecivu tudi tistih, ki niso mogle iti z nami, 
dobrotah, ki jih je skrival prtljažnik avto
busa in odžejanju (četudi z malo manj 
mrzlo vodo, kot jo pijemo doma) smo 
pozabile na utrujene kosti, ki niso vajene 
sedečega položaja med spanjem. Vsakega 
toliko časa so nas v pojočo skupino pove
zale čebelice (Slakovega Čebelarja smo se 
naučile celo na pamet in nam še sedaj odz
vanja v ušesih).

Razmišljam, kako bi aktivnosti vseh štirih 
društev žena v občini Hajdina še bolj pove
zali z organiziranjem podobnih skupnih 
projektov. Velikokrat mi kdo reče, da je 
bilo nepozabno potovati z vlakom v parla
ment, da je bilo lepo v ptujskem gledališču, 
ko je ob Marjetki zmanjkalo sedežev, pa 
da so ženske odlično prijele vajeti v roke,

Na potovanju po Rimu je nastalo ogromno zanimivih fotografij, ena od teh je 
tudi tale skupinska. Foto: Silvestra Brodnjak

ko smo pred leti sodelovali v projektu 
Pokrajinskega muzeja Ptuj in mitraizmu na 
Hajdini ... Ni še pozabljena otvoritev pos
lovno stanovanjskega objekta na Hajdini 
in skupna razstava izdelkov ročnodelskih 
skupin ... pa vsakoletni občinski praznik 
...že tradicionalni projekti posameznega 
društva, ki vedno bolj preraščajo meje vasi. 
Z vsem tem postajamo znane in prepozna
vne tudi izven občine in naše bližnje oko
lice.

Morda bi vse štiri predsednice društev 
in še kakšna prostovoljka skupaj pripravile 
načrt sodelovanja za v bodoče, v katerem 
bi imel prostor tudi kakšen dvo ali tridne
vni izlet v tujino. Tiste, ki smo bile v Rimu 
in pred nami že tudi v Parizu, so ugotovile, 
da lahko del spanja “opravimo” v avto
busu, dva dni spoznavamo znamenitosti v 
izbrani državi, enkrat prenočimo v hotelu in 
se potem spet vračamo v nočnih urah. Kaj 
s tem dosežemo? Doma nas v dveh dneh

komaj da uspejo pogrešati, me imamo 
manj slabo vest, ker naše družine ta čas 
lažje zdržijo ob v naprej pripravljeni hrani 
iz hladilnika, počitek ob povratku pa si 
potem privoščimo “na obroke” ves nasled
nji teden. V zameno za to pa nam ostane 
album fotk, debela, sicer nenapisana 
knjiga nepozabnosti, ki jo beremo v mislih, 
obnavljamo ob “kafekolegijih” in ob tem 
podoživljamo trenutke, ki so se vrstili s 
filmsko naglico. In ob tem nehote začnemo 
šteti mesece do takrat, ko si bo draženska 
Zdenka morda spet omislila kakšno pot 
in s seboj vzela še nekaj sopotnic, ki niso 
doma iz njihove vasi.

Zakaj tako razmišljam? Zato, ker v posa
meznem društvu ni dovolj kandidatk, ki bi 
lahko šle zdoma za “toliko” časa, ker taka 
pot kljub vsemu ni enako poceni kot eno
dnevni izlet po Sloveniji, ker marsikdo ne 
zdrži tako dolge vožnje ... A v sedmih vaseh 
bi se nas pa morda našlo dovolj, da bi bil
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avtobus poln HAJDINČANK - občank 
občine Hajdina, pa tudi še kakšna soude- 
leženka od drugod, ki bi svojo krajevno 
pripadnost za določen čas “zamrznila” in 
postala “naša”.

Kaj pa ve, drage moje soobčanke, mis
lite o tem? Kam bi rade šle, koga bi rade 
srečale, spoznale, se ob njemu učile, s 
kom bi rade preživele večer v gledališču, 
operi, na koncertu? Zbiramo ideje, sestav
ljamo mozaik naših bodočih aktivnosti in

vesele bomo vsake pobude. Pokličite 040 
258 964, pošljite SMS, natipkajte mail: sil- 
vabrodnjak@gmail.com ... Pobude bom 
posredovala naprej. Zelo malo je potrebno, 
da si vsakdanjik naredimo lepši. Delo bo 
počakalo in mnogo lažje ga bomo oprav
ljale, če bo vmes tu in tam kakšen dan 
samo za nas.

Za čas od 16. do 18. junija iskrena hvala 
vsem Draženčankam z Zdenko Godec 
na čelu, vsem sponzorjem (imenovanim

in neimenovanim), šoferjema, vodički in 

seveda sopotnicam od drugod, ki so napol

nile tokrat prazne sedeže. Če nas bo za en 

avtobus preveč, bomo šle na pot z dvema.

Bilo je izjemno lepo in škoda bi bilo, če se 

ne bi nadaljevalo.

Silvestra Brodnjak 
v imenu tudi vseh tistih, ki smo 

bile “pridružene” članice.

OBVESTILO

GLEDE PODELITVE PRIZNANJ ZA NAJLEPŠE UREJENO VAŠKO SKUPNOST, 
NAJLEPŠE UREJENO KMETIJO, VZORNO UREJEN POSLOVNI OBJEKT IN 

VZORNO UREJENO STANOVANJSKO HIŠO V OBČINI HAJDINA

Občina Hajdina bo tudi v letu 2006 podelila priznanja za najlepše urejeno vaško skupnost, najlepše urejene 
kmetijo, vzorno urejen poslovni objekt in vzorno urejeno stanovanjsko hišo. Strokovna komisija bo v vseh vaseh 

opravila oglede. Priznanja bodo podeljena ob občinskem prazniku.

Naj bo urejena okolica in lepo negovano cvetje ponos vseh in hkrati balzam ne le za oči ampak tudi za dušo.

Občinska uprava
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GERECANKE NA IZLETU

Spoznale Avstrijsko Koroško
v

^"^lanice Društva žena in deklet
V^Gerečja vas smo se v soboto, 

27. maja, odpravile na spoznavanje 
Avstrijske Koroške. Pot nas je vodila 
po Dravski dolini vse do prečkanja 
meje, kjer smo imele prvi postanek 
v eni najlepših dolin koroške dežele 
pod mogočnim gradom Ostrovica.

Tukaj smo si vzele čas za malico iz “nahrb
tnika” in se nato odpeljale proti Gospo
svetskemu polju do bližnjega Vojvodskega 
prestola, središča nekdanje države Karan
tanije. Na kamnitem prestolu so nekoč 
ustoličevali kneze, pri čemer so imeli pose
ben obred, ki se je končal v cerkvi Gospe 
Svete, ki smo si jo tudi ogledale.

Ko smo spoznale glavne značilnosti nas
tanka prve, v virih omenjene države, kjer 
so ohranjena najstarejša slovanska bese
dila v latinski pisavi - Brežinski spomeniki, 
smo se odpeljale v Minimundus - svet v 
malem. Na tem mestu so predstavljene 
makete največjih svetovnih znamenitosti v 
merilu 1 : 25. V tem parku je našla svoje 
mesto tudi stavba iz Slovenije, to je Plečni
kova mojstrovina Narodna in univerzitetna 
knjižnica iz Ljubljane.

Seveda pa nismo izpustile ogleda Plane- 
tariuma, kjer smo ob slovenski razlagi opa
zovale nebo z vsake točke zemeljske oble 
in ob vsakem času. Na zvezdnatem nebu

so bili izrisani vsi nebesni objekti, ki pa jih 
s prostim očesom zaradi svetlih noči (raz
svetljava) več ni mogoče videti.

Zraven Minimundusa je še Reptile ZOO, 
kjer smo si ogledale pajke, najstrupenejše 
kače, piranje, aligatorje, želve, legvane, 
zajčke, hrčke ... Iz Minimundusa smo se 
vrnile zelo lačne, zato smo si na parkirišču 
pred Minimundusom vzele čas za kosilo, ki 
smo ga same pripravile že doma.

SPOZNALE SMO, DA IMA 
KOROŠKA V ZGODOVINI 
SLOVENSKEGA NARODA 
POSEBNO MESTO

Ker je bilo že pozno popoldan, smo se 
s polnimi želodčki odpravile proti domu. 
Pot nas je vodila proti Vrbskemu jezeru, ki 
se imenuje Maria Worth, da bi si ogledale 
pozno gotsko župnijsko cerkev Sv. Pri
moža, Sv. Felicijana in Roženvenske Marije 
ter romarsko kostnico iz 13. stoletja. Zaradi 
posebne, velike prireditve, ki so jo prirejali 
ob Vrbskem jezeru, do cerkve nismo prišle. 
Ustavile smo se in se sprehodile ob jezeru, 
ki zaradi svoje velikosti spominja na “malo 
morje”, nato pa se odpravile proti domu, 
kjer nas je v Muti v gostišču Lipa že čakala 
večerja. Po večerji je sledil veseli del, kjer

smo skupaj s še tremi avtobusi izletnikov 
sklepale nova prijateljstva, prepevale in 
plesale pozno v noč.

Naš izlet - strokovna ekskurzija je bila 
zanimiva in poučna, potrdila pa je že 
znano, da ima Koroška v zgodovini slo
venskega naroda posebno mesto. Tukaj so 
se skozi celotno zgodovino odvijali naj- 
hujši boji za ohranitev slovenske kulture in 
besede in se pletejo še danes.

Preden smo se poslovile, se je že pojavilo 
vprašanje:11 Kam naslednje leto?”

Idej je mnogo, izbrale bomo najboljšo 
in najugodnejšo v tistem trenutku, samo 
da bo udeležba tako številčna, kot je bila 
letos.

Tekst in foto: Jožica Lešnik
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HAJDOŠANKE NA IZLETU V VIPAVSKI DOLINI

Vrnitev z lepimi vtisi
v

^^lanice društva žensk Hajdoše 
uresničujemo slogan “spozna

vajmo domovino”. Letos smo v zač
etku junija obiskale za mnoge še 
nepoznano pokrajino ob reki Vipavi.

Tako smo se 13. junija ob 5. uri zjutraj 
zbrale pri naši organizatorici izletov Mariji 
Hentak. Ko smo naložile pripravljeno 
malico, pijačo in pecivo, je izgledalo, kot da 
potujemo vsaj za nekaj dni. Že zjutraj smo 
vedele, da je pred nami dan poln sonca 
in lepih doživetij, saj se je izleta udeležilo 
kar 49 članic. Veselo razpoložene smo se 
odpravile proti sončni Primorski.

Prvi postanek ob malici smo opravile že

na postajališču ob avtocesti pri Postojni. 
Okrepčane smo pri Razdrtem počakale 
vodiča, ki je bil z nami ves dan in, kot nam 
je dejal že na začetku, se malokateri izlet 
prične z ogledom pokopališča. In prav to 
smo storile Hajdošanke, ko smo si ogle
dale egipčanske sarkofage na vipavskem 
pokopališču. Od tam nas je pot vodila do 
enega izmed najmlajših mest v Sloveniji 
Nove Gorice, ki smo si jo ogledale kar iz 
avtobusa.

Daljši postanek smo imele na hribu 
nad Novo in Staro gorico pri samostanu 
Kostanjevica, kjer smo si ogledale cerkev 
in grobnico francoskih kraljev. Od tam 
smo krenile proti Marijinemu svetišču na

Svete gore nad Novo gorico (690 m nad 
morjem), ob vodenju frančiškana pa smo 
občudovale veličastno cerkev. S prijetnimi 
vtisi smo pot nadaljevale proti pršutarni, 
vinski kleti in kmečkemu turizmu, kjer smo 
imele tudi kosilo. Dobro okrepčane smo 
nadaljevale pot po ozki cesti na vzpetino 
do vrtnarije Klančnik - Golob.

Počasi pa se je naše potovanje bližalo 
koncu. Sledil je le še ogled izvirov reke 
Vipave in potem povratek proti domu. 
Razšle smo se v dobrem razpoloženju in 
polne odličnih vtisov, hkrati pa že razmiš
ljale o naslednji poti.

Majda Turnšek

Na Vipavsko jih je potoval kar cel avtobus iz Hajdoš in tale skupni posnetek bo mnogim ostal v lepem spominu.
Foto: Arhiv društva
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V MAJU SO SE NA OBČNEM ZBORU SREČALI ŠE UPOKOJENCI

V novih prostorih so se pomladili

Le nekateri od letošnjih dobitnikov društvenih priznanj. Foto: Cestnik

našim delom in sodelovanjem 
v preteklem letu smo lahko zelo 

zadovoljni, pa tudi z aktivnim delom 
na raznih področjih,” je letošnji 54. 
občini zbor Dl) Hajdina pričel pred
sednik Anton Cestnik. Leto je bilo 
zares bogato z dogodki, posebej zani
mivo pa, ker so se upokojenci občine 
Hajdina preselili v nove, nekdanje 
občinske prostore in tam zares zaži
veli “novo” obdobje v delovanju dru
štva.

Cestnik je v svojem poročilu o delu dru
štva v letu 2005 med drugim omenil, da 
je imel upravni odbor šest rednih sej, na 
katerih je razpravljal in sprejemal različne 
smernice o delovanju društva, med najod
govornejše pa izpostavil prenos lastništva 
nepremičnih doma DU Hajdina. Ob tem 
se je posebej zahvalil predsedniku NO Vik
torju Markoviču, ki se je udeležil prav vseh 
sej, upravni odbor pa omenil kot steber 
vsega dogajanja, saj je bil ta pooblaščen, 
da izpelje vse aktivnosti v zvezi z zamenjavo

“Zadovoljen sem z opravljenim delo, 
pa tudi z novimi prostori in zdaj je 
marsikaj drugače,” je povedal pred. 
DU Hajdina Anton Cestnik.

nepremičnin. Vse se je dobro izteklo in DU 
je postalo lastnik celotne občinske zgradbe 
vključno s kulturno dvorano, ohišnico in 
enim prostorom v objektu pri novih gara
žah v izmeri 19 m2, je poudaril Cestnik, ki 
si je kot svetnik občinske ga sveta prizade
val še, da bi občina v proračunu po novem 
zagotovila nek delež sredstev za delovanje 
društva. Zupan Simonič je njegov predlog 
upošteval in svet je potrdil, da se društvu 
letos dodeli 700.000,00 tolarjev, del od 
tega tudi za stroške, ki so nastali ob prese
litvi. Ob tem se je Cestnik posebej zahvalil 
županu in kolegom svetnikom, in hkrati 
spomnil, da je edini vir prihodka v društvu 
članarina, zato je dotacija občine še toliko 
bolj pomembna.

Hajdinski upokojenci so lani uspešno 
realizirali program aktivnosti, ki so ga spre
jeli na lanskem občnem zboru in o tem je 
v poročilu nekaj več povedal predsednik 
odbora za šport in rekreacijo Karl Fridl. 
Upokojenci so se udeležili še čistilne akcije, 
aktivni so bili ob pričetku novega šolskega 
leta, kar je posebej predstavil gospod 
Čerček, veliko dela pa so imeli tudi ob pre
selitvi v nove prostore.

42 PRIZNANJ ZVESTIM 
ČLANOM

O svojem delovanju redno objavljajo 
sestavke v Štajerskem tedniku in glasilu

Zbrane na občnem zboru v Skorbi so s pesmijo pozdravile ... v pesmi pa so se jim pridružili še člani - hajdinski ljudski 
članice društva - ljudske pevke s Hajdine ... pevci. Foto: Č. Goznik
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Nekdanja občinska hiša je od maja hiša društva upokojencev Hajdina. Foto: TM

Hajdinčan, tako da zanje izve širša javnost. 
Predsednik Cestnik skrbi, da je vsaka foto
grafija skrbno spravljena v album. Tudi 
letos so se spomnili tistih, ki so v društvu 
20, 25, 30, 35 in 40 let in 42 let, podelili 
posebna priznanja, z minuto molka pa so 
se spomnil 22 umrlih članov, ki pa jih bodo 
ohranili v lepem spominu.

Ob koncu uradnega dela v vaškem domu 
v Skorbi pa je Cestnik vsem članom zaže
lel še dobrega zdravja in izrazil željo, da 
so letos še bolj aktivni in se bolj množično 
vključujejo v različne društvene dejavno
sti.

V SREDO URADNE URE 
DRUŠTVA, V AMBULANTI 
PA MERJENJE KRVNEGA 
TLAKA

Društvo, ki šteje 719 članov, pa ima vrsto 
načrtov tudi v letošnjem letu, še posebej 
aktivni bodo v poletnih in jesenskih mese
cih. V dveh izmenah se hajdinski upo
kojenci odpravljajo na počitnice v Izolo, 
v avgustu načrtujejo rekreacijski pohod, 
vendar smer še ni znana, je dejal Cestnik 
in dodal, da so se že dogovorili za roma
nje na Kurešček, potem pa bo tako že jesen 
in tradicionalni jesenski piknik tudi letos ne 
bo izostal.

V novih prostorih DU Hajdina je 
vsako sredo od 9.00 do 11.00 ure še 
zmeraj čas uradnih ur, vsako sredo od 
9.00 do 10.30 pa je v novi zdravstveni 
ambulanti rezerviran čas za merjenja

krvnega tlaka in tega se lahko poslu
žujejo prav vsi člani.

ZAHVALA 
MEDICINSKIMA 
SESTRAMA CAFUTOVI IN 
KOROŠČEVI

Nova je tudi trajnica društva Marica 
Kaučevič iz Dražencev, ki je tajniške

obveznosti prevzela od Jožice Šijanec, 
ki pa se ji v društvu zahvaljujejo za ves 
trud in aktivno delo zadnjih letih. Posebno 
zahvalo pa je Cestnik namenil tudi višji 
medicinski sestri Anici Cafuta in med. 
sestri Danici Korošec, ki sta vse do letos 
skrbeli za redno merjenje krvnega tlaka in 
odziv je bil iz leta v leto boljši. To zgovorno 
pove, da tudi upokojenci vestno skrbijo za 
svoje zdravje.

TM

V DRAŽENCIH SREČANJE ETNOGRAFSKIH IN KORANTOVIH SKUPIN S PTUJSKEGA

Vlekli vrv in igrali nogomet
Tf rasen dan so si za 2. srečanje
■TVetnografskih in korantovih 

skupin s širšega ptujskega območja 
izbrali letošnji udeleženci, ki so se 
prvi vikend v maju srečali v športnem 
parku Draženci. Prijetno druženje je 
bilo letos namreč v rokah članov TD 
korant kluba, ki pa so se navkljub 
nekoliko slabši udeležbi izkazali kot 
dobri in izvirni gostitelji.

Kot je po srečanju povedal predsednik 
i'D korant kluba Drago Lesjak, so imeli 
veliko dela že s samimi pripravami, potem 
pa so se veseli še dobre udeležbe, saj je 
svoj prihod napovedalo kar 14 skupin, 
tako korantov kot tudi etnografskih skupin. 
A zgodilo se je drugače, je še dejal Lesjak, 
na srečanju je bilo na koncu le sedem 
skupin, skupaj z domačima, ampak ti so se 
imeli zares odlično in uživali tudi v dveh 
tekmovalnih igrah. Kdo bo močnejši? Foto: Lesjak
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“Najmočnejši” so se pomerili v vleki vrvi, 
tisti najbolj spretni z žogo pa v malem 
nogometu. Organizatorji so za najboljše 
tri ekipe pripravili tudi pokale in ježevke 
velikanke, ki so še posebej izstopale na 
prireditvenem prostoru. In še nekaj je bilo 
zanimivo, da so se v finalnem obračunu v 
vleki vrvi pomerile predstavnice nežnejšega 
spola iz TD korant kluba in ekipa koran- 
tov z Destrnika, ki pa je morala priznati 
premoč ženski ekipi, a ta je pokal za prvo 
mesto kasneje odstopila Destrničanom 
- na koncu ekipnim zmagovalcem. Poleg 
teh so na srečanju sodelovali še koranti iz 
Spuhlje, Demoni, skupina korantov Duh, 
koranti Petovio in dve domači skupin TD 
korant klub.

Na koncu je bilo najvažnejše, da je dru
ženje v Dražencih uspelo, je dejal Lesjak, 
ki se je posebej zahvalil tudi sponzorju za 
vso pomoč in izrazil upanje, da se bodo 
tovrstna druženje še nadaljevala, kajti tudi 
izven pustnega časa je za korante in druge 
skupine lahko zanimivo.

Člani TD korant kluba v Novem Vinodolskem. Foto: D. Bečirovič
KORANTI TD KORANT 
KLUBA NASTOPILI 
ŠE V NOVEM 
VINODOLSKEM

Še ne dolgo nazaj smo v medijih veliko 
brali in slišali o tem, da je v obmor
skem Novem Vinodolskem bilo nadvse 
dobro obiskano srečanje karnevalskih 
mest Evrope in tam so bili tudi predstav
niki Ptuja. Kar nekaj pustnih likov in vse 
dosedanje prince ptujskega karnevala so 
Ptujčani popeljali na srečanje, v posebej

Utrinek z nastopa v Novem Vinodolskem. Foto: D. Bečirovič

Pokali in ježevke velikanke v pričako
vanju “zmagovalcev”. Foto: Lesjak

velikem številu pa so tja odpotovali še člani 
TD korant kluba, ki so nastope združili s 
podaljšanim izletom.

Drago Lesjak je bil izredno vesel, da so 
jih povabili zraven, še bolj pa, da so jim 
sploh dovolili, da gredo v Novi Vinodolski 
v nekoliko večjem številu, saj so se v klubu 
zmenili, da potovanje nekoliko podaljšajo 
in si naredijo s tem skupni izlet. To jim je 
tudi uspelo, v Novem Vinodolskem pa so 
imeli še to čast, da so nastopili na prav 
posebnem kongresu in tam prejeli številne 
pohvale, zadnjo pa po prihodu domov še

v pismu, ki jim ga je poslal župan MO Ptuj 
dr. Štefan Čelan.

Nastopati v kožuhu ob visokih tempe
raturah ni bilo preprosto, nam je zaupal 
Lesjak in dodal, da je po njegovem potre
bno preizkusiti tudi to in za to niti njemu 
niti njegovim kolegom sploh ni žal.

Za tri člane TD korant kluba so zadnji 
meseci zelo spremenjeni, saj le-ti merijo 
moči na Toboganu v ptusjkih Temrmah in 
vsaj dvema je v drugi polovic junija kazalo 
odlično. Njuni kolegi držijo pesti za zmago.

TM
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HAJDINSKI PLANINCI NA TROMEJO NA PEČ (1510 M)

Tja, kjer je doma prijateljstvo in mir
^^lovenija, za katero radi rečemo, da je v obliki 
sJF"kokoši", ima tik nad svojim repom eno od tromej; 

tromejo med Slovenijo, Italijo in Avstrijo, ki leži na hribu, 
imenovanem Peč. S svojimi 1510 metri nadmorske višine 
je stična točka slovanstva, romanstva in germanstva. Tro
meja je od leta 1994 tudi uradni simbol miru.

Indijski duhovni učitelj Sri Cinmoj je s programom Cvetovi miru 
na edinstven in učinkovit način združil preproste ljudi v svetovno 
prijateljstvo in mir. V okviru tega programa je svetovnemu miru 
posvečenih več kot 1100 znamenitosti po vsem svetu in od leta 
1994 tudi evropsko stičišče treh jezikovnih skupin in kultur, ki se 
dviga nad Ratečami. Na vrhu je spomenik, na katerem piše, da so 
gore simbol miru, spokojnosti in notranje globine.

Na spomeniku je med drugim zapisano:

"MIR NE POMENI LE, DA NI VOJNE,
MIR POMENI, DA VLADA HARMONIJA,
LJUBEZEN, DOPOLNJEVANJE IN STRPNOST'

(Sir Chinmoy)

Pohodniki, bilo jih je za cel avtobus, so se zbrali pred osnovno 
šolo Hajdina ob 6. uri zjutraj. Z avtobusom so se odpeljali do mej
nega prehoda Korensko sedlo, kjer so pohod pričeli iz avstrijske 
strani. Ustavili so se v avstrijski koči Dreilandereckhutte, 1423 m. 
Vzpon na Peč je bil prijeten in sploh ne naporen. Na vrhu jih je 
poleg TV stolpa čakalo trideželno znamenje, ki jih je opozorilo, da 
so na stičišču treh največjih evropskih narodnostnih skupin. Hrib,

s slovenskim imenom Peč, italijanskim Monte Forno oz. nemškim 
Ofen, je simbol miru in spoštovanja med narodi.

Z vrha se je pohodnikom odprl pogled vse od Triglava, Razorja, 
Prisanka do Mojstrovke, Ponc in Mangarta. Na avstrijski strani so 
opazovali Dobrač in tudi Grossglockner. Avtstrijci so na severni 
stran hriba uredili prijetno smučišče, tako da je tromeja obiskana 
preko celega leta. Pot navzdol so ubrali po slovenski strani in tako 
prispeli do Planinskega doma Tromeja na Treebiži, 1145m, kjer je 
bila včasih stražarnica. Pohod so končali v Ratečah, od koder jih 
je avtobus v popoldanskih urah odpeljal proti domu.

MV
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NA HAJDINI LETOS PREGLED OBČINSKE GASILSKE OPERATIVNE SPOSOBNOSTI

Odlična ocena za vseh 19 ekip
¥ Tgasilskem poveljstvu Hajdina, 
V vanj spadajo prostovoljna gasil

ska društva Draženci, Gerečja vas, 
Slovenja vas, Hajdoše in Hajdina, 
so pripravili pregled operativnih spo
sobnosti. Gasilske ekipe so se letos 
pomerile na športnem igrišču Haj
dina, tam pa jih je pozdravil tudi haj- 
dinski župan Radoslav Simonič.

Letošnja udeležba je bila ena boljših v 
zadnjih letih, je povedal občinski poveljnik 
Janko Merc, kije bil nadvse zadovoljen s 
samo “predstavo” vseh 19 gasilskih enot iz 
poveljstva Hajdina. Vsaka od ekip, poleg

članov in članic ter starejših gasilcev so 
sodelovali tudi pionirji in mladinci, je svoje 
znanje, izkušnje in sposobnosti predstavila 
v predpisani vaji in nekako tako, kot smo 
vajeni na gasilskih tekmovanjih.

Pregled gasilske operativne sposobnosti 
na Hajdini pa je letos spremljal pomoč
nik poveljnika za tekmovanja in sodniški 
zbor pri Območni gasilski zvezi Ptuj Ivan 
Golob, ki je po koncu pregleda poveljstvu 
prisodil najvišjo oceno, kajti s predstavlje
nim je bil izredno zadovoljen. Na Hajdini 
so gasilci in gasilke petih PGD tako znova 
dokazali, da so več kot dobro pripravljeni in

Ivana Goloba (desno), predstavnika 
OGZ Ptuj in poveljnika občin, povelj
stva Hajdina Janka Merca smo ujeli v 
pogovoru.

izurjeni za opravljanje gasilskih nalog, s 
pokazanim znanjem in pripravljenostjo pa 
se bodo lahko še posbej izkazali na mnogih 
gasilskih tekmovanjih.

TM

Branko Tominc, zadnja leta tudi eden 
od treh mentorjev ženski članski dese
tini PGD Hajdoše, je na druženju na 
Hajdini doživel še gasilski krst, saj je v 
drugo postal srečen očka. Čestitamo!Gasilci so operativne sposobnosti pokazali v suhi vaji.

Tudi najmlajšim gasilcem in njihovemu mentorju iz PGD 
Draženci je šlo kot po maslu.

Občinski poveljnik Janko Merc se je večkrat ustavil pri 
komisiji A, ki je na tekmovališče spuščala ekipe. Foto: TM
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V MARKOVCIH JE BILO 9. GASILSKO TEKMOVANJE OGZ PTUJ

Slovenjevaščanom in Hajdošanom šlo odlično

Najmlajši so bili zelo zagnani in zapovrstjo dosegali same dobre uvrstitve.

j^GD Markovci je v nedeljo, 11.
K junija, na domačem športnem 

igrišču uspešno izpeljalo letošnje 9. 
gasilsko tekmovanje OGZ Ptuj, ki ga 
je združilo z že 18. memorialnim tek
movanjem pionirjev in mladincev za 
pokal Marka Slamerška. Na tekmova
lišču se je pomerilo kar 63 ekip (tudi 
iz drugih GZ po Sloveniji), najhujša 
pa je bila konkurenca med člani A, 
kjer je uspelo zmagati našim - ekipi 
PGD Slovenja vas. Na najvišji stop
nički sta bili tudi ekipi članov B in 
starejših gasilcev PGD Hajdoše.

Zbrane na velikem gasilskem tekmova
nju v Markovcih je pozdravil novi pred
sednik OGZ Ptuj Marjan Meglič, ki je 
bil tokrat tudi v vlogi predsednika tekmo
valnega odbora, pri podeljevanju odličij; 
pokalov in medalj pa sta se mu pridružila 
še podžupan občine Markovci Franc Kosta
njevec in gospa Ivanka, mama pokojnega 
Marka Slamerška. Prav Marku v spomin 
namreč Markovčani vsako leto pripravijo 
odmevno gasilsko tekmovanje za najmlajše 
iz gasilskih vrst.

Sicer pa je bil s tekmovanjem samim po 
zaključku zadovoljen tudi Markovčan Janez 
Liponik, nadzornik tekmovanja, bolj znan 
kot regijski poveljnik, kije dejal, daje tekmo
vanje potekalo brez težav, udeležba je bila 
dobra, pa še vreme je na vso srečo vzdržalo. 
V vlogi vodje tekmovanja pa je bil tokrat 
poveljnik OGZ Ptuj Zvonko Glažar.

MEDALJE IN POKALI LE 
NAJBOLJŠIM

V vaji z vedrovko in prenosu vode je med

pionirji slavila ekipa PGD Nova vas, pri pio
nirkah pa ekipa PGD Bukovci. Mladinci in 
mladinke so se pomerili v vaji z ovirami in 
štafeti na 400 metrov; med mladinci so 1. 
mesto osvojili mladi gasilci PGD Grajena, 
med mladinkami pa ekipa PGD Zreče.

Drugače je bilo v konkurenci članic A in 
B, kjer Bukovčanke in Podvinčanke sploh 
niso imele konkurence, torej je najvišje 
mesto ostalo v njihovih rokah.

V vaji z motorno brizgalno in vaji razvršč
anja pa so se tako kot članice pomerili še 
člani A in B; med mlajšimi je moči merilo 
kar 18 desetin, 1. mesto je na koncu pri
padlo ekipi PGD Slovenja vas, drugi so bili 
Bukovci 1, tretji pa Stojnci 1, na prav tako

odličnem 4. mestu pa ekipa PGD Gerečja 
vas.

Ekipa članov BPGD Hajdoše je slavila 
zmago v svoji konkurenci, odlično 3. mesto 
je osvojila ekipa PGD Gerečja vas, na 4. 
mesto pa so se uvrstili člani B PGD Slove
nja vas.

Starejši gasilci, tekmovale so le tri ekipe, 
so se pomerili v vaji raznoterosti in vaji s 
hidrantom. Odlično se je znova odrezala 
ekipa PGD Hajdoše, kije osvojila 1. mesto, 
na drugo se je uvrstila ekipa PGD Gerečja 
vas, zadnji - tretji pa so bili Podvinčani.

Čestitka vsem za odlične uvrstitve!

TM

Starejši gasilci so dokazali, da so še zmeraj zelo spretni, Del ekipe PGD Slovenja vas (člani A), ki je že slavila zmago 
tudi takrat, ko gre za nadvse zanimivo vajo raznoterosti. v Markovcih. Foto: TM
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4. GASILSKO TEKKMOVANJE ZA POKAL SLOVENJE VASI

Navkljub slabemu vremenu 10 ekip
\ TPGD Slovenja vas so se tudi 
V letos odločili za svoje, društveno 

gasilsko tekmovanje, ki so ga na 
domačem terenu pripravili v soboto, 
10. junija. Udeležba je bila sicer v 
primerjavi z lanskim letom slabša, a 
kljub dežju še zadovoljiva in slove- 
njevaškim gasilcem to ni vzelo volje 
do priprave nadaljnih tekmovanj.

Sedem moških in tri ženske članice ekipe 
so se pomerili na športnem igrišču v vaji po 
CTIF programu, teka pa letos niso vključili 
v program. Vse skupaj je potekalo pod 
budnim očesom sodnikov, ki so na koncu 
razsodili in določili.

V članski konkurenci je med moškimi eki

pami 1. mesto osvojila ekipa PGD Tinje, 
2. mesto PGD Hajdoše in 3. mesto člani 
PGD Hrašenski Vrh, sledile pa so jim še 
ekipe iz Kapele, Gabernika, Gerečje vasi in 
Hajdine.

Med ženskimi ekipami ni bilo prehude 
konkurence, na koncu pa so 1. mesto 
in prehodni pokal odnesle članice PGD 
Žetale, 2. mesto so osvojile gasilke PGD 
Gabernik in 3. mesto gasilke iz sosednjega 
PGD Gerečja vas.

Zbrane na gasilskem tekmovanju v Slo
venji vasi je posebej pozdravil tudi župan 
občine Hajdina Radoslav Simonič, ki 
je tekmovalcem čestital ob podelitvi poka
lov, pridružila pa sta se mu je še občinski

poveljnik Janko Merc in predsednik vaške 
skupnosti Janko Vegelj. V imenu OGZ Ptuj 
se je tekmovanja udeležila Marica Mlakar, 
tekmovanje pa si je že po tradiciji prišel 
ogledat tudi Ivan Golob iz OGZ Ptuj.

Slovenjevaški gasicli so bili še posebej zado
voljni, da so jim pri organizaciji tekmovanja 
- poleg glavnega pokrovitelja občine Haj
dina na pomoč priskočili nekateri sponzorji 
in donatorji, kar je še dodatna vzpodbuda 
za vnaprej, nam je povedal predsednik PGD 
Slovenja vas Aleš Burjan, ki je bil predsednik 
tekmovalnega odbora, vodja tekmovanja pa 
je bil tokrat Ignac Skaza.

TM

Ekipa Članic PGD Gerečja vas Utrinek s tekmovanja v Slovenji vasi. Foto: TM

2. GASILSKO 
TEKMOVANJE ZA POKAL 

GEREČJE VASI

Letos le sedem
enot

asilsko društvo Gerečja vas je 
VJv soboto, 13. maja, organizi

ralo 2. gasilsko tekmovanje za pokal 
Gerečje vasi. Tekmovanje, ki se je 
odvijalo v športnem parku Gerečja 
vas je bilo organizirano za člane in 
članice A ter starejše gasilce.

Udeležilo se ga je 7 ekip gasilcev iz naše 
občine in izven nje. Prve tri ekipe v vsaki

TM* ■ EuRvjj▼ lij ivlIV m, TO
jk dM

Na gasilskem tekmovanju v Gerečji vasi

46



HAJDINČAN iulii 2006

kategoriji so prejela priznanje in pokale.

V kategoriji članov je zmagala ekipa PGD Žetale, sledile so ji 
PGD Tinje, PGD Gerečja vas, PGD Kebelj in PGD Hajdoše. 

v V kategoriji članic se je tekmovanja udeležila le desetina iz PGD 
Žetale. Prav tako se je udeležilo tekmovanja starejših gasilcev 
samo domače društvo - PGD Gerečja vas. Vsem sodelujočim 
ekipam so priznanje podelili poveljnik domačega društva Seba
stjan Pungračič, poveljnik občinskega poveljstva Hajdina Janko 
Merc in vodja tekmovalnega odbora Franci Nahberger.

Organizatorji si želijo, da bi se tekmovanja naslednje leto udele
žilo več ekip gasilcev.

J. Lešnik

Najboljšim je nagrade podelil Janko Merc.

V HAJDOŠAH ŽE TRADICIONALNO DOBRO OBISKANO GASILSKO TEKMOVANJE

Tekmovalo okrog 260 gasilcev
¥ THajdošah je 3. junija 2006 
V potekalo člansko gasilsko tek

movanje za Pokal Hajdoš in 9. Pokal 
gasilske zveze Slovenije, na kate
rem so nastopale tekmovalne enote 
članic A, članov A in članov B. Člani 
in članice so se v skladu z razpisom 
pomerili v dveh disciplinah: v suhi 
vaji - CTIF in štafetnem teku.

Na letošnjem tekmovanju je sodelovalo 
skupaj 26 tekmovalnih enot, kar pomeni, da 
se je tekmovanja udeležilo okoli 260 gasilk 
in gasilcev v naslednjih kategorijah: članov 
A: 22 enot, članic A: 3 enote, članov B: 2 
enoti.

GASILKAM IN GASILCEM 
ČESTITAL ŽUPAN SIMO
NIČ

Prvo mesto pri članicah so osvojile 
gasilke iz PGD Gabernik, domačinke iz 
PGD Hajdoš so tokrat zasedle drugo 
mesto, tretje mesto so dosegla dekleta iz 
PGD Majšperk. Pri članih A so prvo mesto 
dosegli člani PIGD Krka iz Novega mesta. 
Drugo mesto so osvojili člani iz PGD Kebelj 
in tretjo člani iz PGD Sela. Odlično so se 
odrezali tudi domači člani A, ki so dosegli 
11 mesto. Tekmovanja so se udeležili tudi

člani A iz PGD Gerečja vas.

V deževnem in mrzlem vremenu sta se 
med seboj pomerili tudi dve ekipi članov B, 
domačini iz PGD Hajdoš so tokrat morali 
priznati premoč članov iz PGD Strekljevec. 
Ob zaključku tekmovanje je župan občine 
Hajdina Radoslav Simonič pozdravil vse 
sodelujoče ekipe, najuspešnejši ženski ekipi 
pa je podelil medalje in pokal.

Ob tej priložnosti se PGD Hajdoše zahva
ljuje vsem, ki so kakorkoli pomagali pri 
izvedbi še enega, v Sloveniji dokaj prepoz
navnega tekmovanja. Zahvaljuje pa se tudi 
vsem sponzorjem in donatorjem.

Metka Vidovič

"h":- ■ -4, - ■ ' .4--

'o

Sodniki so tudi tokrat imeli precej dela, saj so enotam 
podelili lepo število negativnih točk. Foto: Vidovič Eno izmed gasilskih enot smo ujeli tik pred izvedbo vaje.
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SKUPŠČINA ŠPORTNE ZVEZE HAJDINA ZA LETO 2005

Finančna sredstva za šport v občini morajo
biti večja

¥ Tpetek, 21. aprila 2006, je bila 
V v prostorih Gostilne Koštomaj 

v Skorbi organizirana redna letna 
skupščina Športne zveze Hajdina. Na 
njej so bili prisotni predstavniki posa
meznih športnih društev in klubov iz 
občine Hajdina, župan in nekateri 
svetniki občine Hajdina in pa ostali 
privrženci športa iz občine Hajdina. 
Po uvodnem pozdravu gostov, ki ga 
je podal predsednik ŠZ Hajdina mag. 
Stanko Glažar, je sledil obvezni pro
tokol na rednih skupščinah zvez oz. 
društev, in sicer so poročila o delu 
v letu 2005 podali predsednik ŠZ 
Hajdina mag. Stanko Glažar, sekre
tar in blagajnik ŠZ Sandi Mertelj in 
predsednik nadzornega odbora ŠZ 
Martin Turk. V poročilih predsed
nika in sekretarja ŠZ je bilo zaslediti 
potrebo po večjem finančnem kolaču 
za področje športa.

V razpravi po poročilih je delovanje ŠZ 
kot pozitivno najprej ocenil župan občine 
Hajdina g. Radoslav Simonič, pou
daril pa je tudi, da se za šport nameni 
dovolj finančnih sredstev, še posebej pa 
so določena finančna sredstva namenjena 
investicijam in investicijskemu vzdrževanju 
športnih objektov v občini Hajdina.

Sekretar ŠZ Hajdina Sandi Mertelj pa je 
v razpravi podal nekakšno iztočnico za pri
hodnost športne dejavnosti v občini Haj
dina. Osnova je stavek: ODLIČNOST 
NAMESTO POVPREČNOSTI Dejstvo 
je namreč, da smo trenutno glede športa 
v občini zadovoljni s tem kar imamo, kar 
pa je zagotovo bolj ali manj le povprečno, 
o nekakšni odličnosti sploh ne moremo 
govoriti. Da pa bi se sploh lahko približali 
terminu odličnost, je potrebno urediti pred
vsem tri dejavnike:

- športna infrastruktura v občini (pokrite 
tribune s sedeži, razsvetljava, igrišča z 
umetno travo, primerni klubski prostori 

...),
- šport naj mlajših (otroška nogometna 

šola občine Hajdina) in

- tekmovalni uspehi klubov v občini 
(osvojitve prvih mest namesto mest na sre
dini oz. na dnu lestvic).

Seveda pa je za izpolnitev teh treh pogo
jev potreben tudi in predvsem posluh 
župana in občinskega sveta, ki sicer name
nijo določen tolar za šport v občini, vendar 
pa je za zgoraj navedeno misel o odličnosti 
to vsekakor premalo.

Predsednik ŠZ Hajdina mag. Stanko 
Glažar je na koncu še poudaril, da bo

vizija športa v naslednjih letih zagotovo 
usmerjena v odličnost na vseh področ
jih, predvsem na področju tekmovalnega 
športa, vsekakor pa ne smemo zanemariti 
tudi področja rekreacije v občini, ki tudi 
vse bolj pridobiva na pomenu.

Sekretar Športne zveze Hajdina 
Sandi MERTELJ

Poletna šola nogometa 2006

PRVI KORAK K OTROŠKI 
NOGOMETNI ŠOLI 
OBČINE HAJDINA

Športna zveza Hajdina je tudi letos v 
sodelovanju s klubi in društvi iz občine 
Hajdina, pripravila tri Poletne šole, ki so se 
odvijale v prvih dveh tednih poletnih poči
tnic. ŠD Hajdina je pripravilo Poletno šolo 
nogometa, Tenis klub Skorba je organizi
ral Poletno šolo tenisa, ŠD Gerečja vas pa 
je bilo organizator Poletne šole odbojke na 
mivki za dekleta. Vse tri šole so bile organi
zirane na primernem nivoju, brez kakršnih
koli pripomb.

Poletna šola nogometa je letos potekala 
na igrišču NK Hajdina, vanjo pa je bilo 
vključenih rekordno število otrok za takšno 
prireditev, kar 40, njihova starost pa je bila 
od 5 do 12 let, od tega tudi dve deklici. 
Posebej veseli dejstvo, da so se letos prija
vili predvsem najmlajši, saj je velika večina 
teh otrok praktično prvič bila vključena v 
kakšno organizirano skupino igranja nogo
meta. Zaradi množičnosti prireditve smo 
morali aktivirati kar pet strokovno usposo
bljenih trenerjev, ki so delo opravili več kot 
korektno. Seveda se takoj vzpostavi vpra
šanje, od kod naenkrat toliko otrok iz naše 
občine oz. njene bližnje okolice (Breg, Tur
nišče), ko pa vsi predstavniki naših klubov, 
na veliko govorijo o pomanjkanju števila 
otrok v njihovih klubih. Odgovor je jasen, 
otrok, ki so zainteresirani za nogomet, je 
še vedno več kot dovolj, potrebno jih je le 
prepričati, da ostanejo v teh naših klubih. 
No, za kaj takega pa je seveda potrebno 
ogromno truda, dobre volje in potrpljenja, 
česar pa praktično v vseh naših klubih več 
ali manj primanjkuje. Z otroki se namreč 
ukvarjamo dokaj slabo, predvsem pa je 
vprašljiva naša strokovnost, za kar so pot
rebni dovolj dobri strokovni kadri, ki jih v 
občini Hajdina zagotovo primanjkuje.

Predsednik ŠZ Hajdina mag Stanko Glažar (levo) je zagotovo med najbolj zaslu
žnimi za razvoj športne dejavnosti v občini Hajdina.
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Skupinska slika udeležencev Poletne šole nogometa 2006

Že dalj časa se v občini Hajdina poraja 
ideja o ustanovitvi Otroške nogometne 
šole občine Hajdina, v katero bodo 
vključeni mladi nogometaši iz občine 
Hajdina in njene bližnje okolice. Z vidika 
nogometnih klubov iz občine Hajdina je 
ideja več kot dobrodošla, saj se praktično 
vsi klubi ubadajo s problemom zagotavlja
nja mlajših selekcij v trenutnih tekmovalnih 
sistemih. Projekt ONŠ občine Hajdina, ki 
bo potekal pod okriljem SZ Hajdina, ima 
predvsem osnovni namen, da se z organi
ziranim pristopom, delom in sodelovanjem 
vseh nogometnih klubov iz občine Hajdina 
zagotovi pravi pristop in vključevanje čim 
večjega števila naših otrok v nogomet. 
Osnovne vsebine projekta, ki predstavljajo 
pogoj za kvalitetno delo, pa so:

- strokovno pripravljeni programi, ki vse
bujejo mesečne in letne načrte,

- ustrezno usposobljeni trenerji,

- aktivno sodelovanje z nogometnimi 
klubi iz občine in

- sodelovanje s starši in osnovno šolo. 

Glede na letošnji velik odziv otrok v Pole
tni šoli nogometa, je morda prav sedaj 
napočil pravi trenutek za organiziranje 
ONŠ, saj velika večina teh otrok še ni nikjer 
vključena v nogometne programe. Veliko 
vlogo pri tem ima seveda ŠZ Hajdina, ki 
mora sedaj doseči določene kompromise 
med posameznimi klubi iz občine, saj ti 
otroci praktično prihajajo iz celotne občine 
Hajdina. Potrebno se bo dogovoriti o ustre
znih strokovnih kadrih, ki bodo te otroke 
učili osnov nogometa, o obliki tekmovanja, 
o financiranju te šole, skratka o obvezno
stih oz. odgovornostih posameznih klubov 
do te šole. Seveda je priporočljivo, da se v 
organizacijo vključijo tudi starši teh otrok, 
in tudi obe osnovni šoli (OŠ Hajdina in OŠ 
Breg).

Na koncu naj še enkrat poudarim, da je 
ideja o ustanovitvi ONŠ občine Hajdina 
stara že več let, a se je do sedaj o tem 
le govorilo. Posamezni klubi iz občine so 
rešitve raje poiskali na Kidričevem, Ptuju, 
Zlatoličju ali v Juršincih iz preprostega raz
loga: nogometni klubi iz občine Hajdina 
se namreč med seboj praktično ne morejo 
nič konkretnega dogovoriti, vsak dobese
dno skrbi le zase oz. za svoje koristi, njihov 
pogled na nogomet je usmerjen zelo ozko. 
Močno upam, da se bodo stvari v bližnji 
prihodnosti na tem področju bistveno spre
menile ter da bomo imeli koristi prav vsi, 
predvsem pa ta mlajša populacija nogome
tašev, ki bi rada le igrala nogomet v kakšni 
malce bolj organizirani obliki v občini Haj
dina.

Seznam udeležencev Poletne 
šole nogometa 2006:

Skupina 1 (8 otrok): letniki 1999 
- 2000; trenerja: Gorazd Ladinek,

Gašper Malek
Jaša Stošič, Niko Fridl, Nino Gerečnik, 

Blaž Prelog, Tomaž Gojčič, Urban Tomanič, 
Patrick Mohorko, Jaka Mesarič.

Skupina 2 (9 otrok): letniki 1998; 
trener: Aleksander Verlak

Aljaž Stošič, Patrick Trol, Aljaž Kaisersber- 
ger, Gašper Mlakar, Marko Panikvar, Aljaž 
Nahberger, Blaž Bezjak, Gašper Kopše, 
Matic Dobnik.

Skupina 3 (10 otrok): letniki 1997; 
trener: Sandi Mertelj

Kevin Cafuta, Marcel Kaisersberger, Alen 
Markovič Ogrizek, Žiga Glažar, Žan Lam
berger, Sebastjan Mlinarič, Erik Zorec, Denis 
Hreljič, Sebastjan Bedrač, Žan Vratič.

Skupina 4 (13 otrok): letniki
1995-1996; trener: Toni Lipavšek
Gregor Rihtarič, Simon Kaisersberger, 

Benjamin Mlinarič, Tadej Vindiš, Nejc Vau
potič, Nuša Vaupotič, Aljaž Šori, Tomaž 
Rihtar, Domen Valenko, Jan Zupanič, Denis 
Paveo, Matic Hrga, Jana Mohorko.

Sekretar ŠZ Hajdina 
Sandi MERTELJ

Nogometno dogajanje na 
Hajdini

HAJDINA PRVAK, A NE 
BO NAPREDOVALA V 
ŠTAJERSKO LIGO !?!

Nogomet kot najbolj razširjena športna 
dejavnost v občini je obrnil še en list v 
svojem delovanju, končana je namreč tek
movalna sezona 2005/2006. Rezultati, ki 
so jih posamezne ekipe osvojile v tekmo
vanjih, so zagotovo odraz celoletnega stro
kovnega dela, le majhen delež gre namreč 
pripisati sreči oz. morda še kakšni sodniški

krivici. Iz občine Hajdina, ki je v letošnji 
sezoni v različnih tekmovalnih sistemih 
tekmovala s kar 23-imi ekipami, izhajata 
kar dva prvaka. Člansko moštvo NK Haj
dina je namreč osvojilo naslov prvaka v 
1. MNL Ptuj s kar prepričljivo prednostjo 
10—ih točk, veteranska ekipa Hajdine pa 
je »zopet« osvojila naslov prvaka v konku
renci veteranov. No, potrebno je še pouda
riti, da je za veteransko ekipo to njihov že 
tretji naslov v štirih letih delovanja te lige, 
kar dovolj zgovorno priča o kvaliteti te 
ekipe.

Članska ekipa NK Gerečja vas pa je v 
Štajerski ligi na koncu osvojila zelo solidno 
četrto mesto v konkurenci 14—ih ekip, kljub 
dejstvu, da je ekipa zelo nihala v rezultatih 
skozi vso leto. No, na koncu je za takšno 
uvrstitev zadostovala serija zmag v zadnjih 
krogih, ki so bile dosežene še na dokaj pre
pričljiv način. Ekipa Gerečje vasi je torej v 
dveh letih nastopanja v Štajerski ligi doka
zala, da je stabilen član te lige, in da se 
lahko več kot le enakovredno kosa z eki
pami iz Maribora, Celja in Ptuja.

Rezultati ostalih članskih ekip iz občine 
Hajdina so bolj ali manj povprečni: NK 
Skorba je pristal na 8. mestu, NK Slovenja 
vas na 11. mestu, NK Hajdoše pa na 6. 
mestu v 2. MNL Ptuj. Tudi na področju 
mlajših selekcij rezultatsko gledano ni bilo 
izstopanja od povprečnosti, morda velja 
omeniti kadete Slovenje vasi in Hajdoš in 
starejše dečke iz Slovenje vasi, ki so bili na 
koncu uvrščeni pri vrhu prvenstvenih les
tvic.

Naj omenim še situacijo v NK Hajdina, ki 
je vsekakor zelo specifična za razmere na 
tem nivoju tekmovanja. Ekipa je namreč 
osvojila prvo mesto, pa vendarle ne bo 
napredovala v višji rang tekmovanja, to 
je v Štajersko ligo. Razlogov za takšno 
nepričakovano odločitev je več, najpo
membnejša pa sta predvsem dva: neam-
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NK Hajdina, prvaki lige MNZ Ptuj, ki pa jim zaradi neambicioznosti posamezni
kov ni usojeno tekmovati v Štajerski ligi. Foto: Črtomir Goznik

bicioznost na eni strani in pomanjkanje 
motiva na drugi strani. Seveda bo takšna 
odločitev zagotovo najbolj prizadela pred
vsem mlajše igralce ekipe in ambiciozni 
strokovni kader ekipe, ki si napredovanja 
želijo, pa vendarle njihove želje niso bile 
uslišane. Potrebno je še poudariti, da ima 
sicer napredovanje zraven določenih pred
nosti tudi nekatere slabosti, pa so vendarle 
v manjšini.

Med prednosti zagotovo spadajo:

Športni motiv nogometašev:
Ker j e ekipa zanesljivo osvojila prvo mesto 

v ligi MNZ Ptuj, je z vidika športnega 
motiva primerno, da napreduje v višji rang 
ter da se poskuša dokazati še v konkurenci 
močnejših ekip.

Igralsko napredovanje:
Z igranjem v višjem rangu tekmovanja 

igralci napredujejo tudi v razmišljanju o 
nogometu, zagotovo se dvigne njihova kva
liteta, pridobijo si tudi določene izkušnje.

Organizacijski motiv kluba:
Z napredovanjem v višji rang tekmova

nja, se klub reorganizira na vseh področjih 
(člansko moštvo, mlajše kategorije, finan
čni odbor), zaradi tega napreduje tudi v 
organizacijskem smislu.

Igralski kader:
Z napredovanjem v višji rang tekmovanja 

so možnosti za prihode kvalitetnejših igral
cev večje, prav tako je nato NK Hajdina 
interesantna za mlade igralce iz Drave in 
Aluminija.

Organizacija tekem:
V Štajerski ligi so tekme zagotovo organi

zirane na višjem nivoju, igrišča so v primer
javi z MNL Ptuj boljše pripravljena, prav 
tako je nivo sojenja v celoti gledano boljši.

Iskanje potencialnih sponzorjev, 
donatorjev kluba:

Z nastopanjem v višjem rangu tekmova
nja se interes potencialnih sponzorjev oz. 
donatorjev lahko poveča, saj je področje 
reklamiranja svojih storitev sedaj razširjeno

na območje Maribora, Celja in Ptuja.

Med slabostmi napredovanja v Štajersko 
ligo pa naj omenim predvsem le dva fak
torja:

Finančni vidik:
Štajerska liga ni z vidika stroškov samega 

tekmovanja nič kaj bistveno dražja od 
lige MNZ Ptuj, saj je po strokovni oceni 
ta razlika na letni ravni le do 500.000 SIT. 
Seveda pa se poraja vprašanje, ali si v tem 
rangu tekmovanja določene nagrade ne 
zaslužijo tudi sami nogometaši, saj zago
tovo porabijo več svojega prostega časa, 
pa tudi obremenitev treningov je večja. 
Ob upoštevanju dejstva, da se igralcem 
omogoči tudi kakšna povrnitev prevoz
nih stroškov na treninge in tekme, pa je 
seveda naloga uprave kluba, da na letni

ravni dodatno še zagotovi cca. 1.000.000 
SIT, kar pa je lahko v današnjih časih dokaj 
velik problem.

Obisk na tekmah:
Štajerska liga je trenutno vsekakor manj 

zanimiva za gledalce, kakor je to liga MNZ 
Ptuj, kjer se praktično iz tedna v teden 
igrajo »občinski derbiji«.

Z vidika prednosti in slabosti napredova
nja zmagajo torej tisti, ki si napredovanja 
tudi želijo, pa vendarle se to v letošnjem 
letu, kot sedaj kaže, na Hajdini ne bo zgo
dilo. Škoda, le upamo pa lahko, da na 
podobno priložnost ne bo potrebno čakati 
celo večnost.

Sekretar ŠZ Hajdina 
Sandi MERTEU

60 let ŠD Hajdina - TEDEN NOGOMETA
Torek 11.7.2006 ob 18.00,

Drava Ptuj: Mura 05
Sobota 15.7.2006 ob 18.00,

NK Aluminij : CMC Publikum

Sreda 12.7.2006 ob 18.00,
NK Zavrč : Dravinja Duol

Nedelja 16.7. 2006. ob 18.00,
NK Nafta : NK Varteks Varaždin

Petek 14.7.2006 ob 18.00,
NK Hajdina : NK Bežigrad 

z bivšimi zvezdami slovenskega nogometa

V nedeljo, 16.7.2006 ob 20.00 bo krajša 
slovesnost ob 60. jubileju ŠD Hajdina.

Vabljeni ljubitelji nogometa!
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Dobrodelna kolesarska akcija
k

HODOŠ - ANKARAN (340 km)
Zvone Hasemali, navdušen kolesarski maratonec iz Hajdine, 

se je odločil, da bo s pomočjo prijateljev v soboto, 29.7.2006, v 
najkrajšem možnem času prevozil Slovenijo po diagonali.

Vožnja bo potekala v dobrodelne namene. Zbirali bomo sred
stva za izboljšanje zdravstvenega stanja 15-letne Mojce Sagadin iz 
Njiverc, ki boleha za mitohondrijskim celičnim obolenjem.

Mojca, katere oče Ivan izhaja iz Zg. Hajdine, obiskuje šolo Gus
tava Šiliha v Mariboru. Že od 3. leta je vse njeno življenje odvisno 
od družine in prijateljev. Da imajo Sagadinovi veliko prijateljev, 
bi želeli dokazati tudi z našo akcijo, zato Vas vabimo, da se nam 
pridružite.

Vaš prispevek za Mojco lahko nakažete na transakcijski račun 
SKB banke:

03182-1000188690
s pripisom za Mojco Sagadin

Za donacije se Vam že vnaprej zahvaljujemo!

GMESŠ = £M£M&£K1 ($§4® formi)

[ksOasacsCfl ansosttmise

B86®0®6ia 
so aofltefimjKfisflOsfe® 
ssOfl&aB SaftsaiflS®

Pripravljalni odbor - kontaktne osebe
Magda Sagadin 031 565 032 

Franci Zupanič 041 568 750 

Matija Brodnjak 040 848 272

NA OBISKU PRI »HAJDINSKIH« TABORNIKIH NA GAJSERJEVI DOMAČIJI V SKORBI

Pet razgibanih taborniških dni
srede, 28. junija do nedelje, 2.julija je bilo 31 

V-r počitnikarjev - učencev OŠ Hajdina nastanjenih 
na lepo ohranjeni Gajserjevi domačiji v Skorbi. Tam so 
preživeli pet nepozabnih taborniških dni in večerov, bili 
neverjetno ustvarjalni in hkrati navdušeni, mnogi med 
njimi pa so se tabora udeležili prvič.

Tudi letos je za tabor poskrbelo Društvo Praha, društvo za ustvar
jalno preživljanje prostega časa, velik del finančnih sredstev pa je 
za svoje počitnikarje zraven primaknila še občina Hajdina. Urška 
Horvat, ki je bila letošnja voditeljica tabora, 24 ur pa sta ji bila v 
veliko pomoč še Gregor in Mitja, je bila ob zaključku navdušena 
in izredno zadovoljna, posebej pa je pohvalila otroke. Po njenih

. -v~

Iz občine Hajdina se je tabora udeležilo 31 počitnikarjev in na skupni fotografiji so v družbi svojih priljubljenih mentorjev 
(Foto: Gajser)
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besedah sodeč so bili zelo pridni, poslušni in ustvarjalni, taki kot 
taborniki morajo biti.

Sicer pa je Urška z mladimi neizmerno uživala vseh pet dni in 
počeli so marsikaj; kopali so se v ptujskih Termah, priredili nogo
metni turnir in še mnogo zanimivih športnih iger, se šli igre »lov 
na lisice«, z rancarko so se vozili po Dravi, s pomočjo mentorjev 
iz Rogatca so v delavnici izdelovali zapestnice iz ličja, razglednice, 
ki so jih olepšali z žigi iz krompirja, hodili so s hoduljami, poskr
beli pa še za popoln piknik s starši in si privoščili eno posebnost 
- skavtski kruh. Sami so skrbeli za vse, tudi pomivanje posode 
je bilo njihovo opravilo, je še omenila Urška ter dodala, da so se 
otroci zares izkazali in si zaslužijo veliko pohval.

Alino, Urško, Urbana, Tadeja, Tilna in Majo so povprašali še o 
taborniških vtisih in izvedeli, da se jim je zelo dopadlo, da so doži
veli marsikaj in se želijo tabora udeležiti spet prihodnje leto.

Urški, Mitju. Gregorju in vsem ostalim iz društva Praha pa česti
tka za odličen tabor z željo, da jim idej ne zmanjka, prijetnih dru
ženj z otroki pa še manj. Tudi plesali in peli so, torej jim dolgčas še zdaleč ni bilo. 

Foto: TM

PO 45. LETIH ZAKLJUČKA OSNOVNE ŠOLE NADVSE PRIJETNO SREČANJE

Zapeli kar med šolskimi klopmi
i • 'S

IE3SI
i Z j

V spomin na ponovno snidenje v hajdinskem hramu učenosti. Foto: Studio Panda, Boštjan Gutman

^adnjega junija so se na Hajdini 
4-aznova srečala generacija nekda

njih sošolcev, ki je osnovno šolo 
zaključila leta 1961. Prvo srečanje 
so imeli že ob 25-letnici, potem pa 
vsakih pet let in zmeraj so si za kraj 
srečanja izbrali svojo nekdanjo šolo. 
Tam jih je tudi letos sprejel ravnatelj 
Jože Lah.

Nekdanji hajdinski sošolci - na srečanje

jih je prišlo 29 - so si ob obisku znova ogle
dali hram učenosti, v »svojem« razredu pa 
sedli za šolske klopi in ob pomoči nekdanje 
učiteljice glasbe 83-letne Mance Terbuc še 
družno zapeli. Po obisku v šoli so v spomin 
naredili skupno fotografijo, potem pa je 
sledilo druženje v gostilni Čelan v Slove
nji vasi do pozni večernih ur. Z njimi je 
vztrajala tudi gospa Manca in tokrat se 
je spet preizkusila v vlogi zborovodkinje,

zato je bilo tistega večera ob dobri volji še 
ogromno petja.

V odboru, ki je pripravil letošnje sre
čanje so bili Marija Rupnik, Marjana 
Zunkovič, Jože Ekart in Martin Turnšek, 
skupaj pa so se spomnili svojega že 
pokojnega sošolca Stanka Kolariča - Sla- 
vota, ki je bil vsestranski organizator vseh 
prejšnjih srečanj.

VM, TM
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Žitna strnišča so lahko žarišče plevela ali pa 
zelo koristen vir za izboljšanje rodovitnosti tal
v

^^tevilni se sprašujete, kako rav-
^?nati s strniščem potem, ko smo 

iz njive poželi eno od žit. Zelo pogo
sto vidimo na naših poljih, da so strni
šča vir zapleveljenosti ali pa so skozi 
celo poletje posušena zaradi uporabe 
totalnih herbicidov, v skrajnih pri
merih pa se nekateri celo poslužu
jejo požiganja rastlinskih ostankov 
na njivah, čeprav je to pri nas prepo
vedano.

Za ohranjanje optimalne rodovitnosti tal 
ali pa celo izboljšanje le-te ima setev strni
ščnih dosevkov izredno pomembno vlogo.

Pokritost tal z rastlinskim pokrovom ima 
številne prednosti:

- preprečuje negativne vplive dežja vetra 
in sonca na strukturo tal;

- zmanjšuje erozijo in izpiranje hranil v 
nižje sloje;

- z bogatim koreninskim sistemom in 
bujno rastjo nadzemnih delov rastlin zapu
stijo dosevki veliko organske mase v tleh, 
kar pospeši mikrobiološko aktivnost tal, s 
tem pa se zviša vsebnost humusa, ki na 
naših plitkih tleh odločilno vpliva na rodo
vitnost tal;

- preprečujejo rast in prerazmnožitev ple
velov, ki nam lahko povzročajo velike 
težave v naslednjih letih;

- bogat koreninski sistem preprečuje izpi
ranje hranil, predvsem dušika v podtal
nico, obenem pa ohranja hranila v obliki 
humusa za naslednjo kulturo;

- povečanje vsebnosti humusa, v tleh pa 
ima še številne dodatne vplive na struk
turo tal ter ohranjanje vlage v tleh in s tem 
odpornosti na sušo;

- nekateri strniščni posevki, kot so (facelija, 
gorjušica, oljna redkev) uničujejo nema- 
tode v tleh in na nek način razkužujejo 
zemljo;

- daje zavetje in hrano številnim divjim 
živalim:

- izredno prijazno deluje v naravi kot 
zeleni ali cvetoči pokrov in daje pokrajini 
čudovit kultiviran videz.

Negativnih učinkov strniščnih posevkov, 
razen dodatnega dela in stroškov, skoraj 
ni. Investicija v ozelenitev pa se nam ob 
naslednji setvi gotovo povrne s povečano 
rodovitnostjo in znižanimi stroški pridelave 
glavnih poljščin.

Kdaj, kaj in kako sejati?

V primeru da imamo njivo zapleveljeno 
s trajnimi koreninskimi pleveli, kot so slak,

osat, pirnica ali divji sirek, je smiselno njivo 
najprej razpleveliti.

Po žetvi počakamo približno tri tedne, 
da se pleveli razrastejo in dobijo čim večjo 
listno maso. Površino poškropimo s 4-6 1 
BOOMEFECTA/ha. ter po površini s tro- 
silcem za mineralno gnojilo posejemo str
niščni posevek brez predhodne obdelave. 
V tem primeru ni potrebno čakati tri tedne, 
da pleveli propadejo in da lahko strnišče

Posevek krmne ogrščice brez pred
hodne obdelave tal. Foto: Ivan Brod-

preorjemo. Površina v tem primeru ostane 
ves čas zelena, saj začne sočasno s propa
danjem obstoječih plevelov rasti strniščni 
dosevek.

Katere rastline za ozelenitev bomo sejali, 
je odvisno od kolobarja ter načina rabe 
zemljišča.

V primeru da bomo površino zorali že 
jeseni, lahko sejemo:

a. neprezimne strniščne dosevke kot 
so:

- oljna redkev (sorte Rauola, Toro, Radi
kal, Final) 20 - 25 kg/ha;

- bela gorjušica (sorte Ser val, Zlata, Tor
pedo) 15 -18 kg/ha;

- facelija (sorti Balo, Blanca) 10-16 
kg/ha;

Te rastline izredno hitro rastejo, dajo ogro
mno zelene mase in uničujejo nematode v 
tleh. So pa tudi cvetoče in medonosne.

b. prezimne dosevke, kot so:
- pšenica, ječmen ali tritikala 250- 300 

kg/ha(lahko tudi domače seme);

- oljna ali krmna ogrščica 8 -12 kg/ha;

- mnogocvetna ljulka 30 - 40 kg/ha;

- inkarnatka 25-30 kg/ha;

- druge detelje.

Prezimne krmne dosevke preoravamo 
spomladi po 15. februarju, da nam skozi 
zimo ostane zeleni pokrov.

V občini Hajdina že vse od nastanka 
občine subvencioniramo seme strniščnih 
dosevkov od 20% za semena žit, do 80% 
za ostale strniščne posevke.

Posebej bi bilo potrebno pohvaliti las
tnike zemljišč na območju naše občine, saj 
spada občina med najbolj zelene v jesen
skem in zimskem času na območju Drav
skega in Ptujskega polja.

Ne samo rože na oknih ali vrtovih, ure
jene in lepo okrašene hiše, tudi lepo obde
lana polja ter ozelenjena strnišča dajejo 
naši občini lepši videz.

Več kot 85% občine je kmetijska krajina, 
ki mora biti lepa, urejena in kultivirana. Z 
ozelenitvijo strnišč bomo izboljševali rodo
vitnost tal, hkrati pa varovali okolje ter 
vzdrževali lepo in urejeno pokrajino.

Iuan Brodnjak

V hvaležen spomin
UMRLI OD 1.4.2006

1. Ivan SVENŠEK, Hajdoše 2/e, roj. 19.12.1927, umrl 4.4.2006.

2. Marija KAISERSBERGER, Gerečja vas 108, roj. 17.5.1923, umrla 6.4.2006.

3. Marija VIDOVIČ, Hajdoše 55, roj. 4.1.1921, umrla 8.4.2006.

4. Ivan ŠTERN, Hajdoše 50, roj. 2.2.1930, umrl 14.4.2006.

5. Marija BRGLEZ, Gerečja vas 91, roj. 22.12.1913, umrla 16.4.2006.

6. Hilda ŠOHAR, Zg. Hajdina 202, roj. 17.10.1926, umrla 29.4.2006.

7. Anton VOGRINEC, Hajdoše 11/a, roj. 14.7.1937, umrl 30.4.2006.

8. Ignac KOLARIČ, Gerečja vas 92, roj. 27.6.1934, umrl 9.5.2006.

9. Veronika KAJNIH, Skorba 54, roj. 6.1.1919, umrla 16.5.2006.

10. Inge LOJEN, Slovenja vas 67/b, roj. 28.4.1966, umrla 30.5.2006.
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Hajdinčanke v Plitvicah
*t| 3. maja smo eno redkih vremen- 
A. sko brezhibnih sobot namenile 

za to, da so naši domači lahko v 
miru gospodarili brez naše komande. 
Odpravile smo se čez južno mejo. Za 
na morje se nam je zdelo še prehitro, 
zato smo si za cilj izbrale nekoliko 
bližja Plitvička jezera. Mnoge med 
nami so bile tam prvič, nekatere pa 
smo že pozabile, kako je bilo, ko smo 
kot maturantke ob povratku z nekaj
dnevne poti obvezno tudi tukaj spoz
navale lepote naše Jugoslavije.

Nekajurni sprehod, vožnja z avtobusom in 
ladjico po čudovitem nacionalnem parku, 
ki sodi med najlepše naravne znamenito

sti Evrope in obsega dobrih 29 ha gozdnih 
površin, smo namenile sproščujočemu kle
petu ter občudovanju vsega, kar je ustva
rila narava. Ustavljale smo se, da bi v 
spominu ohranile pogled na mnoge rečice 
ter slapove, ki polnijo in med seboj povezu
jejo šestnajst kristalnih modrozelenih jezer.

“Skozi tisočletja je voda oblikovala stene 
in korita, po katerih se je pretakala. Poleg 
jezer najdemo tudi nekaj votlin ter ostanke 
prazgodovinskih bivališč. Visoki gozdovi 
ponekod že dobivajo obliko pragozda, v 
katerem uspeva raznolik rastlinski in žival
ski svet. Poleg mnogih ptic najdemo tu male 
divjadi, srne, medvede, volkove, divje svinje 
in divje mačke, v vodah pa seveda postrvi,”

smo o Plitvicah prebrale na internetu.

Pot domov je minila ob petju, dobri volji 
in v znamenju priprav na srečanje s Slo
venko leta prim. Mojco Senčar. Med snova
njem načrtov za naprej pa smo se odločile 
ustanoviti bralni krožek društva, o kate
rem lahko preberete tudi v današnji številki 
Hajdinčana. Vabimo vas, da se nam pri 
tem pridružite.

Članice Društva žena in deklet 
občine Hajdina na sliki, pa tudi nekdo 
za objektivom fotoaparata, se zahval
jujemo podpredsednici Mariji Pulko, 
ki je organizirala in vodila našo 
ekskurzijo.

Tekst in foto: S. Brodnjak

OBČINA HAJDINA in
POŠTNA BANKA SLOVENIJE d.d. (bančna skupina Nove 

kreditne banke Maribor d.d.)
objavljata

RAZPIS
ZA DODELITEV KREDITOV S 

SUBVENCIONIRANO OBRESTNO MERO ZA 
POSPEŠITEV GOSPODARSTVA IN KMETIJSTVA.

Razpis je objavljen na podlagi pravilnikov o kreditiranju malega gospo
darstva in kmetijstva občine Hajdina, ki ju je potrdil Občinski svet občine 
Hajdina.

I. NAMEN RAZPISA
Občina Hajdina bo subvencionirala obrestno mero za kredite, najete 

za naslednje namene:

1. v malem gospodarstvu za:
- nakup, graditev, prenovo ali adaptacijo prostorov, namenjenih pos

lovni dejavnosti,

nakup osnovnih sredstev in opreme,
- odpiranje in zagotavljanje novih delovnih mest in samozaposlovanje.

2. v kmetijstvu za:
- graditev, prenovo, adaptacijo gospodarskih objektov kmetije, 

razširitev, posodobitev in pridobivanje novih zmogljivosti za dopol
nilne dejavnosti na kmetiji,

- nakup zemlje,

nakup osnovnih sredstev ter opreme.

Za subvencioniranje obrestne mere lahko zaprosijo:

I. v malem gospodarstvu:
- samostojni podjetniki in obrtniki,

- samostojni podjetniki po registru,

- gospodarske družbe v zasebni lasti,
- občani, ki se bodo samozaposlili.
Za sredstva lahko zaprosijo tisti prosilci, ki imajo registrirano dejavnost 

in sedež na območju občine Hajdina. Sredstva se prednostno dodelijo 
prosilcem, ki bodo zaposlili občane s stalnim prebivališčem v občini 
Hajdina, kateri svojo dejavnost opravljajo na območju občine Hajdina

ali imajo sedež dejavnosti izven občine Hajdina. Če je sedež dejavnosti 
izven občine Hajdina, je pogoj, daje lastnik občan občine Hajdina.

2. v kmetijstvu:
- fizične in pravne osebe, ki imajo stalno prebivališče in sedež v občini 

Hajdina in jim je kmetijstvo glavna dejavnost.

II. RAZPISANI ZNESEK: 3.000.000 SIT
- v malem gospodarstvu,
- v kmetijstvu.

III. KREDITNI POGOJI
I. Krediti se bodo dodeljevali pod naslednjimi pogoji:
- obrestna mera: 3 % nominalna oz. EURIBOR + 0 %,
- znesek kredita: do 50 % predračunske vrednosti,

- rok vračila: 5 let oz. 10 let, 
moratorij na glavnico: 6 mesecev,

- ostali pogoji: v skladu s pravilnikom in akti banke.
Prosilci morajo k vlogi predložiti:
- za drobno gospodarstvo: poslovni načrt oz. investicijski načrt, regis

tracijo dejavnosti, predračune, načrt po metodologiji banke in drugo 
dokumentacijo, ki jo zahteva banka,

- za kmetijstvo: programe Kmetijsko gozdarskega zavoda Ptuj, odde
lek za kmetijsko svetovanje in drugo dokumentacijo, ki jo zahteva banka,

- vloge (obrazce) za kmetijstvo bo možno dvigniti na Kmetijsko 
gozdarskem zavodu Ptuj, oddelku za kmetijsko svetovanje ali na sedežu 
občine Hajdina,

Informacije, ki jih zahteva banka, dobite pri:

- Poštna banka Slovenije, tel. 228 82 00, g. Boris Bobek
Zahtevek za pridobitev sredstev se vloži v roku 30 dni po objavi tega

razpisa na naslov: Občina Hajdina, Zg. Hajdina 45, 2288 HAJDINA s 
pripisom "za KREDIT-RAZPIS”.

Prosilci dobijo informacije na občini Hajdina, Zgornja Hajdina 45, 2288 
Hajdina, tel.: 788 30 30.

OBČINA HAJDINA: 
župan Radoslav SIMONIČ

POŠTNA BANKA SLOVENIJE d.d.: 
Uprava banke: 

mag. Drago PIŠEK 
Viktor LENČE
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Seznam literature BZ za odrasle
Preberite najmanj pet knjig, tri naj bodo s seznama, ostale pa 

... kakor želite:
- Poletna knjiga
- Lepotica s pomarančami
- Poezije Simona Gregorčiča
- Noetov otrok
- Očetova puška
- Samo jesen
- Fant z rdečo kapico
- Resničnost
- Razpoke
- Visoka moda
(Za seznam prijetnega branja poskrbela ga. Liljana Klemenčič 

iz mladinskega oddelka Knjižnice I.Potrča Ptuj.)
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ZUPAN PRIPRAVIL TRADICIONALNI SPREJEM ZA ODLIČNJAKE

V družbi štirih deklet in dveh fantov
¥ Tšolskem letu 2005/2006 9-letko na OŠ Hajdina 
V končuje 25 učencev, od teh je šest odličnjakov in 

le trije super odličnjaki, ki so bili odlični vseh devet let 
osnovnega šolanja. V zlato šolsko knjigo pa se bodo vpi
sali: Kaja Abraham, Simon Šimek in Žiga Zupanič, v 9. 
razredu so bili odlični še Tina Intihar, Rebeka Korošec in 
Urška Ljubeč.

Zupan Radoslav Simonič, kije sprejem za odličnjake pripravil 
že po tradiciji, je v sredo, 21. junija, v novih občinskih prostorih 
izrazil zadovoljstvo, da jih lahko vsako leto znova gosti in to si šteje 
v posebno čast. Letošnjim šestim je čestital za ta izreden uspeh ob 
koncu osnovnošolskega izobraževanja in jim zaželel, da bi svoje 
znanje še nadgradili v nadaljevanju šolanja in izbrali tak poklic, ki 
si ga najbolj želijo.

Zahvalil se je tudi ravnatelju Lahu in celotnemu učiteljskemu 
kolektivu na Hajdini za dobro sodelovanje skozi vse leto, vsem 
učencem pa zaželel lepe, zdrave in predvsem varne poletne 
počitnice. Odličnjakom je ob tej priložnosti podaril monografijo 
vsestranskega umetnika in častnega občana Viktorja Gojkoviča, 
prav vsem osnovnošolcem, tudi tistim iz Dražencev, ki obiskujejo 
OS Breg, pa podaril po eno vstopnico za Terme Ptuj.

GENERACIJA STARA TOLIKO KOT NAŠA 
NOVA DRŽAVA

Ravnatelj OŠ Hajdina Jože Lah je na sprejemu dejal, da je 
letošnja generacija 9-letkaijev, ki zaključuje osnovnošolsko izob
raževanje, prav posebna; malo tudi zato, ker je to generacija, ki 
je stara natanko toliko kot naša nova država. Ravnatelj je še pre
pričan, da bi ta generacija lahko dosegla več, kot je pokazal, lahko

Letošnje županovo darilo odličnjakom je monografija Vik
torja Gojkoviča, ki jo je podaril tudi edinemu Spodnjehaj- 
dinčanu med super odličnjaki Žigi Zupaniču. Foto: TM

bi se bolj potrudila in “dala” več odličnjakov, vendar je zadovo
ljen tudi s tem uspehom. Na sprejemu pri županu se je ravnatelj 
Lah še zahvalil vodstvu občine za dobro sodelovanje, županu, 
direktorici občinske uprave in vsem šestim odličnjakom pa podaril 
svež izvod šolskega glasila Najdihojca, ki letos slavi že 47-letnico 
izhajanja. Povedal je še, da na OŠ Hajdina zaključujejo še eno 
uspešno šolsko leto, ki so ga na vesel in družaben način okronali 
na zaključni prireditvi prav na dan županovega sprejema in baje 
je bilo zares veselo.
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Župan Radoslav Simonič v družbi z letošnjimi šestimi odličnjaki, ravnateljem Jožetom Lahom in direktorico občinske 
uprave Valerijo Samprl.


